
به ریاست معاون اجرایی مجلس؛
جلسه هماهنگی برگزاری »مراسم 
تحلیف رئیس جمهور« تشکیل شد

ایرنا- کمیته بین الملل ســتاد برگزاری مراسم تحلیف 
چهاردهمین دوره ریاســت جمهوری به ریاست علیرضا 
شریفی، معاون اجرایی مجلس شورای اسلامی و با حضور 
مدیران وزارت خارجه و تشریفات نهاد ریاست جمهوری 
و نماینده ای از ســوی رئیس جمهور منتخب تشــکیل 
شد. در این جلســه، هماهنگی برای دعوت مهمان های 
خارجی در ســطوح عالی پارلمانی و بین المللی صورت 
گرفت. مراســم تحلیــف رئیس جمهور پس از مراســم 
تنفیذ حکم رئیس جمهور از ســوی مقام معظم رهبری 
و با حضور رئیس دیوان عالی کشــور، اعضای شــورای 
نگهبان قانون اساسی، رئیس قوه قضائیه و سایر مقامات 
کشــوری و لشکری در مجلس شــورای اسلامی برگزار 
می شود و طی آن رئیس جمهور منتخب بر اساس اصل 
۱۲۱ قانون اساسی سوگند یاد می کند که همه استعداد 
و صلاحیت خویش را در راه ایفای مسئولیت هایی که بر 
عهده گرفته اســت، به کار گیرد و در پایان سوگندنامه 
را امضا می کند. پیش از این مجتبی یوسفی از احتمال 
برگزاری مراسم تحلیف رئیس جمهور در روزهای ۱۴ یا 

۱۵ مردادماه خبر داده بود.
پس از مراســم تحلیف، رئیس جمهور منتخب ۱۵ روز 
فرصت خواهد داشــت تا وزرای پیشنهادی خود را برای 
کســب رای اعتماد به مجلــس معرفی کند و در نتیجه 
جلســات مجلس برای بررسی صلاحیت برای اعتماد به 

وزرا در شهریور برگزار خواهد شد.

قحطی سرتاسر نوار غزه را فراگرفته 
است

ایســنا-  کارشناسان حقوق بشر ســازمان ملل اعلام 
کردند فوت کودکان در نوار غزه بر اثر ســوءتغذیه و کم 

آبی بیانگر گسترش قحطی است.
براساس گزارش شــبکه خبری الجزیره، آنها همچنین 
تأکیــد کردند کمپین قحطی رژیم صهیونیســتی علیه 
مردم فلسطین نوعی نسل کشــی است و این امر باعث 

وقوع قحطی شده است.
کارشناسان حقوق بشــر سازمان ملل تصریح کردند: ما 
از جامعه بین المللی می خواهیم که ارســال کمک های 
زمینی به غزه و لغو محاصره از ســوی اســرائیل را در 
اولویت قرار دهد. آنها در پایان گفتند قحطی و گرسنگی 

سرتاسر نوار غزه را فراگرفته است.
رژیم صهیونیســتی از هفتم اکتبر تــا امروز به حملات 
هوایی، زمینی و دریایی خود به غزه ادامه می دهد و در 
نتیجه این حملات بیش از ۳۸ هزار و ۱۹۳ فلســطینی 
که بیشترشان زن و کودک هستند، به شهادت رسیدند 
و بیش از ۸۷ هزار و ۹۰۳ تن دیگر از آنها زخمی شده اند 
و این در حالی اســت که پیکرهای هزاران فلســطینی 

دیگر هنوز زیر آوارهای نوار غزه مدفون هستند.
علاوه بر این، رژیم صهیونیســتی نوار غزه را به محاصره 
خــود درآورده و مانع از ورود کمک های بشردوســتانه 
به این منطقه می شــود و این شــرایط معیشتی را در 
این منطقه بســیار ســخت کرده و موجب شیوع انواع 

بیماری ها، از جمله بیماری های مسری شده است.
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رئیس دفتر فرماندهی معظم کل قوا:
می توانیم عملیات هایی مانند 

وعده صادق را انجام دهیم
ســردار محمد شیرازی، رئیس دفتر فرماندهی 
معظم کل قوا در جمــع اعضای پایگاه دریایی 
ســیرجان، گفت: اثربخشــی ارتش جمهوری 
اسلامی ایران، حاصل تلاش شما به فرماندهی 

معظم کل قوا است. رئیس دفتر ...

معاون بانک مرکزی تشریح کرد:

ریال تحـریم ناپذیـر می شـود
فرمانده کل سپاه:

امروز کسی نمی تواند ایران را 
در جهان منزوی تلقی کند

سرلشکر حسین سلامی، فرمانده کل سپاه در 
آیین افتتاح بیســت و نهمین دوره دانشجویی 
آموزش مبانی اندیشــه اسلامی گفت: تسخیر 
لانه جاسوسی آمریکا توســط دانشجویان در 

سال ۱۳۵۷ یک حرکت فراتر ...

سرپرست ریاست جمهوری: 
الگوی کار جهادی »شهید 

رئیسی« حفظ شود
محمد مخبر، سرپرســت ریاست جمهوری در 
نشست هم اندیشــی استانداران سراسر کشور 
با تأکیــد بر اینکــه کشــور از نعمت بزرگ 
شــخصیتی همانند شــهید آیت ا... رئیســی 

محروم شد، تصریح کرد: شهید ...

صفحه۵

۲۲

سرمایه های بی هدف

رهبرمعظم انقلاب اسلامی اردیبهشت امسال در آغاز هفته 
کار و کارگر در دیدار با  نمایندگان جامعه کارگری نکاتی 
را مطرح کردند که مورد اســتقبال جامعه شناســان قرار 
گرفــت، گویی که موضوع تحقیقات آتی خود را یافتند، از 
آن روز، نکات ذکر شده را در ارزیابی های خود در مناسبات 
مختلف اجتماعی مورد توجــه و به عناوین مختلف مورد 

تفسیر قرار دادند.
ایشان در فرازی از بیاناتشان سخنانی را عنوان کردند که 
بســیاری از موارد مشابه را این روزها می توانیم در اطراف 
خود مشاهده کنیم و از زبان های گوناگون بشنویم. ایشان 
با اشــاره به تلاش بیشتر مسئولین کشور برای کارآفرینی 
فرمودند: »یک دســته جوان هایی هســتند که نه دنبال 
تحصیلند، نه دنبال کارند؛ واقعاً باید صاحب نظران سیاسی 
و اجتماعی و اقتصادی بنشینند برای این یک فکری بکنند، 
بــه دولت کمک کنند؛ به دولت کمک کنند، بشــود یک 
فکری کرد برای اینها. از این قبیل هم متأسفانه در داخل 
کشــور داریم؛ جوان هایی که کار ندارنــد، دنبال کار هم 
نیستند؛ تحصیل نمی کنند، دنبال تحصیل هم نیستند. ما 
تعــداد قابل توجهی جوان این جوری داریم؛ این هم جوان 

است، این هم سرمایه است، نبایستی از دست برود«.
بعد از این ســخنان، جامعه شناسان به طور جدی تر نسل 
»زد« را مــورد واکاوی قــرار دادند و ردپــای آنان را در 
مناسبات مختلف اجتماعی ردیابی کردند که متأسفانه گاه 

با بی هدفی به جاهای خوشایندی ختم نشد. 
به هر روی میان نسل ها همیشه تعارض وجود داشته است، 
مخصوصاً در جامعه ما که ایدئولوژی با شدت بیشتری به 
آن اضافه می شود. اما نهایتاً آینده در دست همین جوانان 
خواهد بود. ســخنان هدایت کننده رهبر انقلاب در توجه 
ویژه به نســل زد  باید به عنوان ســرمایه اجتماعی برای 
سیاســت گذاری کلان کشــور از اهمیت بالایی برخوردار 
باشد، واقعیت آن است که نهادهای رسمی نیاز به آموزش 
و آگاهی و آموختن زبان این نســل دارند. برخی از وقایع 
نشــان داد که اگر نسل زد در مسیر تعالی رشد پیدا کند، 
با همین نســل پویا به ســراغ قله های افتخار و پیشرفت 

خواهیم رفت.
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سخنگوی قوه قضاییه تشریح کرد:
آخرین وضعیت پرونده سقوط بالگرد 

رئیس جمهور
 ایرنــا-  اصغر جهانگیر، ســخنگوی قــوه قضاییه در 
ششمین نشست خبری خود با گرامیداشت فرا رسیدن 
ماه محرم ماه حزن آل ا... و شــهادت ســرور و ســالار 
شــهیدان حضرت اباعبدا... الحســین )ع( و یارانش در 
پاسخ به ســؤالی درباره آخرین وضعیت پرونده سقوط 
بالگرد شهید آیت ا... رئیسی گفت: پیش از این هم اعلام 
شد؛ پس از حادثه جانگداز سقوط بالگرد رئیس جمهور 
و همراهانشان پرونده ای در دستگاه قضایی تشکیل شد 
و هیئتی در این خصوص مأموریت یافت که همه جوانب 
را از لحاظ فنی بررسی کند و گزارشات لازم را بدهد.  

وی ادامه داد: این هیئت تا این لحظه هنوز گزارشــی را 
برای قوه قضاییه ارسال نکرده و به محض اینکه گزارش 
هیئت واصل و اقدامات قضایی شروع  شود، اطلاع رسانی 

لازم انجام می شود.

مدیرکل شوراهای آموزش و پرورش:
برگزاری آزمون ورودی و اخذ وجه در 

مدارس هیئت امنایی ممنوع است

ایرنا- مدیر کل شــوراهای آموزش و پرورش با تأکید 
بر اینکه برگزاری آزمون ورودی و اخذ وجه در مدارس 
هیئــت امنایی غیرقانونــی و ممنوع اســت، گفت: هر 
مدرســه ای که برای جذب دانش آمــوز در این مدارس 

آزمون بگیرد، تخلف کرده است.
هادی عابدی با بیان اینکه برگزاری آزمون ورودی و اخذ 
وجه در مدارس هیئت امنایی ممنوع است، اظهار کرد: 
هیچ تأییدیه ای بابــت گرفتن آزمون در مدارس هیئت 
امنایی به هیچ مدرسه ای برای دانش آموزان در محدوده 
جغرافیایی مدرسه قائل نیستیم. وی افزود: تاکنون هیچ 
نامــه ای بابت این کار به مدارس هیئت امنایی ارســال 
نشده است، هر مدرسه ای برای جذب دانش آموز در این 

مدارس آزمون بگیرد، کاملا تخلف کرده است.

فرمانده کل انتظامی کشور خبر داد:
افزایش صدور گذرنامه به ۶۰ هزار 

جلد در روز
صدا و ســیما- ســردار احمدرضا رادان در حاشــیه 
آیین افتتــاح افزایش ظرفیت صدور گذرنامه در اربعین 
حسینی، اظهار کرد: درخواست گذرنامه به عنوان یکی 
از چالش های اساســی به خصوص در ایام اربعین مطرح 
بوده؛ لذا در ادامه تکریم زائران ابا عبدا...الحســین )ع( و 
کسانی که از خدمات انتظامی پلیس بهره مند می شوند 
بحث صدور گذرنامه هــای زیارتی در کنار گذرنامه های 
عادی به عنوان یک راه حل توانســت تا حد زیادی این 

مشکلات را برطرف کند.
فرمانده کل انتظامی کشــور تصریح کرد: خوشبختانه با 
فراهم شدن زیرساخت های لازم و تقویت توانمندی ها، 
روزانه ۲۰ هزار جلد بــه ظرفیت صدور گذرنامه افزوده 
شده یعنی میزان صدور گذرنامه به حدود ۶۰ هزار جلد 

در روز رسیده است.

ایرنــا - رئیس جمهــور منتخــب در پیــام تقدیــر خطــاب به 
دبیــرکل حــزب ا... لبنان نوشــت: حمایــت از مقاومت ریشــه در 
 سیاســت های اصولی نظام جمهوری اســلامی ایران دارد و با قدرت 

تداوم خواهد داشت.
مسعود پزشکیان، رئیس جمهور منتخب کشورمان در پیامی خطاب 
به سید حسن نصرا...، دبیرکل حزب ا... لبنان از پیام وی تقدیر کرد.

در بخشــی از ایــن پیام آمده اســت، جمهــوری اســلامی ایران 
همــواره پشــتیبان مقاومت مردم منطقه در مقابل رژیم نامشــروع 
صهیونیستی بوده اســت. حمایت از مقاومت ریشه در سیاست های 
اصولی نظام جمهوری اســلامی ایران، آرمان های امام راحل )ره( و 
 رهنمودهــای مقام معظم رهبری دام ظله العالی داشــته و با قدرت 

تداوم خواهد داشت.
اطمینان دارم جنبش های مقاومت در منطقه اجازه نخواهند داد این 
رژیم به سیاســت های جنگ افروزانه و جنایت کارانه خود علیه مردم 

مظلوم فلسطین و دیگر ملت های منطقه ادامه دهد.
 پیام واضح ایران به گروه های مقاومت منطقه  

در همین رابطه کارشناس مسائل بین الملل گفت: نامه ای که اخیراً از 
سوی رئیس جمهور منتخب کشورمان به سیدحسن نصرا... ارسال و 
در آن تأکید بر تداوم رویکرد حمایت از جبهه مقاومت شد، نه صرفاً 
نامه ای به یک گروه مشــخص مقاومت بلکه پیامی روشنی از سوی 

یران به تمام گروه های مقاومت منطقه بود.
میرقاســم مؤمنی، کارشناس مسائل بین الملل در خصوص نامه مهم 
رئیس جمهــور منتخب بــه دبیرکل حزب حــزب ا... لبنان و تأکید 
بــر تداوم رویکرد مقاومت در سیاســت خارجــی دولت چهاردهم، 
بــا بیان اینکه یکــی از اصول کلان سیاســت خارجی در جمهوری 
 اســلامی ایــران »حمایت از گروه هــای مقاومــت و جهادی« چه 
در فلسطین و چه در دیگر کشــورهای منطقه هست، اظهارداشت: 
برخــی معارضیــن و معاندین پیــش از آغاز انتخابات در راســتای 
تضعیف روحیــه گروه های مقاومــت و جهــادی در منطقه تلاش 
کردنــد بــا تبلیغات ســوئی آنها را از تــداوم روند حمایــت ایران 
دلســرد کنند، اما با اقدام هوشــمندانه ای که از سوی رئیس جمهور 

منتخب ایران مبنی بر ارســال نامه به ســید حســن نصرا... صورت 
 گرفــت از محقق شــدن هرگونه نیت و هدف ســویی در این رابطه 

جلوگیری کرد.
وی گفــت: نامــه ای که اخیــراً از ســوی رئیس جمهــور منتخب 
کشــورمان به ســید حســن نصرا... دبیرکل حزب ا... لبنان ارسال و 
در آن تأکیــد بر تداوم رویکرد حمایــت و تقویت جبهه مقاومت در 
منطقه شــده اســت، نه صرفاً نامه ای به یک گروه مشخص مقاومت 
 بلکه پیامی واضح و روشــن از سوی یران به تمام گروه های مقاومت 

در منطقه بود.
اقدام سنجیده، به موقع و مناسبی که از سوی رئیس جمهور منتخب 

و تیم وی صورت گرفت
مؤمنی تصریح کرد: همانطور که گفتیم برخی شــبکه های معارض 
خارج نشــین با اســتفاده از تــوان تبلیغاتی خود عملیــات روانی 
گســترده ای را در خصوص فضاســازی برای سیاست خارجی دولت 
چهاردهم مبنی بر تضعیف روند حمایت ایران از گروه های جهادی و 
مقاومتی در منطقه به کار بستند که خوشبختانه »اقدام سنجیده، به 
موقع و مناسبی که از سوی آقای پزشکیان و تیم وی صورت گرفت« 
این پیام واضح را برای تمام دوستان و دشمنان ایران ارسال کرد که 
کماکان سیاست خارجی جمهوری اسلامی ایران در راستای تقویت 
هرچه بیشــتر توان، امکانات و ظرفیت گروه های مقاومت در منطقه 

به کار گرفته خواهد شد.
وی بیان داشــت: با توجه به اینکه »حمایــت از گروه های مقاومت 
در منطقــه یکــی از اصــول سیاســت خارجــی نظــام جمهوری 
اســلامی ایران« به حســاب می آید نــه تنها در دولــت چهاردهم 
نیــز تغییری در این موضوع دیده نخواهد شــد بلکه ممکن اســت 
 بیش از گذشــته نیز به ســمت تقویت محور مقاومــت در منطقه 

حرکت کند.
این کارشناس مســائل بین الملل عنوان کرد: شخص رئیس جمهور 
منتخب ســابقه حضور در جبهه حق علیه باطل در دوران ۸ ســال 
دفاع مقدس را داشــته و طعــم تلخ جنگ و البتــه تجربه دفاع از 
خاک و وطن را در کارنامه خود دارد، بنابراین »آقای پزشــکیان به 
عنوان یک بســیجی« و فردی که درد و رنــج رزمندگان، جانبازان، 
اســرا و خانواده هــای آنهــا را می داند، متوجه اهمیت گســترش و 
 تقویت هرچه بیشتر گروه های مقاومت در منطقه در راستای تأمین 

منافع و امنیت ملی است.
را کماکان در دستور  فلسطین  مقاومت  از  دولت چهاردهم حمایت 

کار خود قرار داده است
مؤمنــی ادامه داد: وضعیت امــروز در منطقه غرب آســیا با توجه 
به جنــگ طولانی مدت غزه، تجاوزات و جنایات وحشــتناک رژیم 
صهیونیســتی علیه مردم فلســطین به عنوان »کانــون بحران در 
منطقه«، ایجاب می کند که سیاســت خارجــی در دولت چهاردهم 
حمایــت از مقاومت فلســطین را کماکان در دســتور کار خود قرار 
داده و از تمام ظرفیت ها و پتانســیل های ایجاد شــده در سال های 
اخیر به واســطه حضور در برخی ســازوکارهای مهــم منطقه ای از 
جمله »بریکس و ســازمان همکاری شانگهای« و دیگر »مؤلفه های 
 قــدرت ســاز« و تــوان بازدارندگی بالای کشــور در این راســتا 

بهره مند شود.
وی در پایان خاطرنشان کرد: ارسال نامه از سوی آقای پزشکیان به 
سید حسن نصرا... و اقدامات و مواضعی از این دست از سوی وی در 
جهت تقویت روحیه گروه های مقاومت به خصوص در فلســطین با 

توجه به وضعیت موجود در منطقه بسیار مهم و لازم است.

ایســنا- وزیر نیرو با بیان اینکه میزان مصرف برق کشــور نسبت 
به ســال گذشــته ۷ درصد افزایش یافته و به عدد ۷۶ هزار مگاوات 
رسیده است، بیان کرد: لازم است مشترکان همه بخش ها برای حفظ 
پایداری شبکه سراسری با صنعت برق همکاری لازم را داشته باشند 

و از مصارف مازاد چشم پوشی کنند.
 علی اکبر محرابیان درباره آخرین وضعیت مصرف برق کشور گفت: 
در روزهای اخیر متوسط دمای کشور به شدت افزایش یافته و به رقم 
۳۹/۹ درجه سانتی گراد رسیده است که همین موضوع سبب شده تا 

تقاضای مصرف برق کشور به شدت افزایش پیدا کند.  
وی بــا بیان اینکه هر یــک درجه افزایش دما میــزان مصرف برق 
کشــور را تــا ۱۸۰۰ مــگاوات افزایش مــی دهد، افــزود: مصرف 
برق کشــور در روزهای گذشــته به بالای ۷۶ هزار مگاوات رســید 
و ایــن در حالی اســت که در روزهای مشــابه ســال قبــل میزان 
 مصرف برق کشــور ۷۱ هزار مگاوات بود که نشــان دهنده افزایش

۵ هزار مگاواتی در مصرف برق است.

وزیر نیــرو با تأکید بر لزوم همکاری مشــترکان همــه بخش ها به 
ویژه بخــش خانگی با صنعت برق به منظور عبــور موفق از اوج بار 
ســال جاری اضافه کرد: باتوجه به افزایش شــدید نیاز مصرف برق 
کشــور ضرورت دارد مشــترکان با انجام صرفه جویی و چشم پوشی 
 از مصــارف مازاد، صنعت برق کشــور را در تأمین بــرق پایدار برای 

همه بخش ها یاری دهند.
محرابیان با اشــاره بــه تجربه موفــق همکاری مشــترکان بخش 
خانگی در دو ســال گذشته که ســبب عبور از اوج بار مصرف برق با 
کمترین چالش شــد، خاطرنشان کرد: در حال حاضر نسبت به سال 
 گذشــته میزان مصرف برق کشــور ۷ درصد افزایش یافته است که 

عدد بسیار بالایی است.
برق صنعت از طریق جابجایی بار در ساعات شبانه روز تأمین می شود
وی در بخش دیگری از ســخنان خود به ساز و کار مدیریت مصرف 
برق بخش های صنعتی اشاره کرد و در این رابطه اظهار کرد: در سال 
جاری بــرق صنایع کوچک که عمدتاً در نواحی شــهری قرار دارند 

بدون هیچ محدودیتی تأمین می شــود و صنایع داخل شــهرک های 
صنعتی نیز ۶ روز هفته مطابق با قانون کار برق تحویل می گیرند.

وزیر نیرو در ارتبــاط با نحوه تأمین برق صنایع بزرگ نیز بیان کرد: 
برق صنایع بزرگ مطابق جدولی که با همکاری ســندیکای صنایع و 
نیز وزارت صمت طراحی و تنظیم شــده است، از طریق جابجایی بار 

در ساعات شبانه روز تأمین می شود.  
وی در همیــن رابطه توضیح داد: مطابق ماده ۴ قانون مانع زدایی از 
توسعه صنعت برق، صنایع بزرگ مکلف به تأمین نیروگاه خود تأمین 
هستند و آن دســته از صنایعی که اقدام به تاســیس نیروگاه خود 

تأمین نکرده اند، در اولویت تأمین برق قرار نخواهند گرفت.
محرابیان ادامــه داد: صنایع بزرگ علاوه بر امــکان احداث نیروگاه 
حرارتی، امکان احداث نیــروگاه تجدیدپذیر نیز دارند و وزارت نیرو 
متعهد اســت بــرق تجدیدپذیر ایــن صنایع را که انــرژی پایداری 
 نیســت به صــورت غیرخطی از آنهــا خریداری کــرده و به صورت 

خطی و پایدار به این صنایع تحویل دهد.

پیام »پزشکیان« به »سید حسن نصرا...«؛

حمایت از مقاومت با قدرت ادامه می یابد

رشد ۷ درصدی مصرف برق کشور عدد بزرگی است

معاون فرهنگی شهردار شیراز اعلام کرد:

شیراز سیاه پوش 
عزای حسینی

محمدعلی چوبینی، معاون فرهنگی شهردار و رئیس 
ســازمان فرهنگی، اجتماعی و ورزشــی شهر شیراز 
ضمن تسلیت به مناســبت فرارسیدن ایام سوگواری 
محرم و شــهادت حضرت اباعبدا...الحسین)ع( اظهار 
کرد: در آستانه فرارسیدن ایام سوگواری محرم، شهر 
شــیراز به عنوان ســومین حرم اهل بیت )ع( و شهر 

آســتان مقدس امامزادگان و بقاع متبرکه سیاه پوش 
شد. وی افزود: محلات و معابر مناطق یازده گانه شهر 
شــیراز این روزها رنگ  و بوی محــرم به خود گرفت 
و تدابیــر لازم برای فضاســازی، سیاه پوشــی، اکران 
طرح های فرهنگی و تبلیغات محیطی معابر و محلات 

با توجه به مفاهیم ارزشمند محرم...

نماینده مردم شیراز و زرقان در مجلس خبر داد: 

 تخصیص ردیف بودجه مستقیم
 به حرم شاهچراغ )ع( 

از سوی دولت

صفحه۷

صفحه ۳
صفحه ۳

شهردار شیراز در صحن علنی شورا درباره وضعیت فاز یک خط دو قطار شهری تصریح کرد:

 مترو بر ریل پیشرفت
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سرپرســت  مخبــر،  محمــد  فــارس- 
هم اندیشــی  نشســت  در  ریاســت جمهوری 
استانداران سراسر کشور با تأکید بر اینکه کشور 
از نعمت بزرگ شخصیتی همانند شهید آیت ا... 
رئیسی محروم شد، تصریح کرد: شهید رئیسی 
برای انقلاب شخصیتی بزرگ و مؤثر بود که خلأ 
محرومیت از شــخصیت ایشان در کشور کاملًا 
ریاست جمهوری  سرپرســت  می شود.  احساس 
توان اجرایی، هوشــمندی، قدرت تشــخیص و 
حل مسائل، اولویت بندی امور،  دوری از حواشی، 
 اطمینان از حل مسئله با تکیه  بر توانمندی های 
داخلــی، ارتباط با مــردم و همچنین ســران 
کشورها را از مهم ترین ویژگی های شهید آیت ا... 

رئیسی برشمرد.
از دولت شهید  افتخار است که بخشــی    

آیت ا... رئیسی هستیم
وی با تأکیــد بر اینکه برای تمــام بدنه دولت 
سیزدهم و وزرا افتخار است که بخشی از دولت 
شــهید آیت ا... رئیسی هســتیم، گفت: روحیه 
خدمت رســانی و الگــوی کار جهادی شــهید 
رئیســی در دولت ســیزدهم باید بــرای آینده 
حفظ شــود. مخبر همچنین در این نشست با 
قدردانی از تلاش های استانداران سراسر کشور 
در دولت ســیزدهم و به ویژه وحیدی به عنوان 
وزیر کشور تصریح کرد: در چند سال گذشته در 

وزارت کشــور وزیری باقدرت، تدبیر، بصیرت و 
توانایی همچون احمد وحیدی نداشتیم؛ ایشان 
در تمامی حوادث کشــور با روحیه مردمی در 
اولیــن لحظات حاضر می شــد و این روحیه به 

استانداران نیز تسری یافته بود.
  بزرگ ترین سرمایه رئیس جمهور در این دولت 

نیروی انسانی و مدیریت مقید و متعهد بود
روحیه  افــزود:  ریاســت جمهوری  سرپرســت 

تلاشــگری و حضــور بــه  موقــع در صحنه و 
مــردم داری رئیس جمهــور به  تمامــی وزرای 
دولــت انتقال یافته بود و بزرگ ترین ســرمایه 
رئیس جمهور در این دولت نیز نیروی انســانی 

و مدیریت مقید و متعهد بود.
مخبر گفت: هدف اصلی حضورم در این جلسه، 
تقدیر و خسته نباشــید گفتن به استانداران و 
بیــان این توصیه حضرت آقاســت که تا لحظه 

آخر مثل لحظه اول، کار را جدی بگیرید.
وی در ادامه افزود: سه کار مهم را از شما به عنوان 
استانداران کشــور مطالبه می کنم؛ آنچه را که 
تحویل گرفته ایــد، کاری را که تا مقطع کنونی 
انجام شده و کاری را که قرار بوده انجام شود، به 
طور دقیق مستندسازی و این اسناد و تجربیات 
 گران قیمت را به اســتاندار بعــدی ارائه کنید.

افزود: رئیس جمهور  سرپرست ریاست جمهوری 
شــهید در مدت دو سال و ده ماه قریب به ۵۰ 
ســفر به استان های کشور در قالب سفر استانی 
داشتند که این تعداد سفر استانی در این مدت 
قابل تقدیر اســت، حالا نوبت شماست تا همت 
کنید و همه آنچه که رئیس جمهور شــهید در 
سفرهای استانی قولش را داده بودند، اگر طبق 
زمان بنــدی باید تاکنون تمام می شــد به اتمام 

برسانید.
  هیچگاه رئیس جمهور شهید را مأیوس ندیدم

مخبــر اظهــار داشــت: تــوکل و توســل از 
خصوصیات مهــم رئیس جمهور شــهید بود. 
هیچگاه ایشان را مأیوس ندیدم؛ دنیاطلبی در 
قلب ایشــان اصلًا وجود نداشت و این روحیه 
کمــک می کرد که راحت زندگــی و مدیریت 
کنند و ما هم از ایشــان آموختیم که تا لحظه 
آخر مسئولیت باید کارها با جدیت انجام شود. 
کار را مانند روزهای اول جدی بگیرید و محکم 

بمانید و هر مدیری را که کار را جدی نگرفت، 
با قاطعیت کنار بگذارید.

مطالبات گندم کاران به سرعت پرداخت می شود
سرپرست ریاســت جمهوری گفت: در روزهای 
باقی مانده مطالبات گنــدم کاران به عنوان یکی 
از موارد مورد تأکید اســتانداران نهایی شــده 
و به ســرعت پرداخــت خواهد شــد. همچنین 
اعتبارات سفرهای اســتانی نیز به سرعت انجام 

خواهد گرفت.
 تا آخرین لحظه کار را با جدیت دنبال می کنیم

در این نشست احمد وحیدی، وزیر کشور نیز با 
بیان اینکه رضایت مقام معظم رهبری از فعالیت 
دولت سیزدهم، افتخار بزرگی برای دولت است، 
گفت: ما از ســویی از زحمات تمامی دوســتان 
می کنیم و از ســوی دیگر عرض می کنیم که تا 
آخرین لحظــه کار را با جدیت دنبال می کنیم.

در ابتدای این جلســه، ۱۴ نفر از اســتانداران 
درخواســت ها و پیشنهادهای خود برای تسریع 
کارهــا و اتمام پروژه ها تا پایــان دولت را بیان 
کردند. تسریع در پرداخت مطالبات گندم کاران، 
تخصیص اعتبارات سفرهای استانی برای تکمیل 
پروژه ها تا هفته دولت، ابلاغ برنامه های اربعین 
حســینی و انتقال تجربیات دولت سیزدهم به 
دولت بعد از جمله موضوعات بیان شده از سوی 

استانداران در این جلسه بود.

سرپرست ریاست جمهوری: 

الگوی کار جهادی »شهید رئیسی« حفظ شود
رئیس جمهور منتخب: 

امیدواریم با مساعدت و یاری دولت عراق،
 شاهد اربعین باشکوه دیگری باشیم

ایرنا- محمد شــیاع الســودانی، نخســت وزیر عراق در تماس تلفنی با 
مسعود پزشــکیان، رئیس جمهور منتخب ضمن تبریک موفقیت وی در 
کسب اعتماد ملت ایران، برگزاری موفقیت آمیز و بدون مشکل انتخابات 
ریاســت جمهوری به فاصله کمی از فقدان رئیس جمهور شــهید آیت ا... 
رئیســی را ناشی از اســتحکام ارکان و پایه های نظام جمهوری اسلامی 
دانســت و اظهار داشت: ما به تقویت و توســعه همکاری های دوجانبه، 
منطقه ای و بین المللــی فی مابین در دوره ریاســت جمهوری جنابعالی 
بسیار خوش بین هستیم. وی رویکرد اعلامی رئیس جمهور منتخب ایران 
برای توســعه روابط با همسایگان را به نفع ملت ایران و ملت های منطقه 
دانســت و گفت: این همت و اهتمام برای دولت عراق بسیار با اهمیت و 
ارزشمند اســت و امیدواریم در دوره پیش رو شاهد تحکیم و تعمیق هر 

چه بیشتر روابط میان دو کشور و دو ملت باشیم. 
رئیس جمهور منتخب ایران نیز در این گفت و گوی تلفنی ضمن قدردانی 
از تبریکات دولت و ملت عراق با بیان اینکه دو کشور همواره در بسیاری 
از زمینه هــا یاریگر هم بوده و خواهند بود، بــر اهمیت جایگاه عراق در 

سیاست خارجی جمهوری اسلامی ایران تأکید کرد.
پزشــکیان همچنین از مواضع هوشــمندانه و عزتمندانه دولت عراق در 
قبال جنایات رژیم صهیونیســتی بر علیه مــردم مظلوم غزه و همچنین 
کمک به درمان مجروحان فلســطینی تشــکر کرد. وی در ادامه مراسم 
اربعین حســینی را جلوه ای باشکوه از پیوندهای عمیق فرهنگی و دینی 
میان دو ملت ایران و عراق توصیف کرد و با بیان اینکه ما همواره قدردان 
حمایت ها و میزبانــی کریمانه دولت و ملت عراق از زائران ایرانی بوده و 
هســتیم، تصریح کرد: امیدواریم امســال نیز با مساعدت و یاری دولت 

عراق، زائرین بتوانند اربعین باشکوه دیگری رقم بزنند.

فرمانده نیروی زمینی ارتش:
موشک های جدید ضدزره نقطه زن نیروی زمینی 

ارتش رونمایی می شود
ایسنا- امیر سرتیپ کیومرث حیدری، فرمانده نیروی زمینی ارتش درباره 
توانمندی های این نیرو اظهار داشــت: نیروی زمینی آماده تر و توانمندتر 
از گذشته اســت و تیپ های این نیرو در مرزها مستقر هستند تا امنیت 
 پایدار را برای نظام مقدس جمهوری اســلامی ایران به ارمغان بیاوریم.
امیر ســرتیپ حیدری در ادامــه درباره دســتاوردهای جدید این نیرو 
گفت: در آینده نزدیک، موشــک های ضدزره نقطه زن جدید و همچنین 
تجهیــزات جدید نیروی زمینــی ارتش در حــوزه ریزپرنده ها رونمایی 
می شوند. وی با اشاره به خودکفایی نزاجا خاطرنشان کرد: نیروی زمینی 

ارتش در تمامی ۲۳ رسته خود به خودکفایی کامل رسیده است.

سرپرست معاونت امور مجلس رئیس  جمهور:
دولت برای رفع محدودیت واردات خودرو

 به مجلس لایحه داد

ایرنا- ســید محمود حســینی پور، سرپرســت معاونت امــور مجلس 
رئیس  جمهور با اشــاره به ارســال لایحه »الحاق تبصره )۳( به ماده )۴( 
قانون ساماندهی صنعت خودرو« به مجلس شورای اسلامی اظهار داشت: 
در قانون ســامان دهی صنعت خــودرو مصــوب ۱۴۰۰، انتقال فناوری 

به عنوان یکی از شرایط لازم برای واردات خودرو تعیین شده است.
وی افزود: با این حال با توجه به لزوم تسهیل واردات خودرو برای تنظیم 
بازار آن و مقرون به صرفه نبودن ســرمایه گذاری برای انتقال فناوری با 
توجه به شــرایط کنونی تجارت بین المللی و وجود شــرکت های دانش 
بنیان بــرای انتقال فناوری، دولت لایحه  جدیدی را برای به روزرســانی 
قانون سامان دهی صنعت خودرو به مجلس تقدیم کرد. حسینی پور پاسخ 
به انتظارات عمومی برای رفع محدودیت در زمینه واردات خودرو توسط 

اشخاص حقیقی و شرکت ها را از اهداف این لایحه عنوان کرد.

رئیس دفتر فرماندهی معظم کل قوا:
 می توانیم عملیات هایی مانند وعده صادق 

را انجام دهیم
تسنیم- سردار محمد شیرازی، رئیس دفتر فرماندهی معظم کل قوا در 
جمع اعضای پایگاه دریایی ســیرجان، گفت: اثربخشی ارتش جمهوری 

اسلامی ایران، حاصل تلاش شما به فرماندهی معظم کل قوا است.
رئیــس دفتر فرماندهــی معظم کل قوا افزود: ما قبــل و ابتدای انقلاب 
متکــی به خارج و نیازمند بودیم ولی با تدبیر حضرت آقا در ســال ۵8،  
به ســوی خودکفایی رفتیم و از شــرایطی که متکی به بیگانگان بودیم 
امروز به جایی رســیدیم که قدرت های بزرگ و دیگر کشورها دست نیاز 
برای تأمین نیازهایشــان به سمت ما دراز کرده اند. سردار شیرازی ادامه 
داد: هم اکنون در نقطه ای هســتیم که با اقتدار می توانیم عملیات هایی 
مثل وعده صادق را انجام دهیم و بخشــی از توانمندی هایمان را به رخ 

جهانیان بکشانیم.
وی در خصوص عملیات وعده صادق تصریح کرد: این عملیات اثر عمیقی 
بر جوانان جهان و بر افکار عمومی بالاخص قدرت های استکباری داشت.
رئیس دفتر فرماندهی معظم کل قوا تأکید کرد: دستور فرماندهی معظم 
کل قوا بر تقویت نقاط قوت و از بین بردن نقاط ضعف است، همان گونه 
که تا کنون این مهم را انجام داده اید. وی گفت: امیدواریم بتوانیم اقتدار 

و توانایی هایی در حد و تراز نظام اسلامی داشته باشیم.

رئیس قوه قضاییه در دیدار با رئیس جمهور منتخب:
 برای گسترش عدالت اجتماعی

 با دولت همکاری می کنیم
فارس- حجت الاســلام غلامحسین محسنی اژه ای، رئیس قوه قضاییه با 
حضور در دفتر مســعود پزشــکیان، رئیس جمهور منتخب گفت: وظیفه 
همه ما کارگزاران نظام اســلامی این اســت که بــا همدلی و هم افزایی 
و اســتفاده از همه اســتعدادها و ظرفیت ها، در راســتای حل مسائل و 
تحقق انتظارات بحق مردم و آرمان های متعالی و عدالت خواهانه انقلاب 
اسلامی تلاش کنیم. وی اظهار کرد: قوه قضاییه در چارچوب پیاده سازی 
اهــداف بیانیــه گام دوم انقلاب، اجرای سیاســت های کلی ابلاغی و در 
راســتای هم گرایی قوا جهت گسترش عدالت اجتماعی آماده همکاری با 
دولت منتخب اســت. پزشــکیان نیز در این دیدار ضمن تشکر از رئیس 
قوه قضاییه بر عزم خود بــرای به کارگیری همه ظرفیت ها و همکاری با 
سایر دست اندرکاران و کارگزاران نظام برای رسیدگی به مشکلات مردم 

و بهبود وضعیت اقتصاد کشور و نیز مبارزه جدی با فساد تأکید کرد.

عضو ستاد انتخاباتی رئیس جمهور: 
اخبار مربوط به »شورای انتصابات« جعلی است

مهر- محمدجــواد آذری جهرمی از اعضای ســتاد انتخاباتی مســعود 
پزشــکیان، رئیس جمهور منتخب در شــبکه اجتماعی ایکس نوشت: از 
دیروز اخباری توســط برخی چهره های شناخته شــده رسانه ای درباره 
ترکیب شــوراهایی مثل شــورای سیاســت گذاری دولــت چهاردهم یا 
شــورای انتصابات، دســت بــه دســت می چرخد. همه فیک اســت و 
روال شــفاف و مدل علمــی و به روز انتخاب وزرا توســط رئیس جمهور 
منتخب به زودی اعلام خواهد شــد.  اما چرا این اخبار دســت به دست 
 می شــود؟ عده ای از شــوق خدمت! حاضرند هر وعده ای به هر کســی
 بدهند تا مثلًا وزیر شــوند. عده ای هم طالب این وعده هایند و امروز روز 
کاســبی آنهاست. لذا با خبرسازی و اتصال این دو گروه به هم، این بازار 

مکاره فاسد شکل می گیرد.

رئیس ستاد امنیت انتخابات مطرح کرد:

ناگفتههایجنگپنهاندشمناندموکراسیباانتخاباتدرایران

فرمانده کل سپاه:

امروزکسینمیتواندایرانرادرجهانمنزویتلقیکند

ایرنا- ســید مجید میراحمدی، رئیس ستاد امنیت انتخابات 
درباره اقدامات این ســتاد برای تأمین انتخابات چهاردهمین 
ریاســت جمهوری  انتخابات  گفت:  ریاســت جمهوری،  دوره 
در همه ادوار، از حساســیت خاصی برخوردار بوده اســت و 
در این دوره به دلیل شــهادت آیت ا... رئیســی، از اهمیت و 
حساسیت بسیار بالاتری برخوردار شد. با توجه به این شرایط 
خاص، برابر دســتور وزیر کشــور، بلافاصله هم راستا با ستاد 
انتخابات کشور، ستاد امنیت انتخابات کشور هم تشکیل شد. 
نمایندگان تمام دســتگاه های امنیتــی، اطلاعاتی، انتظامی، 
نیروهای مسلح و دســتگاه قضایی این ستاد عضو هستند و 

حضور دارند.
  تحریم؛ اولین راهبرد دشمن برای به چالش کشیدن انتخابات

رئیس ســتاد امنیت انتخابات اضافه کرد: ما از همان ابتدا به 
دنبال این بودیم که بفهمیم برنامه ها و طراحی های دشمنان 
برای امنیت انتخابات و به چالش کشیدن آن چیست. برخی 

از آنهــا که همه مردم به طور روشــن از آن اطــلاع دارند و 
بخش هایــی از آن هم به صورت غیرآشــکار بود. بخش اول 
آن که همه ملت از آن اطــلاع دارند، بحث تحریم انتخابات 
اســت. هدف گذاری آنها این بود که مشــارکت در انتخابات 
ریاســت جمهوری را به زیر ۲۰ درصد برسانند و با استناد به 
آن اعلام کنند که این نظام فاقد مقبولیت و مشروعیت است.
  دوقطبی سازی؛ دومین راهبرد اخلال در برگزاری انتخابات

وی ادامــه داد: نکته دوم بعد از گــذر از این مرحله این بود 
کــه بتوانند با نفوذ در ســتادهای انتخاباتی و با کمک تولید 
محتوا در فضــای مجازی به نام طرفــداری از یک کاندیدا، 
کاندیداهای دیگر را تحریک کنند و بخشــی از این تولیدات 
هم توســط رژیم صهیونیســتی صورت می گرفت. بسیاری 
از ۲ قطبی ســازی ها و تلاش برای انشــقاق و اختلافات و به 
صحنه کشــاندن طرفداران کاندیداها به کف خیابان و ایجاد 
درگیری، زدوخورد و آشــوب ها جزو طراحی های دشمن بود 
که از دو طریق نفوذ از ستادهای انتخاباتی و دوقطبی سازی ها 

و البته از بستر فضای مجازی با تولید محتوا دنبال می شد.
 تخریب زیرساخت ها؛ راهبرد سوم چالش در امنیت انتخابات

معاون امنیتی و انتظامی وزیر کشــور بــا بیان اینکه راهبرد 
سوم اخلال در روند انتخابات بود، افزود: با اقدامات مختلفی 
تلاش کردند با اجیر کردن افراد بدســابقه و دارای ســوابق 
مجرمانــه، وادار کنند به زیرســاخت های برگزاری انتخابات 
و فیبرهــای نوری اقدام و مســیرها را قطع کنند. همچنین 
حملات سایبری به زیرســاخت های ارتباطاتی کشور و سایر 

بخش های مختلف، جزو راهبردهای آنها بود.

  ناامن سازی؛ راهبردی برای کاهش مشارکت در انتخابات
میراحمدی راهبرد دیگر را انجام عملیات تروریستی با هدف 
ناامن ســازی و منصرف کردن مردم به دلیل احساس کردن 
ناامنی برای حضور در پای صندوق های رأی دانست و گفت: 
در مرحله اول انتخابات تعداد قابل توجهی از تروریســت ها، 
توسط ســربازان گمنام امام زمان )عج( قبل از انجام هرگونه 
عملیاتی دســتگیر شدند؛ به جز یک مورد که در جکیگور در 
اســتان سیستان و بلوچســتان با اقدام علیه حافظان امنیت 
صندوق ها مواجه شــدیم و عوامل آن شناســایی و دستگیر 

شدند.
  تکرار تقلب؛ آخرین راهبرد برای کاهش امنیت انتخابات

رئیس ســتاد امنیت انتخابات اظهار داشت: مرحله آخر هم 
این بود که مسئله تقلب را مطرح و سابقه تلخی که سال 88 
داشــتیم تکرار کنند. این ها جزو راهبردهای دشمنان بود که 
به لطف خدا و هوشــیاری نیروهای حافظ امنیت و نیروهای 
فراجا، دستگاه های امنیتی و اطلاعاتی، کمک نیروهای مسلح 
و هوشــیاری مردم، تمام این راهبردهای دشــمنان شکست 
خــورد و همان طور که مقــام معظم رهبــری فرمودند، ما 
انتخابت را از نظر امنیتی در عالی ترین سطح خودش برگزار 
کردیم و دولت آیت ا... رئیسی این افتخار را دارد که در کمتر 
از ۴ ماه، ۴ مرحله انتخابات برگزار کند و در همه این مراحل، 
امنیت کامل انتخابــات برقرار بود. اظهار رضایت مقام معظم 
رهبری از امنیت انتخابات، مدال افتخاری بر ســینه حافظان 

امنیت بود.
وی یادآور شــد: با مطالعه اندکی از ســوابق کشورها وقتی 

چنیــن حادثه ای پیش می آید، عمومــاً مقررات ویژه امنیتی 
و محدودیت هایــی را اعــلام می کنند و مرزهای خودشــان 
را می بندنــد و تــرددات داخلی و خارجــی را تحت کنترل 
درمی آورند. ولی ما به لطف خدا و در ســایه رهبری انقلاب، 
کشورمان در نهایت آرامش و آرامش، هم امور جاری را بدون 
هیچ گونه خللی انجام شــد و هم اینکه انتخابات ها در امنیت 

کامل برگزار شد.
  اعتــراض جدی وزارت خارجه به عــدم تأمین امنیت 

رأی دهندگان در برخی از کشورها
میراحمدی با اشــاره به تأمین امنیت ایرانیان خارج از کشور 
بــرای حضور پای صندوق های رأی، تصریح کرد: این یکی از 
موضوعاتی بود که در ســتاد امنیت انتخابات به آن پرداخته 
شــد. وزارت امور خارجه پیگیر این مسئله شد و مصوب شد 
که پیگیری کنند که در کشــورهایی که ما در آنها انتخابات 
برگــزار می کنیم، افراد ضد انقــلاب، منافقین و معاندین در 
جهت انجام این کار مهم اخلال و مشکلی برای رأی دهندگان 
ایجاد نکنند. وزارت امــور خارجه این کار را با جدیت دنبال 
کرد. متأسفانه در برخی از کشورها این مزاحمت برای برخی 
از مردم ما توســط عناصر خودباخته و ایادی دشــمن فراهم 
شــد که متعاقباً وزارت امور خارجه به آن کشــورها اعتراض 

جدی کرد که نباید اجازه دهند چنین شرایطی ایجاد شود.
معاون امنیتی و انتظامی وزیر کشــور خاطرنشــان کرد: این 
امنیت مثال زدنی در کشــور ما، در حالی بــود که همزمان 
بــا انتخابات در فرانســه، موجی از اغتشاشــات، ناامنی ها و 

درگیری های خیابانی این کشور را فرا گرفته است.

مهر- سرلشــکر پاسدار حسین سلامی، فرمانده کل سپاه در 
آیین افتتاح بیســت و نهمین دوره دانشجویی آموزش مبانی 
اندیشه اسلامی گفت: تســخیر لانه جاسوسی آمریکا توسط 
دانشجویان در ســال ۱۳۵۷ یک حرکت فراتر از دامنه های 
تصور و باورهای متعارف در جهان آن روز نه، در طول تاریخ 

و حتی برای آینده خواهد بود.
وی افزود: این یک استثنا بود که جوانانی شجاعانه به سفارت 
آمریکا که نقطه مدیریت ســیطره این کشــور بر سرنوشت 
ملــت ایران بود هجــوم آوردند و جاسوســانی که در لباس 
دیپلمات بودند دستگیر کردند و امام )ره( نیز از این حرکت 

دانشجویان حمایت کردند.
سرلشــکر ســلامی ادامه داد: بعضی ها فکر می کنند حمله 
موشــکی به عین الاســد حد و اندازه انتقام از قاسم ما نبود. 
در برابری و تناظر این درســت اســت؛ اما در تأثیر موضوع 

فرق می کند.
وی افزود: وقتی شــما به یک پایــگاه حمله می کنید، یعنی 
حملــه به تمامیت یک قدرت یعنــی بی اعتنایی به تمام آن 
قدرت، یعنــی درک این حقیقت که شــما در میدان پیروز 
هســتید و از چیزی نمی هراســید. وقتی شــما موشک ها را 
شــلیک می کنید درست اســت. بلوغ و ابتکار نبوغ تاکتیکی 
برای اینکه با دقــت تمام و با حداکثر اطمینان از موفقیت و 

اصابت و با رعایت همه ملاحظات عملیاتی و فنی و تاکتیکی 
یک عمل سالم انجام دهیم اما پشت این چکاندن ماشه یک 
شــجاعتی اســت که فقط از کســی بر می آید که به قدرتی 
ماورای قدرت انســان ها متکی اســت و می تواند مسئولیت 

چنین تصمیمی را برعهده بگیرد.
 آمریکا را مستهلک کرده ایم

سرلشکر سلامی ادامه داد: آمریکا را مستهلک کرده ایم. فکر 
نکنید این آمریکا همان آمریکای ۲۰ یا ۳۰ پیش اســت. این 
آمریکا کوچک و ضعیف شده است و قدرت اثر خود را در اثر 
اصطکاک و فرسایشی که انقلاب اسلامی در او ایجاد کرده به 
تدریج از دســت داده دچار پوکی استخوان شده؛ شاید ظاهر 

آمریکا هنوز مهیب است اما در باطن سست است.
فرمانده کل سپاه گفت: در همین انتخابات مشاهده کردید به 
محض اینکه دشــمن شروع کرد به زخم زبان که ایرانی ها به 
نظام پشت کردند، مردم در عرض ۳ تا ۴ روز مردم به صحنه 
برگشــتند و دوباره محاسبات دشمن به هم ریخت، خاموش 
شد و آرام گرفت. ملت ایران در شکست دادن دشمن و نشان 
دادن غلط بودن محاســبات دشمن بســیار هنرمند، ماهر و 

باتجربه است.
  باید نظریات دشمنان را باطل کنیم 

وی افزود: آنها که می گفتند انتخابات مهندسی شده و از قبل 

مشخص است چه کســی از صندوق در می آید و تصورشان 
این بود که این رئیس جمهور منتخب از صندوق در نمی آید 
امــا بر خلاف همه این اراجیف، همه این حرف های بی پایه و 
اساس آنها باطل شــد. هر بار باید نظریات دشمنان را باطل 
و آنهــا را شرمســار و خجالت زده کنیم و ایــن کار را ادامه 

می دهیم تا کامل خاموش شوند.
  یکی از کارهای ما آرام کردن دشمن بود

فرمانــده کل ســپاه بــا بیــان اینکــه می خواســتند ما را 
در جهــان منزوی کننــد یعنی تنهــا، بی اتصــال به هیچ 
 کشــور و دولتــی، گفت: وقتی روابط سیاســی قطع شــود 
روابــط اقتصــادی و فرهنگی و علمی و تجــاری همه قطع 
می شــود. این تصویری بود که آنها می خواســتند و در کنار 
آن به دنبال حصر اقتصادی و بســتن همه دروازه های تجارت 
جهانی و مســیرهای انتقــال پول بودند. دانشــمندان ما را 
در خیابان هــا ترور می کردند یعنی از همه ابزارها اســتفاده 

می کنند.
سرلشــکر سلامی با بیان اینکه تحریم اقتصادی یک واقعیت 
جهانی بود، افزود: کشــتی های ما را می زدند تا نزدیم ساکت 
نشدند. وقتی به اندازه آنها زدیم آرام گرفتند. یکی از کارهای 
ما آرام کردن دشمن بود؛ نفت ما را می خواستند سرقت کنند، 
بچه ها مثل شــیر در فاصله صفر با ناوهای جنگی آنها روبه رو 

شدند و کشــتی نفت ما را از آنها گرفتند کسی نمی تواند از 
این کارها انجام دهد. کشتی های ما را در جبل الطارق توقیف 
کردند، کشتی هایشان را در اینجا توقیف کردیم. دشمنان از 
کرده خود پشیمان شدند، تحریم این گونه با قدرت شکست.

  قوی که باشید انزوا را پشت سر می گذارید
وی تأکید کرد: قوی که باشــید انزوا را پشت سر می گذارید، 
وقتی شــما با همــه قدرت های عالم غیــر از آمریکا و رژیم 
صهیونیســتی که او را به رسمیت نمی شناســید می توانید 
مرتبط شوید، امروز کسی می تواند ایران را در جهان منزوی 
تلقی کنــد؟ ثابت کردیم جهان بســیار بزرگ تر از آمریکا و 

آمریکا بسیار کوچک تر از جهان است.

باشگاه خبرنگاران- عباس گلرو، عضو کمیسیون امنیت ملی 
و سیاســت خارجی مجلس شورای اسلامی درباره طرح مجلس 
برای الزام دولت به تروریستی اعلام کردن ارتش، نیرو های مسلح 
و امنیتی وابسته به دولت کانادا گفت: اقدام کانادا در تروریستی 
خطاب کردن سپاه پاسداران خلاف قوانین بین الملل است.وی 
اظهار کرد: سپاه پاسداران در مبارزه با تروریست ها نقش مؤثری 
داشــته و در مقابل تروریسمی که دســت پرورده آمریکایی ها، 
کانادایی هــا و دیگران بوده و ســال ها در منطقه جنایت کرده 

ایستاده، اما حالا کانادا سپاه را تروریستی می خواند. 
عضو کمیســیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس تصریح 
کرد: قطع به یقین آنها از سپاه عصبانی هستند، چون تروریستی 
که آنها پرورش دادند را سپاه سرکوب کرد و نگذاشت به کشتار 

ملت های منطقه ادامه دهند. 
گلرو افزود: کانادا و آمریکا باید در محکمه بین المللی در مقابل 
افکار عمومی دنیا محاکمه شــوند و ملت های ســوریه، عراق و 
لبنــان و دیگــر ملت های منطقه را کشــتار کردنــد، اما هیچ 

پاسخگویی از جانب آنها وجود ندارد. 
وی گفت: سازمان ملل و شورای امنیت به عنوان رکن اول صلح 
و امنیت دنیا باید جوابگو باشــند که چرا دولت های سرکشــی 
که تروریســت ها را حمایت کردند امروز باید طلبکار باشــند و 
ســپاه پاسداران را تروریســت خطاب کنند. ما هم این واقعه را 
هم محکــوم می کنیم و هم اقدام متقابل در جهت اقدام آنها را 
به قانون تبدیل می کنیم که براساس آن هر نیروی کانادایی در 
منطقه و در هر جای دنیا نیروی تروریســتی است و باید به آنها 

مقابله شود.

باشگاه خبرنگاران- جمهوری اسلامی ایران همواره خود 
را بــه نقش آفرینی مؤثر برای پایــداری امنیت و ثبات در 
قفقاز متعهد می داند و در این مســیر بر توسعه روابط خود 

با کشور های منطقه یادشده تأکید دارد.
جمهوری آذربایجان یکی از کشــور های مهم حوزه قفقاز، 
دارای اشــتراکات فراوانی از جهات مختلف با ایران اســت. 
رابطــه تهــران و باکو در پــی حادثه ســفارت جمهوری 
آذربایجان با فرازونشــیب هایی مواجه شد که با پیگیری و 
تلاش طرفین برای حل وفصل موضوع در حال رســیدن به 
نتیجه اســت. در همین رابطه مجتبی دمیرچی لو، دستیار 
وزیر و مدیرکل اوراســیای وزارت امور خارجه از بازگشایی 
قریب الوقوع سفارت جمهوری آذربایجان در تهران خبر داد.
دمیرچی لو با اعلام اینکه ســفارت جمهوری آذربایجان در 
ایران طی روز های آینده بازگشایی شده و سفیر این کشور 
فعالیت خود را آغــاز می کند، اظهار کرد: انتظار داریم این 

اتفاق ظرف ۱۵ تا ۲۰ روز آینده رخ دهد.
مدیرکل اوراســیای وزارت امور خارجه با اشــاره به اینکه 
هنوز ســفیر ایران در جمهوری آذربایجان تعیین نشــده 
است، بیان کرد: پروســه تعیین سفیر یک پروسه طولانی 
اســت، از این رو، ابتدا باید دولت مســتقر و سپس سفیر 

تعیین شود.
وی با بیان اینکه اشتراکات بسیاری میان ایران و کشور های 
منطقه از منظر تاریخی، تمدنی، فرهنگی، مذهبی، قومی و 
منافع مشــترک در حوزه های منطقه ای و بین المللی وجود 
دارد، تصریــح کرد: طبعاً هــر دولتی چه در ایران و چه در 
کشور های حوزه قفقاز ســر کار بیاید، علاقه مند به توسعه 

روابط دوستانه است.
این مقــام وزارت امور خارجه، گفت: مــا انتظار داریم که 
دولت چهاردهم نیز توجه خاصی به این منطقه داشته باشد 

و چشم انداز روشنی برای توسعه روابط متصور هستیم.

عضو کمیسیون امنیت ملی مجلس:

کانادابهدلیلسرکوبتروریستهاازسپاهعصبانیاست
 مدیرکل اوراسیای وزارت امورخارجه: 

سفارتجمهوریآذربایجاندرتهرانبهزودی
بازگشاییمیشود
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گزارش خبری- لیلا غضنفر ی

محمــد ثابت اقلیــدی، مدیــرکل میراث فرهنگــی، گردشــگری و 
صنایع دســتی اســتان فارس از اجرای ۲۳ طــرح حفاظت، مرمت و 
زیرســاخت ها در مجموعه جهانی تخت جمشید خبر داد و گفت: این 
طرح های شــاخص بااعتباری بالغ  بر یک   هــزار و ۱۰۰ میلیارد ریال 
انجام می شــود. ثابت اقلیدی افــزود: در آیینی که با حضور ضرغامی، 
 وزیر میراث فرهنگی گردشگری و صنایع دستی برگزار شد این طرح ها 

رونمایی شد و هم اکنون به مرحله اجرا رسیده است.
مدیرکل میراث فرهنگی فارس گفت: طرح توســعه و راه اندازی موزه 
تخت جمشید، طرح جامع حفاظت الکترونیک، روشنایی و نورپردازی 
تخت جمشید، بهسازی و نوسازی سرویس های بهداشتی، سامان دهی 

مجموعه برزن جنوبی تا آرامگاه داریوش ســوم، مطالعات و بررســی 
فرونشست های نقش رستم، زه کشی و شــیب بندی، ایجاد بولوار در 
مســیر محور تخت جمشید، احیای چاه جنگل ازجمله این طرح های 

شاخص است.
ثابت اقلیــدی ادامه داد: همچنین ســامان دهی ســاختمان خدمات 
نقش رســتم، سامان دهی مســیر و محوطه ورودی نقش رستم، طرح 
ایجاد ســاختمان خدمات پارســه، ســامان دهی محورهای ورودی 
حدفاصــل گیت ورودی تا پلکان اصلــی و میدان ملل تا میدان ثبت 
جهانی، طراحی و مناسب سازی مســیر بازدید معلولین، سامان دهی 
مسیر دسترسی به محوطه دروازه شهر پارسه، سامان دهی و بهسازی 
کف پوش های چوبی مجموعه تخت جمشــید، ســامان دهی کاخ های 
تخت جمشید، نقش رســتم، نقش رجب و شهر پارســه ازجمله این 

طرح هاست.
وی ســامان دهی محور ورودی تخت جمشید، حفاظت و مرمت دیوار 
شمالی تختگاه، برنامه حفاظت اضطراری در تخت جمشید، حفاظت و 
مرمت دروازه شمال غربی کاخ صد ستون و ته ستون های کاخ آپادانا، 
حفاظت و مرمت بلوک سنگی ســقف و سامان دهی سنگ های کف 
آبراهه  ایوان شــرقی کاخ آپادانا و طراحی و اجرای آزمونه زیرستون 
شیر واقع در ایوان شرقی کاخ آپادانا را از دیگر طرح هایی عنوان کرد 

که در این مجموعه جهانی اجرا خواهد شد. 

نوبت دوم آزمون سراسری ورود به دانشگاه ها و موسسات آموزش عالی 
کشور در سال ۱4۰۳، در روزهای پنج شنبه و جمعه ۲۱ و ۲۲ تیرماه، با 

حضور 65۰57 داوطلب در استان فارس برگزار خواهد شد.
مســلم باقری، معاون آموزشي دانشگاه شــیراز و نماینده تام الاختیار 
سازمان سنجش در استان فارس گفت: این آزمون در استان فارس، در 
۳4 شهرســتان استان، با رعایت کامل تمام دستورالعمل های اجرایی و 

حفاظتی برگزار می شود. 
به گفتــه ی وی، از میان تعدادکل شــرکت کنندگان نوبت دوم آزمون 
سراســری ۱4۰۳ در کشــور 65۰57 داوطلب مربوط به استان فارس 
اســت که 4۲۳9۱ نفر ایشان را بانوان و ۲۲666 آن ها را آقایان تشکیل 

می دهند. 
باقری افزود: از میان تعدادکل داوطلبان استان فارس، به ترتیب براساس 
بیشترین تعداد شرکت کنندگان در گروه های آزمایشی، ۳4۳۳۲ نفر در 
گــروه علوم تجربی، ۱66۱8 نفر در گروه علوم انســانی، 7۲۲9 نفر در 
گروه علوم ریاضی و فنی، 4۱66نفر در گروه زبان های خارجی و ۲7۱۲ 

نفر در گروه هنر شرکت داشته اند. 
معاون آموزشي دانشگاه شیراز خبر داد: از شرکت کنندگان ۲7۰5۱ نفر 

مربوط به شهرستان شیراز هستند که 97۲۱ آن ها را آقایان و ۱7۳۳۰ 
ایشان را بانوان تشکیل می دهند. 

وی درخصوص زمان برگزاری آزمون ها نیز گفت: گروه علوم انســانی و 
علوم ریاضی و فنی )صبح پنج شــنبه ۲۱ تیرماه(، گروه هنر و زبان های 
خارجی )بعدازظهر پنج شنبه ۲۱ تیرماه(، و گروه تجربی )صبح جمعه 

۲۲ تیرماه( در استان فارس برگزار خواهد شد.
 رفع نقص کارت شرکت در آزمون سراسری

 نماینده تام الاختیار ســازمان ســنجش در اســتان فارس درخصوص 
شــیوه  و زمان پرینت کارت شــرکت در آزمون نیز گفــت: کارت ورود 
به جلســه نوبت دوم کنکور ۱4۰۲ در ســایت سازمان سنجش آموزش 
کشــور قابل مشاهده اســت و محل رفع نقص کارت شرکت در آزمون 
متقاضیــان گروه های آزمایشــی علوم ریاضــی، علوم انســانی، علوم 
 تجربی، هنر و زبان های خارجی نیز بر مبنای شهرســتان انتخابی آن ها 

مشخص شده است. 
نماینده سازمان سنجش در فارس یادآور شد: براي شرکت در جلسه ی 
آزمون، همراه داشــتن پرینت کارت شرکت در آزمون و همچنین اصل 

کارت ملي یا اصل شناسنامه عکس دار و ارائه آن الزامي است. 

حمیدرضــا کریمی فرد، مدیرعامل شــرکت توزیع 
نیــروی بــرق اســتان فــارس از تخصیــص ۱9 
میلیــارد ریال پــاداش خوش مصرفــی به حدود 
 ۱49هزار مشــترک خانگی اســتان درخــرداد ماه 

سال جاری خبر داد. 
کریمی فرد اظهارکرد: از مجمــوع 4۲8 هزار قبض 
برق صادره در بخش خانگی استان فارس در خرداد 
ماه ســال جاری، حدود ۱49 هزار قبض، مشــمول 

پاداش خوش مصرفی برق شدند. 
وی افزود: در ســال گذشــته شــاهد مشــارکت 
4۰ درصــدی مشــترکان خانگی در طــرح پاداش 
صرفه جویی بودیم که امســال نیــز در کنار اجرای 
طرح هــای جدیــدی که بــرای تشــویق و جلب 
مشــارکت مشــترکان برق پیش بینی شــده، طرح 
 پاداش مشــابه ســال گذشــته نیز به قــوت خود 

باقی است. 
مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق استان فارس در 
ادامــه به معرفی پویش »با انرژی« پرداخت و اظهار 
داشــت: این پویش با هدف افزایش آگاهی عمومی 
 نســبت به اهمیــت صرفه جویــی در مصرف برق و 
تشویق مردم به کاهش مصرف خود، راه اندازی شده 
است و همه مردم می توانند با ثبت نام در این پویش 
و کاهش مصــرف برق خود، در قرعه کشــی جوایز 

ارزشمند شرکت نمایند. 
کریمی فرد سهمیه قطعی خودروهای شرکت توزیع 
نیروی برق اســتان فارس تا پایان تابســتان ســال 
جاری را ۳ دستگاه خودرو اعلام کرد و اظهار داشت: 
طی سه مرحله قرعه کشــی باقی مانده در آخر تیر 
ماه ۱ دستگاه، قرعه کشی آخر مرداد ماه ۱ دستگاه 
و قرعه کشــی آخر شهریور ماه ۱ دســتگاه خودرو 
تعیین شده اســت. وی یادآورشد: در صورت تحقق 
صرفه جویی بیشــتر در مقایســه با سایر استان های 
کشور، سهم مشترکان خانگی شهرستان های استان 
فارس، در هر مــاه از جایزه بزرگ )خودرو( افزایش 

خواهد داشت. 
این مقام مســئول، روش های دریافت نرم افزار »با 
https: //ba-energy. ir انرژی« را مراجعه به سایت 

 و یا شــماره گیری کــد دســتوری #۱5۲۱* و یا 
بــا ســامانه ۰9۱۲99975معرفی  تماس  برقراری 
کرد و یادآور شــد: بعد از نصب نرم افزار »با انرژی« 

راهکارهــای مصــرف بهینه برق و معرفی وســایل 
پرمصرف برقی از طریق نرم افزار به مشــترکان قابل 

ارائه خواهد بود.
  ساعت های اوج مصرف از ساعت ۱2 ظهر تا ۱۸ عصر 

و از ساعت 2۰ تا 2۳ شب
کریمی فــرد در خصوص ســاعات اوج بــار و لزوم 
همکاری مشــترکان در این ساعات از شبانه روز نیز 
توضیح داد: مصرف برق در دو بازه زمانی از ســاعت 
۱۲ ظهر تا ۱8 عصر و از ســاعت ۲۰ تا ۲۳ شب که 
ســاعت های اوج بار نامیده می شوند، شدت می یابد 
که از مشــترکان درخواست می شــود مصرف برق 
را در این ســاعات مدیریت کــرده و یاریگر صنعت 
 بــرق در ارائه هرچــه بهتر خدمــات و تأمین برق 

پایدار باشند. 
مدیرعامل شــرکت توزیع نیروی برق استان فارس 
همچنین یــادآور شــد: ســاعات اوج مصرف برق 
 بر حســب مناطق مختلف کشــور می تواند اندکی 

تعییر یابد. 
وی افزود: اســتفاده از دور کنــد کولر های آبی در 
مناطــق معتدل و غیرگرمســیر و همچنین تنظیم 
دمای کولرهای گازی و سیســتم های سرمایشی بر 
روی ۲4 درجه سانتی گراد )دمای آسایش( در مناطق 
گرمســیری، استفاده از ســایبان برای سیستم های 
سرمایشــی، عدم اســتفاده از لوازم برقی پر مصرف 
در ساعت اوج بار، خاموش کردن لامپ های اضافه و 
استفاده از روشنایی طبیعی در روز، قرار ندادن لوازم 
برقی در حالت آماده به کار ازجمله راهکار های ساده 
 اما مهم است که می تواند در مصرف بهینه برق نقش 

بسزایی ایفا کند. 

مدیرکل میراث فرهنگی گردشگری و صنایع دستی استان فارس خبر داد: 

اجرای ۲۳ طرح حفاظت، مرمت و زیرساختی
در تخت جمشید

برگزاری نوبت دوم آزمون سراسری 140۳ در استان فارس

مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق استان فارس خبر داد: 

 149هزار قبض در خرداد ماه مشمول پاداش 
خوش مصرفی شدند

نماینده مردم شیراز و زرقان در مجلس خبر داد: 
 تخصیص ردیف بودجه مستقیم

 به حرم شاهچراغ )ع( از سوی دولت

نماینده  عزیــزی،  ابراهیم 
زرقان در  و  مردم شــیراز 
مجلس و رئیس کمیسیون 
امنیــت ملی و سیاســت 
شــورای  مجلس  خارجی 
اسلامی  با اشاره به نشست 
خود با بذرپــاش وزیر راه 
و شهرســازی و معاونیــن 
وی بــه همراه رضــازاده، 
استاندار اســبق فارس که 

در وزارتخانه راه و شهرســازی برگزار شــد، گفت: در این نشست پس از 
بحث و تبادل نظر یک تصمیم بسیار خوب برای حرم مطهر شاهچراغ )ع( 
گرفته شد و از این پس بودجه حرم که پیش از این از سوی وزارت راه و 
شهرسازی تخصیص می یافت، مستقیم به تولیت حرم اختصاص می یابد. 
نماینده شیراز و زرقان در مجلس شــورای اسلامی  افزود: این تصمیم و 
برداشــتن تخصیص غیر مســتقیم بودجه، برای تسریع در حل مشکلات 
مالی تولیت بســیار مناســب بــود و از این پس تولیت حــرم به صورت 

مستقیم با دولت در این ردیف بودجه مرتبط خواهد بود. 
عزیزی با اشــاره به نشست مذکور و مباحث انجام شده خاطرنشان کرد: 
با تصمیم وزیر محترم راه و شهرسازی این موضوع مهم نهایی شد که به 
فضــل الهی موجبات تقویت منابع مالی حرم را فراهم خواهد کرد و یکی 

از موانع جدی توسعه حرم برداشته خواهد شد. 
رئیس کمیســیون امنیــت ملی و سیاســت خارجی مجلس شــورای 
اســلامی  در پایان نیز گفت: حرم احمد بن موسی )ع( در شیراز نیازمند 
 حمایت های جدی مســئولان اســت که تصمیم فوق یگ گام اساســی 

در این راستا بود. 

استقبال کارکنان بانک های استان از میز خدمت 
تأمین اجتماعی فارس

میز خدمت پاســخ گویی به ســؤالات کارمندان دولتی که به همت واحد 
ارتباطــات مردمی  تأمین اجتماعی اســتان فارس هــر هفته در یکی از 
ارگان های دولتی با هدف ایجاد تعامل دوســویه مؤثر و پاســخ گویی به 
مســائل بیمه ای پرســنل و مخاطبان دســتگاه و در نهایت شناسایی و 
احصای مشکلات بیمه ای برگزار می شود، در ماه گذشته مهمان بانک های 
ســپه، ملی و ملت بــود و با حضور ۳4 نفر از کارمندان بانک های ســپه 

استان، میز خدمت راه اندازی گردید. 
بســیاری از مخاطبان نسبت به عدم توجه ســازمان تأمین اجتماعی به 
کاهش میــزان حق بیمه معتــرض بودند. به گفته آنهــا همان گونه که 
تأمین اجتماعی جهت افزایش غیرمنطقی دو ســال آخر خدمت بازرسی 
تحقیقی انجام می دهد و به راحتی و بدون مستندات افزایش غیرمتعارف 
را نمی پذیــرد، پس باید در جهت کاهش غیرمتعارف حق بیمه نیز ورود 

نماید و بدون منطق نپذیرد تا حق بیمه شدگان ضایع نشود. 
در حــال حاضــر حقوق بازنشســتگی این افــراد به حداقل رســیده و 
وضعیت بســیار نگران کننده ای دارند و تقاضای رسیدگی ستاد از طریق 
ارتباط با دســتگاه بالادســتی بانک ســپه در تهران را دارند تا شاید راه 
چاره ای پیدا شــود. در میز خدمت بانک ملی اســتان فــارس، موضوع 
 اصلــی مباحث در خصوص انتقال ســوابق از صنــدوق تأمین اجتماعی 

به صندوق بانک بود. 
در ایــن میز خدمت از تبلیغات در خصوص بیمه دانشــجویی و دختران 
فاقد شغل پرسنل استقبال زیادی به عمل آمد و در نتیجه توزیع بروشور 
تبلیغاتی بسیار زیاد صورت پذیرفت. موضوع بیمه ایرانیان خارج از کشور 
و بازنشســتگی بانوان با سابقه ۲۰ ســال نیز مورد بحث قرار گرفت. در 
نهایت به صورت شفاهی ابراز خرسندی زیاد داشتند که به صورت مکتوب 

نیز به اداره کل ارسال نمودند. 

مدیرعامل شرکت آب منطقه ای فارس: 
 حجم آب مفید سدهای فارس ۳2 درصد است

ســیاوش بدری، مدیرعامل شرکت آب منطقه ای فارس، میزان حجم آب 
مفید 9 سد این اســتان را  ۳۲ درصد اعلام کرد و خواستار صرفه جویی 

در مصرف آب شد. 
بدری گفت: تا روز گذشته، ۱9 تیرماه میزان حجم آب مفید 9 سد استان 
فــارس از ۲ هــزار و 9۳6 میلیون متر مکعب، تقریبــاً 775 میلیون متر 
مکعب بوده که معادل ۳۲ درصد می شود. وی با بیان اینکه اوضاع خوبی 
در بحث ذخیره آب ها نداریم، تأکید کرد: راهی جز صرفه جویی نداریم که 

در این زمینه لازم است صرفه جویی تبدیل به یک فرهنگ شود. 
بــدری بیان کرد: صرفه جویی و دوری از اســراف یکی از آموزه های دین 
مبین اســلام اســت که نباید این اصل را فراموش کرد، ضمن اینکه باید 

بدانیم منابع آبی، متعلق به نسل های آینده هم هستند.
  مصرف آب در استان بالاست

مدیرعامل شرکت آب منطقه ای فارس با بیان اینکه مصرف آب در استان 
بالاســت و اسراف زیاد اســت، افزود: به خصوص در بحث آب شرب باید 
بدانیم که آب تصفیه شــده با مشــقت زیادی آماده می شود و به منازل 

می آید و نباید به راحتی آن را هدر بدهیم. 
  ۹۰ درصد آب مصرفی استان در بخش کشاورزی صرف می شود

وی همچنیــن اهمیت بخــش کشــاورزی را یادآور شــد و گفت: 9۰ 
درصد آب مصرفی اســتان در بخش کشــاورزی صرف می شود که برای 
صرفه جویی در این بخش راهکارهایی نظیر اصلاح الگوی کشت، استفاده 
 از سیســتم های آبیاری نوین، نصب کنتورهای هوشــمند و... پیشــنهاد 

می شود. 
بــدری یادآور شــد: میــزان برداشــت آب از ســفره های زیرزمینی در 
پروانه های چاه های کشــاورزی وجود دارد که نصب کنتورهای هوشمند 
 می توانــد ایــن میــزان را مدیریت کند؛ چــرا که بایــد در مصرف آب 

صرفه جویی کنیم. 

معرفی استاد آمار دانشگاه شیراز به عنوان
 سرآمد آموزشی کشور

در دومین اجلاس ســرآمدان 
آموزشی دانشگاه ها که با عنوان 
»ســرآمدی، مهارت محوری و 
مردمی  ســازی« روز دوشنبه، 
حضور  با   ،۱4۰۳ ۱8تیرمــاه 
وزیر علوم، تحقیقات و فناوری، 
مقام  نمایندگی  نهــاد  رئیس 
معظم رهبری در دانشــگاه ها، 
رؤسای دانشــگاه ها و جمعی 

از اعضای هیئت علمی  دانشــگاه ها در دانشــگاه علامه طباطبایی برگزار 
 شد، ۱9نفر از اســتادان دانشگاه های کشــور، به عنوان سرآمد آموزشی 

معرفی و تقدیر شدند. 
در این مراسم، علیرضا نعمت الهی، اســتاد آمار دانشگاه شیراز، به عنوان 

استاد سرآمد آموزشی کشور در سال ۱4۰۲ معرفی و تقدیر شد. 
 نعمت الهی، استادتمام آمار دانشگاه شیراز است که پیش از نیز به عنوان 
استاد نمونه آموزشی و پژوهشی دانشکده علوم و دانشگاه شیراز در ادوار 

مختلف شناخته شده است. 

 اجرای ســه خط مترو به صــورت همزمان در 
کلان شهر شیراز در کنار اختصاص هزینه، شهر 
شیراز را در شــمار کلان شهرهایی گنجانده که 
خدمت رســانی در بخش قطارشهری را بر ریل 

پیشرفت قرار دارده است 
شــهردار شیراز در جلسه این هفته صحن علنی 
شــورای اسلامی شــهر شــیراز درباره آخرین 
وضعیــت حمل و نقــل ریلــی )متــرو ( و زمان 
بهره برداری کامل از این خط و جمع آوری کامل 

کارگاه ها توضیحاتی ارائه کرد.
محمد حسن اســدی با بیان اینکه خط دو مترو 
شیراز در ســال ۱۳87 در دولت نهم در میدان 
قهرمانان شهرک میانرود در جنوب شهر شیراز 
کلنگ زنی شد، گفت: طی مدت 7 سال از زمان 
کلنگ زنــی این پــروژه یک متــر خاک برداری 
صورت نگرفت و پروژه هیچ گونه عملیات اجرایی 

نداشت.
 اســدی با اشــاره به اینکه در دهه 9۰ در زمان 
شــهردار وقت، علیرضا پاکفطرت برای شــروع 
عملیات این خط قطار شــهری قــرارداد 5۰۰ 
میلیــارد تومانی با صد در صــد تهاتر با قرارگاه 
ســازندگی خاتم الانبیا منعقد شــده بود، عنوان 
کرد: در دوران مسئولیت شهردار وقت حدود ۳ 
تا 4 کیلومتر تونل احداث شد و در زمان شورای 
پنجم اقدامات در مترو ادامه یافت؛ ولی پروژه به 

بهره برداری و افتتاح نرسید.
شــهردار شــیراز با تأکیــد بر ایــن مطلب که 

امروز ارائــه عملکرد مدیران شــهرداری باعث 
افتخار اســت؛ تصریح کرد: مدیران شــهرداری 
شــیراز امروزه زبانــزد هســتند و ارائه گزارش 
عملکــرد مدیــران در صحن علنی شــورا یک 
رویکــرد مطلوب برای ما محســوب می شــود 
و هیــچ مشــکلی بــا طــرح ســؤال و توضیح 
 اعضــای شــورا از عملکرد بخش هــای مختلف

 شهرداری نداریم.
مدیر ارشــد شــهرداری شــیراز با بیان اینکه 
معمولاً پروژه مترو همیشــه در 6 ماه نخســت 
سال تعطیل بوده اســت و برای شروع عملیات 
منتظر فروش اوراق مشــارکت بودند تا به پروژه 
تزریق گــردد، تصریح کرد: امروزه شــهرداری 
شــیراز در دوران فعلی، برای فعال نگه داشتن 

 پــروژه مترو تنهــا نگاه بــه انتشــار و فروش
 اوراق مشارکت نیست.

او ادامــه داد: در ســال اول شــورا تنهــا 5۰۰ 
میلیــارد تومان اوراق برای تأمیــن منابع مالی 
مترو مربوط به ســال ۱۳99 به فروش رســید. 
در ســال ۱4۰۰ اوراق 8۰۰ میلیارد تومانی به 
ســال ۱4۰۱ رسید. این مبلغ در سال ۱4۰۲ به 
7۰۰ میلیارد تومان رسید و در سال ۱4۰۲هنوز 
برای ســال جاری اوراق توســط بانک مرکزی 
آزاد نشــده اســت که این موارد نشان می دهد 
 فــروش و انتشــار اوراق مشــارکت رقــم قابل 

توجهی نیست 
شهردار شــیراز با بیان اینکه به دلیل تحریم ها، 
امکان خرید ارز برای تجهیزات ویژه در بازه های 

زمانــی ۱۳97تا ۱۳99 بود، خاطرنشــان کرد: 
در سال شروع شورای ششــم به دلیل تورم در 
بخش ارز هیچ کدام از پیمانکاران حاضر به انجام 

تعهدات نشدند.
اســدی عنوان کرد: وضعیت متــرو در آغاز به 
کار شورای ششــم در تونل شرقی پیشرفت 9۲ 
درصد، تونل غربی 8۳ درصد، ایستگاه قهرمانان 
57 درصد، ایستگاه عادل آباد ۳7 درصد، ایستگاه 
دولت ۲۲ درصد، ایســتگاه رحمت با ۲۰ درصد 
در محلــه فونداســیون، امیر کبیــر 5۱ درصد، 
ایستگاه اســتقلال ۱8 درصد و ایســتگاه امام 

حسین حدوداً ۱5 درصد بوده است.
 شــهردار عنوان کرد: همچنین میزان پیشرفت 
عملیــات روســازی ۱4 درصــد و تجهیــزات 
۲ درصــد بــوده اســت امــا در انتهای ســال 
 ۱4۰۲ تمام ایســتگاه های خــط دومترو به جز
ایســتگاه اســتقلال با 7۰ درصد پیشــرفت و 
خط غربی و شــرقی کامل شــده است و اعلام 
می کنیــم بیش از 9۰ درصد خط ۲ پیشــرفت 
فیزیکــی دارد و تعهــد شــهرداری شــیراز به 
 شــورا درباره تکمیــل فاز یک خــط دو مترو

انجام شده است.
اســدی ادامه داد: امــروز در خــط دو مترو از 
ایســتگاه قهرمانان تا میدان امام حســین )ع( 
به جز ایســتگاه استقلال  هیچ مشکل خاصی در 
زمینه اتمام عملیات نداریم و اقدامات شهرداری 
شــیراز برای تکمیل این خط انجام شده است 
و هیچ گونــه تعللی صورت نگرفته اســت. تنها 
مشــکل عدم تأمین واگن بــرای افزایش مدت 

زمان مسافرگیری است. 
همچنیــن رئیس ســازمان حمل و نقــل ریلی 
شهرداری شــیراز در چهارمین بازدید مدیریت 
شــهری شیراز و خبرنگاران از روند اجرای نوبت 
شــب پروژه های عمرانــی بزرگ مقیاس با بیان 
اینکــه اجرای هــر کیلومتر متــرو 5۰ میلیون 
دلار هزینه دارد، گفت: با توجه به بومی ســازی 
کــه در حــال انجام اســت، هر یــک کیلومتر 
اجــرای خط متــرو ۲۰۰۰ تــا ۲5۰۰ میلیارد 
تومان بــدون هزینه ناوگان نیاز اســت و برای 
 تکمیل پــروژه ۱۳ هزار میلیــارد تومان اعتبار 

موردنیاز است. 
یقطین در پاســخ به ســؤال خبرنگار ســبحان 
درباره قیمت واگن ها هم گفت: هر واگن حدود 
یــک میلیون و صد هــزار یورو قیمــت دارد و 
تهیه 5 واگن که یک رام را تشــکیل می دهند، 
5 میلیون و 5۰۰ هزار یــورو هزینه دارد؛ اما با 
رایزنی هایی که انجام شده است، به نظر می رسد 
امســال با کمک دولت و ســازمان شهرداری و 
 دهیاری های کشور بتوانیم یک تا دو رام قطار را 

تهیه کنیم.
 خــط ۲ مترو شــیراز به طــول ۱5 کیلومتر و 
دارای ۱۳ ایســتگاه است که در مسیر شمالی-

جنوبی قرار گرفته اســت که از شهرک میانرود 
آغاز می شــود و در ایســتگاه آخر به فضیلت در 
شمال شرقی شهر شــیراز می رسد. با ساخت و 
تکمیل این مسیر پیش بینی می شود ۱6 هزار نفر 
از طریق خط ۲ مترو شــیراز در هر جهت و در 

هر ساعت جابه جا شوند. 
تی

حیا
ره 

اه
: ط

س 
عک

شهردار شیراز در صحن علنی شورا درباره وضعیت فاز یک خط دو قطار شهری تصریح کرد:

 مترو بر ریل پیشرفت
 تحقق کامل تعهدات خط دو مترو در دوره فعلی 

معاون برنامه ریزی و توسعه منابع انسانی شهرداری شیراز تصریح کرد:

رویکرد شهرداری ارتقای وضعیت و رفع مشکلات نیروهای شهرداری است 

گروه خبر- لیلا غضنفری 
 بــه کارگیــری نیروهای متخصص در شــهرداری شــیراز، 
سامان دهی و تبدیل وضعیت نیروهای فعلی شهرداری شیراز 
و امکان افزایش نیرو با توجه به توســعه شهر، افزایش بودجه 
شهرداری و افزایش خدمات به شهروندان از جمله محورهای 
گفت وگــوی معــاون برنامه ریزی و توســعه منابع انســانی 

شهرداری شیراز با خبرنگاران بود.
علی فراشــاییان، معاون برنامه ریزی و توســعه منابع انسانی 

شهرداری شــیراز با بیان اینکه یکی از رویکردهای فعلی در 
این معاونت دیدار چهره به چهره و گفت وگو با کارمندان برای 
نیازســنجی، آسیب شناسی و رفع مشــکلات کارکنان است، 
گفت: بزرگ ترین ســرمایه هر سازمانی، نیروی انسانی است؛ 
لذا بازدید ادواری از ســازمان ها، معاونــت و مناطق با هدف 
 ارتقا خدمات و رفع مشــکلات در پیش گرفته شــده است.
 او بــا بیان اینکه در این بازدیدها تهیه یک ســری اطلاعات 
آمــاری دنبال می گردد، افزود: بهره گرفتن از اطلاعات جامع 
آماری نیــروی فعال در شــهرداری شــیراز در برنامه ریزی 

کوتاه مدت مدنظر است 
فراشــاییان با اشــاره به تهیه و ارائه یک گزارش از وضعیت 
نیروهای انسانی شهرداری شــیراز دریک ماه آینده با هدف 
بهبود وضعیت کارکنان خاطر نشــان کرد: بــا جامع آماری 

به دست آمده از بازدیدهای ادواری می توان یک گزارش کامل 
براساس وضع موجود، نیاز سنجی و نمودار سازمانی ارائه کرد 
تا براســاس این گزارش آخرین وضعیــت مورد نیاز نیروها و 

تخصص مدنظر شهرداری شیراز مشخص گردد.
معاون برنامه ریزی و توســعه منابع انسانی شهرداری شیراز 
دربــاره آخرین اخبــار تغییر وضعیت نیروهای شــرکتی در 
شــهرداری شــیراز عنوان کرد: موضوع اســتخدام و تبدیل 
وضعیت نیرو در شــهرداری درحال پیگیری است که منتظر 

اخذ مجوز از منابع رسمی هستیم 
فراشاییان درباره این موضوع اینکه شهرداری کلان شهر شیراز 
از نظر حجم نیرو قابل مقایســه با سایر کلان شهرها نیست و 
شاهد کمبود نیروی متخصص در این کلان شهر با توجه روند 
رو به توسعه هستیم، عنوان کرد: با توجه اینکه ظرف دو سال 

گذشــته رقم بودجه شهرداری شیراز4۰۰ برابر افزایش یافته 
اســت، از سوی دیگر شاهد بازنشســتگی برخی از نیروها در 
شــهرداری بودیم، شروع به نیاز سنجی کردیم تا میزان مورد 
نیاز نیروهای متخصص مشخص گردد. او خاطر نشان کرد: در 
ملاقات چهره به چهره به دنبال شناســایی و رفع مشــکلات 

کارکنان هستیم تا شاهد ارتقای خدمات باشیم.
لازم به ذکر اســت رویکرد شهرداری شــیراز در برنامه ریزی 
و افق دید مدیریت شــهری این کلان شهر با توجه به برنامه 
پنج ســاله و چشــم انداز ۲۰ ساله بر اساس اســناد بالادستی 
توسعه و سند راهبردی »شیراز؛ سومین حرم اهل بیت)ع(«و 
طرح های مصــوب به عنوان ســرخط برنامه هــای مدیریت 
 شــهری بر اســاس خط مشــی و برنامه ریزی جامع و کامل

مشخص شده است.
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حزبعدالتوتوسعهترکیه:
زماندیداراردوغانواسدهنوزمشخصنیست

فارس-عمر چیلیک، ســخنگوی حزب ا... عدالت و توسعه ترکیه 
که در نشســتی مطبوعاتی در ترکیه ســخنرانی می کرد، در این 
خصوص گفــت: اقدامات در این زمینه در جریان اســت و هنوز 
دعوت نامه ای برای اســد ارسال نشده اســت، در نتیجه هنوز محل و زمان دیدار تا 
این لحظه مشخص نیست. سخنگوی حزب عدالت و توسعه ترکیه این توضیحات را 
بعد از ســخنان اخیر رجب طیب اردوغان، رئیس جمهور این کشور ارائه کرده است 
که گفت احتمال دارد آنکارا دعوت نامه ای برای بشــار اســد، رئیس جمهور سوریه 

ارسال کند.
عمر چیلیــک در ادامه صحبت های خود ادعا کردکــه ترکیه موضع ثابت خود در 
خصوص تمامیت ارضی ســوریه را همچنان دارد. او همچنین مدعی شد: حضور ما 
درخاک ســوریه علیه تمامیت ارضی سوریه نیست، بلکه ما با ایجاد یک موجودیت 
تروریســتی در آنجا مبارزه می کنیم. سخنگوی حزب عدالت و توسعه ترکیه ادامه 
داد: از طریق فرایند عادی ســازی روابط، سعی داریم سوریه برای میلیون ها نفری 
که مجبور به ترک خانه هایشــان شدند، امن باشد. ما تاکنون هیچ فردی که به ما 

اعتماد و با ما همکاری کرده را تنها نگذاشته ایم.
ترکیه اخیراً اقدامات جدیدی را برای عادی ســازی روابط با سوریه آغاز کرده است. 
رجــب طیب اردوغــان، رئیس جمهور ترکیه، روز یکشــنبه، در اظهاراتی گفت که 

ترکیه منتظر گام رئیس جمهور سوریه برای بهبود روابط با این کشور است.

روندالحاقگرجستانبهاتحادیهاروپابهحالت
تعلیقدرآمد

تسنیم- پاول هرچینســکی، سفیر اتحادیه اروپا در گرجستان روز سه 
شــنبه اعلام کرد که روند الحاق گرجســتان به اتحادیه اروپا به حالت 

تعلیق درآمده است.
این تصمیم به دلیل تصویب قانونی در مجلس گرجستان صورت گرفت 
که بر اســاس آن دولت کنترل بیشــتری بر نهادهــای غیردولتی که از 

کشورهای خارجی کمک می گیرند، دارد.
بر اســاس این قانون که در اردیبهشــت ماه به تصویب پارلمان رسید، 
مقــرر کرده نهادهای غیردولتی که بیش از 20 درصد از درآمدشــان از 
خارج کشور تأمین می شود موظف به پاسخگویی در برابر دولت هستند. 

طراحان این قانون شفافیت بیشتر را دلیل طرح آن عنوان می کنند. 

ایرانمحورواقعیمقاومتاست
فارس- عبدا... بنکیران، نخســت وزیر اســبق و دبیــرکل کنونی حزب 
عدالت و توســعه مغرب این اظهارات را اخیراً در یکی از نشست های این 
حزب بیان کرده است. بر اساس گزارش روز دوشنبه روزنامه الکترونیکی 
»رأی الیوم«، دبیرکل حزب عدالت و توسعه مغرب در نشست این حزب 
ابتدا اقدامات رژیم اسرائیل را وحشیانه خواند و گفت: ارتباط و همکاری 
با آن درســت نیســت، زیرا آن ها وحشی هســتند و آنچه در غزه انجام 

داده اند، منجر به نابودی شان خواهد شد.
او در ادامه از کشــورهای عربی خواست که روی رژیم اسرائیل به عنوان 
یک طرف قدرتمند حساب نکنند و موضع خود را اصلاح نمایند.دبیرکل 
حزب عدالت و توســعه مغرب همچنین اشــاره کرد آنچه اســرائیل در 
برهه های اخیر انجام داده علــت اصلی وقوع جنگ طوفان الاقصی بوده 
اســت.عبدا... بنکیران در ادامه گفت: نمی توان این را انکار کرد که امروز 
ایران درواقع محور مقاومت است و در وهله نخست، محور مقاومت را که 
در برابر اسرائیل ایستاده، حمایت می کند. او اضافه کرد: اما ما اهل سنت 
و جماعت 90 درصد مسلمانان هستیم. من هیچ مسئله ای با اینکه ایران 
نقش آفرینی کند، ندارم. اما ما چه نقشــی داریم؟!«نخســت وزیر اسبق 
مغرب در ادامه، از اقدام برخی کشورها در ارسال مواد غذایی برای رژیم 
صهیونیستی ابراز تعجب کرد و گفت: تا زمانی که اسرائیلی ها برادران ما 
را می کشند، ما در وضعیت جنگی با آن ها هستیم. این شرع است. تمام 

امت در وضعیت جنگی قرار دارند. 

نتانیاهوعمداًمذاکراتآتشبسراپیچیدهمیکند
باشــگاهخبرنگاران-یائیــر لاپید، رهبــر جناح اپوزیســیون رژیم 
صهیونیســتی بنیامین نتانیاهو، نخست وزیر اســرائیل را عامل پیچیده 
شدن مذاکرات تبادل اسرا عنوان کرد و گفت: نتانیاهو فهرستی از شروط 
غیرقابل مذاکره را برای اســرائیل منتشــر کرده تا دستیابی به هرگونه 
توافــق آتش بس را برای حفظ پایگاه سیاســی خود پیچیده کند. لاپید 
افزود: البته این یک مذاکره پیچیده است حتی بدون اینکه نتانیاهو عمداً 
آن را پیچیده کند تا پایگاه سیاســی خود را حفظ کند. رهبر اپوزیسیون 
رژیم صهیونیستی پیشتر از محتوای بیانیه نخست وزیر این رژیم در مورد 
مذاکرات جاری غیرمستقیم با جنبش حماس برای دستیابی به آتش بس 
در نوار غزه و تبادل اسیران انتقاد کرده بود. نتانیاهو بدون توجه به اذعان 
کارشناسان به زمین گیر شــدن رژیم صهیونیستی در نوار غزه  و دست 
نیافتن بــه اهداف اصلی جنگ در نوار غزه یعنی نابودی جنبش حماس 
و بازگرداندن اسیران صهیونیست از این منطقه گفته بود هر گونه توافق  
آتش بس در غزه باید امکان ادامه جنگ برای اســرائیل را تا تحقق همه 

اهداف جنگ فراهم کند.

سخنگویوزارتامورخارجهایالاتمتحدهآمریکا:

دیپلماسیمؤثرترینراهدرقبالایراناست
وزارت  میلر، ســخنگوی  ایرنا- متیــو 
امور خارجه ایالات متحــده آمریکا روز 
گذشــته در خصــوص واکنــش آمریکا 
درباره لحن دکتر مســعود پزشــکیان، 
رئیس جمهور منتخب ایران و نیز تمایل 
دولت بایدن برای بازگشــت به برجام در 
ابتدای دولتش، و احتمال بازگشت به به 
برجام گفت: ما هیچ انتظاری نداریم که 
این انتخابات منجر به تغییری اساســی 
در مســیر یا سیاست های ایران شود. در 
نهایت، این رئیس جمهور نیســت که در 
مورد آینده سیاســت ایران حرف نهایی 
را می زند بلکه رهبــر عالی ایران حرف 
آخــر را می زند. ســخنگوی وزارت امور 
خارجه آمریــکا در عین حــال با تکرار 
ادعاهای واشــنگتن درباره فعالیت های 
منطقه ای ایران مدعی شد: بدیهی است 
اگر رئیس جمهوری جدید این اختیار را 
داشت که اقداماتی را برای محدود کردن 
برنامه هســته ای ایــران، توقف حمایت 
مالی از تروریســم و توقــف فعالیت های 
بی ثبات کننــده در منطقه انجام دهد، ما 
از آن اســتقبال می کردیم، اما در شرایط 

فعلی هیچ انتظاری برای تغییر نداریم.
این مقــام ارشــد وزارت خارجه آمریکا 
در ادامه به نگرانی های واشــنگتن درباره 
فعالیت های هســته ای ایران اشاره کرد و 
در عین حال گفت: ما همیشــه گفته ایم 
کــه دیپلماســی مؤثرتریــن راه بــرای 
دســتیابی به یک راه حل مؤثــر و پایدار 
در رابطه با برنامه هســته ای ایران است، 

یکــی از موضوعاتــی که بدیهی اســت 
نگرانی هــای زیادی دربــاره آن داریم. با 
انتخابــات اخیر هیچ چیز تغییری نکرده 
اســت؛ ما به وضوح گفته ایم با توجه به 
تشــدید تنش زایی های تهران در سراسر 
جهان، در حال حاضر از هرگونه راه حل 

دیپلماتیک معنادار فاصله داریم.
پیش از میلــر، جان کربی، ســخنگو و 
هماهنگ کننــده ارتباطــات راهبردی 
شــورای امنیت ملی آمریکا روز گذشته 
در مــورد اینکه آیا آمریکا حاضر اســت 
توافــق هســته ای دربــاره   مذاکــرات 

)برجام( یا ســایر مذاکرات را با توجه به 
ایران رئیس جمهور جدیدی دارد،  اینکه 

از سر بگیرد؟ گفت: »نه«.
در این هنگام از او خواسته شد که  بلندتر 
بگویــد که او دوباره »نــه« خود را تکرار 
کرد و ادامه داد: ما در موقعیتی نیســتم 

کــه فقط به ایــن خاطر کــه ایران یک 
رئیس جمهور جدید دارد، به میز مذاکره 
بازگردیم. کربی با بیــان اینکه تغییری 
در موضع واشــنگتن رخ نداده اســت، 
با تکــرار مواضع و ادعاهای این کشــور 
علیه ایران مدعی شــد: آنها همچنان از 
گروه های تروریستی مانند حماس،حزب 
ا... و  حوثی هــا )انصــارا... یمن( حمایت 
می کنند. حوثی ها همچنان به کشتی ها 
در دریای ســرخ حملــه می کنند. ایران 
همچنان به ارسال پهپاد به روسیه جهت 
استفاده در جنگ اوکراین ادامه می دهد. 
 ماننــد آنچه همیــن آخر هفتــه روی 

داد و … بنابراین پاسخ ما نه، نه است.
کربــی در مــورد اینکه آیا کاخ  ســفید 
انعطافــی در موضــع خود بــا توجه به 
انتخاب رئیس جمهــوری جدید در ایران 
در نظــر دارد، افزود که مــا باید ببینیم 

رئیس جمهــور جدید ایــران چه اقدامی 
می خواهــد انجام دهد با این حال انتظار 

تغییر رویکرد ایران را نداریم.
وزارت امور خارجه آمریکا در نخســتین 
انتخابات ریاســت  نتایــج  واکنش بــه 
جمهوری ایران، با تکرار اظهارات مداخله 
جویانه با ادعای اینکه انتخابات در ایران 
آزاد و عادلانه نبوده اســت، گفت: نتیجه 
انتخابات تأثیر قابــل توجهی در رویکرد 

آمریکا به ایران نخواهد داشت.
یک سخنگوی وزارت خارجه آمریکا روز 
شنبه به وقت محلی در نخستین واکنش 
به نتایج انتخابات ریاست  جمهوری ایران 
ادعا کرد که انتخابات ریاســت جمهوری 
ایران آزاد یــا عادلانه نبــود و به تغییر 
اساسی در مسیر ایران منجر نخواهد شد.
این ســخنگوی وزارت خارجه آمریکا در 
گفت وگو با رســانه های آمریکایی مدعی 
شــد که در نتیجه، تعداد قابل توجهی از 
ایرانی ها تصمیم گرفتند به هیچ عنوان در 
آن شــرکت نکنند و دولت آمریکا انتظار 
ندارد که این انتخابات به تغییرات اساسی 
در مسیر ایران یا احترام متقابل بیشتر به 

حقوق شهروندان منجر شود.
این ســخنگوی وزارت خارجه آمریکا در 
پیام خود به رســانه های آمریکایی ادعا 
کــرد: . نگرانی های ما در مورد رفتارهای 
ایــران تغییری نکرده اســت. در همین 
حــال،  تا زمانــی که دیپلماســی منافع 
آمریکا را پیش می بــرد، ما همچنان به 

دیپلماسی متعهد هستیم.

اخبار کوتاه جهان

هشدارهنیهدربارهتوقفمذاکراتدر
سایهتجاوزاتاشغالگران

تســنیم- در ســایه تداوم تجاوزات ارتش اشــغالگر به مناطق 
مختلف نوار غزه و دســتور تخلیه شمار زیادی از محله ها در شهر 
غزه، اســماعیل هنیه، رئیس دفتر سیاسی حماس شب گذشته با 
میانجی ها تماس گرفت. هنیه در تماس با میانجی ها نسبت به پیامدهای فاجعه بار 
آنچــه در غزه به ویژه رفح و مناطق دیگر رخ می دهد، هشــدار داده تأکید کرد که 
این روند مذاکرات را به نقطه صفر برمی گرداند. رئیس دفتر سیاســی حماس گفت 
که بنیامین نتانیاهو، نخست وزیر رژیم اشغالگر و ارتش او مسئولیت کامل فروپاشی 

روند مذاکرات را به عهده دارند.
آمریکاواسرائیلنمیتوانندمقاومتغزهرابشکنند

پیــش از آن جنبش حماس با صــدور بیانیه ای اعلام کرد کــه این جنبش برای 
تسهیل دستیابی به توافق جهت توقف تجاوزات رژیم اشغالگر و برقراری آتش بس، 

انعطاف پذیری و مثبت اندیشی زیادی از خود نشان داده است.
حماس افزود: این در حالی اســت که نتانیاهو همچنان موانع بیشــتری بر سر راه 
مذاکرات قرار می دهد و تجاوزات و جنایات علیه مردم ما را تشــدید می کند و در 

تلاش برای شکست همه اقدامات انجام شده در راه رسیدن به توافق است.
این جنبش فلســطینی تأکید کرد: از میانجی هــا می خواهیم که برای پایان دادن 
بــه فریبکاری هــا و جنایت های نتانیاهو اقدام جدی کنند. مــا همچنین از جامعه 
بین المللی و ســازمان ملل متحد می خواهیم مسئولیت های حقوقی و بشردوستانه 
خود را برای توقف جنایات نسل کشی که رژیم اشغالگر علیه ملت ما انجام می دهد، 

به عهده بگیرند و سران این رژیم را به خاطر جنایاتشان محاکمه کنند.
در ادامه بیانیه حماس آمده است: آنچه ارتش رژیم اشغالگر صهیونیستی با تشدید 
تجاوزات علیه محله های شــهر غــزه انجام می دهد و هدف قــرار دادن ده ها هزار 
غیرنظامی و مجبور کردن آنها به آوارگی از خانه هایشان تحت بمباران وحشیانه، در 
چهارچوب تداوم جنگ نسل کشــی ضد ملت فلسطین در نوار غزه از بیش از 9 ماه 
گذشته تاکنون است که رژیم اشغالگر در آن همه قوانین و معاهده های بین المللی 
را زیر پا گذاشــته است. حماس تأکید کرد: دشــمن جنایتکار صهیونیستی که با 
حمایت و همدســتی کامل دولت آمریکا، شــنیع ترین تجاوزات و جنایات را علیه 
غیرنظامیان محاصره شده در نوار غزه انجام می دهد، هرگز موفق نخواهد شد با این 
جنایت های خود، مقاومت و اســتواری ملت فلسطین را از بین ببرد و آنها را تسلیم 
کند. مقاومت شجاع ما به تقابل قهرمانانه با نیروهای فاشیست صهیونیستی تا زمان 

شکست اشغالگران و اخراج آنها از سرزمینمان ادامه خواهد داد.

ارتشرژیمصهیونیستی:

 حماس تا ۵ سال آینده در غزه حضور دارد
آسیایغربی

ایسنا- شبکه ۱۴ تلویزیون رژیم صهیونیستی گزارش 
داد که بنیامین نتانیاهو، نخست وزیر این رژیم از دنیل 
هاگاری، ســخنگوی ارتش این رژیــم بابت اظهاراتش 

درباره حماس انتقاد کرد.
هاگاری روز دوشــنبه در مصاحبه با شــبکه ای بی سی 
آمریــکا گفته بود، تل آویو بــرای جنگی طولانی مدت 
علیه حماس برنامه ریزی می کند و به اعتقاد او، حماس 

طی پنج سال آینده در نوار غزه باقی خواهد ماند.
نتانیاهو در پاســخ به این اظهارات مدعی شــد: برخی 
از اعضــای حماس در کرانه باختــری حضور دارند اما 

حماس در این منطقــه حاکمیتی ندارد. همانگونه که 
برخــی از نئونازی ها در آلمان وجــود دارند اما آنها در 
این کشور حاکمیتی ندارند و اسرائیل حاکمیت حماس 
را نابــود خواهد کرد و هرگز بــه آن اجازه نخواهد داد 
بــار دیگر کنترل نوار غزه را به دســت بگیرد و از آنجا 

اسرائیل را تهدید کند.
این اولین باری نیســت که ســخنان سخنگوی ارتش 
رژیم صهیونیستی باب میل مقام های صهیونیست قرار 

نمی گیرد و جنجال به پا می کند.
او نیز در مصاحبه ای گفته بودکه صحبت درباره نابودی 
حماس به منزله دمیدن شن ها در چشمان مردم است 
چراکه حماس در قلب  مردم اســت، حماس یک ایده 
اســت و نمی تــوان یک ایده را نابود کرد و مســئولان 
سیاســی باید جایگزینی برای آن بیابند چرا که در غیر 

این صورت حماس باقی خواهد ماند.

هاگاری در ادامه نیز به بیانیه ارتش رژیم صهیونیستی 
در هشــتم ژوئــن دربــاره آزادســازی  چهار اســیر 
صهیونیست طی عملیات نظامی که با کشتار هولناکی 
همــراه بوده و در نتیجه آن 2۷۴ فلســطینی از جمله 
۶۴ کــودک و ۵۷ زن در اردوگاهــی در مرکز نوار غزه 
شهید شدند، اشاره کرد و گفت: تمام افراد ربوده شده 

را نمی توان با عملیات های نظامی آزاد کرد.
او افزود: تل آویو هزینه سنگینی را در جنگ می پردازد، 

اما ما نمی توانیم ساکت باقی بمانیم.
در همین حال ارتش رژیم صهیونیســتی در بیانیه ای 
تأکید کرد که به تحقق اهداف تعیین شــده از ســوی 
کابینه برای جنگ غزه پایبند اســت و از ابتدای جنگ 
در این راســتا تلاش می کند. عــلاوه بر هاگاری، دیگر 
 مســئولان رژیــم صهیونیســتی هم به ایــن حقیقت 

اعتراف کرده اند.

 آگهی تحدید حدود اختصاصی پلاک شماره 3849/64 واقع 
در قطعه 4 بخش ۱۲ فارس داراب 

نظربهاینکهتحدیدحدودششدانگیکقطعهباغپلاکشماره3849/64
بهمســاحت2۷339مترمربعواقعدرقطعه4بخش12فارسداراببه
موجبرأیشــماره140360311010000۷90-1403/03/09هیأتموضوع
قانونتعیینتکلیفوضعیتثبتیاراضیوساختمانهایفاقدسندمستقر
درادارهاســنادواملاکشهرســتانداراببهآقایاحمدرهنمافرزند
ابراهیممنتقلشدهانجامنشده،اینکطبقدرخواستمالککهتقاضای
انتشارآگهیتحدیدحدوداختصاصیرانمودهاست،وقتتحدیدحدود
روزچهارشــنبهمورخ1403/0۵/10تعیینوعملیاتتحدیدحدودپلاک
بالاازساعت8صبحدرمحلشروعوبعملخواهدآمد.بموجباینآگهی
ازمالکینومجاوریندعوتمیشــودکــهدرموعدمقررآگهیدرمحل
وقوعملکحضوربهمرســانندومجاورینیکهنسبتبهحدودوحقوق
ارتفاقیبرابرماده86اصلاحیموادیازآییننامهقانونثبتنســبتبه
رقبهبالاواخواهیدارندیاقبلازانتشاراینآگهیاقامهدعوینمودهاند
ودردادگاهمطرحاســتمیتوانندواخواهیخودرابهادارهثبتاسناد
تسلیمورســیددریافتدارند.معترضبایدظرفمدتیکماهازتاریخ
تسلیمواخواهیبهادارهثبتاســنادبهمراجعذیصلاحقضاییمراجعه
ودادخواســتتقدیمنمایدوگرنهمســتدعیثبتیانمایندهقانونیاو
میتوانــدبامراجعهبهدادگاهمربوطهگواهیعدمارائهدادخواســترا
دریافتوبهادارهثبتتســلیمنمایدادارهثبتاســنادبدونتوجهبه

اعتراضعملیاتتحدیدیراادامهخواهدداد.
تاریخانتشار:1403/04/20

94/م الف
عبدالمهدی باغبان -رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک داراب 

از طرف محمد صداقت 

 آگهی تحدید حدود اختصاصی پلاک شماره ۲۲۲8/5۲۲واقع 
در قطعه ۲ بخش ۱۲ فارس داراب 

نظــربهاینکهتحدیدحدودششــدانگیکبابکارگاهپلاکشــماره
2228/۵22بهمساحت431/40مترمربعواقعدرقطعه2بخش12فارس
داراببهموجبرأیشماره140360311010000۷23-1403/03/06هیات
موضوعقانونتعیینتکلیفوضعیتثبتیاراضیوســاختمانهایفاقد
سندمستقردرادارهاسنادواملاکشهرستانداراببهآقایاحمدرهنما
فرزندابراهیممنتقلشــدهانجامنشده،اینکطبقدرخواستمالککه
تقاضایانتشارآگهیتحدیدحدوداختصاصیرانمودهاست.وقتتحدید
حدودروزچهارشــنبهمورخ1403/0۵/10تعیینوعملیاتتحدیدحدود
پلاکبالاازساعت8صبحدرمحلشروعوبعملخواهدآمد.بموجباین
آگهیازمالکینومجاوریندعوتمیشودکهدرموعدمقررآگهیدرمحل
وقوعملکحضوربهمرســانندومجاورینیکهنسبتبهحدودوحقوق
ارتفاقیبرابرماده86اصلاحیموادیازآییننامهقانونثبتنســبتبه
رقبهبالاواخواهیدارندیاقبلازانتشاراینآگهیاقامهدعوینمودهاند
ودردادگاهمطرحاســتمیتوانندواخواهیخودرابهادارهثبتاســناد
تسلیمورســیددریافتدارند.معترضبایدظرفمدتیکماهازتاریخ
تســلیمواخواهیبهادارهثبتاسنادبهمراجعذیصلاحقضاییمراجعهو
دادخواستتقدیمنمایدوگرنهمستدعیثبتیانمایندهقانونیاومیتواند
بامراجعهبهدادگاهمربوطهگواهیعدمارائهدادخواســترادریافتوبه
ادارهثبتتســلیمنمایدادارهثبتاسنادبدونتوجهبهاعتراضعملیات

تحدیدیراادامهخواهدداد.
تاریخانتشار:1403/04/20

93/م الف
عبدالمهدی باغبان -رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک داراب 

از طرف محمد صداقت 

آگهی موضوع ماده 3 قانون تعیین تکلیف اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی 

نظربهاینکههیاتموضوعقانونتعیینتکلیفوضعیتثبتیاراضی
وســاختمانهایفاقدسندرسمیمستقردرادارهثبتاسنادواملاک
شهرستانخرمبیدوتصرفاتمالکانهبلامعارضبهشرحرایشماره
14036031102400009۷-1403/02/0۵خانمنجیمهساریخانیفرزند
همتعلیدرششــدانگیکبابخانهبهمساحت219.8۵مترمربعتحت
پلاک119/10۷3قسمتیمفروزازپلاک119/839واقعدرقطعهیک
بخش14فارسشهرســتانخرمبیدصفاشهرازمالکیترسمیخود
متقاضیمحرزگردیدهاســتلذابهمنظوراطلاععموممراتبدردو
نوبتبهفاصله1۵روزطبقاوقاتتعیینشــدهذیلآگهیمیشوددر
صورتیکهاشــخاصنسبتبهصدورسندمالکیتمتقاضیاعتراضی
داشتهمیتوانندازتاریخانتشــاراولینآگهیمذکوربهمدتدوماه
اعتراضخودرابهاینادارهتسلیموپسازاخذرسیداعتراضمذکور
درمدتیکماهازتاریختسلیم،اعتراضدادخواستخودرابهمراجع
قضاییتقدیمنماید.بدیهیاســتدرصورتانقضایمدتمذکورو
عدمراوصولاعتراضطبقمقرراتســندمالکیتصادرخواهدشد
درهرحالصدورســندمالکیتبناممتقاضیاننامبردهمانعمراجعه

متضرربهدادگاهنخواهدشد.
تاریخانتشارنوبتاول:1403/04/20
تاریخانتشارنوبتدوم:1403/0۵/03

5436۱/م الف
عبدالحمید علی پور دارابی

مدیر واحد ثبتی حوزه ثبت ملک خرم بید

آگهی فقدان سند مالکیت بخش سه شیراز 
بهموجب اکبرعباسیســعدی حسبدرخواســتعلی
وکالتنامه۷0۵22مورخ1403/02/18دفترخانهاسنادرسمی
26۵شیرازباتســلیمدوبرگاستشهادیهکهدردفترخانه
26۵شیرازتنظیمشدهاســتمدعیاستکهتعدادیک
جلدســندمالکیتمربوطبهپــلاک328۷/863واقعدر
بخشســهشــیرازکهذیلثبت11۵116صفحه38۵دفتر
666بنامعیسیبذرافشــانثبتوسندمالکیتبهشماره
00012۷2صادرکهبهدلیلســهلانــگاریمفقودگردیده
اســتونامبردهتقاضایصدورالمثنیسندمالکیتنموده
مراتبطبقاصلاحیهتبصرهیکماده120قانونثبتآگهی
میشــودکههرکسنسبتبهتملکموردآگهیمعاملهای
کردهویامدعیوجودســندمالکیتنزدخودمیباشدتاده
روزپسازانتشارآگهیبهثبتمحلمراجعهواعتراضخود
راضمنارائهاصلســندمالکیتباخلاصهمعاملهتسلیم
نمایدواگرظرفمدتمقرراعتراضینرسیدویادرصورت
اعتراضاصلسندارائهنشودادارهثبتالمثنیسندمالکیت

راطبقمقرراتصادروبهمتقاضیتسلیمخواهدکرد.
تاریخانتشار:1403/04/20

8۲۱/م الف
شاپور زارع شیبانی 
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آگهی فقدان سند مالکیت بخش ۲5 فارس شهرستان لامرد 

سکینهحیاتیباتســلیمدوبرگاستشهادیهکهدردفتراسناد
رســمیشــماره1۵۷لامردتنظیمگردیدهاستمدعیاستکه
تعدادیکجلدســندمالکیتمربوطبهششــدانگیکواحد
آپارتمانبهمســاحت6۵/9۷مترمربعپــلاک2388/36واقع
درقطعهیکبخش2۵فارسشهرســتانلامردمحلهخندقکه
بهنامخانمسکینهحیاتیثبتوســندمالکیتبهشمارهچاپی
624048ج9۷صادربهموجبسندشماره19623دفترخانه1۵۷
لامردنزدبانکملیشــعبهلامرداســتبهعلتجابجاییاثاثیه
مفقودگردیدهاســتونامبردهتقاضایصدورسندالمثنینموده
اســتمراتبطبقماده120اصلاحیآئیننامهقانونثبتآگهی
میشــودکههرکسنسبتبهملکموردآگهیمعاملهایکردهو
یامدعیوجودســندمالکیتنزدخودمیباشدتادهروزپساز
انتشــارآگهیبهثبتمحلمراجعهواعتراضخودراضمنارائه
اصلسندمالکیتیاخلاصهمعاملهتسلیمنمایدواگرظرفمدت
مقرراعتراضینرســیدهویادرصورتاعتراضاصلســندارائه
نشودادارهثبتســندمالکیتالمثنیراطبقمقرراتصادروبه

متقضیتسلیمخواهدکرد.
تاریخانتشار:1403/04/20

4786/م الف-منصور کشوری 
رئیس اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان لامرد

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده ۱3 آیین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

برابررایشماره130360311012000۵02موضوعقانونتعیین
تکلیفوضعیتثبتیاراضیوساختمانهایفاقدسندرسمی
مستقردرواحدثبتیحوزهثبتملکلامردتصرفاتمالکانه
بلامعارضمتقاضیآقایناصرپیرایهفرزندحســنبشــماره
شناســنامه11صادرهازلامرددرششدانگیکقطعهزمین
زراعیبهمســاحت981۷3/16مترمربعپلاک،فرعیاز601۵
اصلیمفروزومجزیشدهازپلاک601۵اصلیقطعهیکبخش
2۵فارسواقعدرشهرستانلامرد-روستایجوهریخریداری
ازمالکرســمیآقایعباسپیرایهمحرزگردیدهاستلذابه
منظــوراطلاععموممراتبدردونوبتبهفاصله1۵روزآگهی
میشــوددرصورتیکهاشخاصنسبتبهصدورسندمالکیت
متقاضیاعتراضیداشــتهباشــندمیتوانندازتاریخانتشار
اولینآگهیبهمدتدوماهاعتراضخودرابهاینادارهتسلیم
وپسازاخذرسیدظرفمدتیکماهازتاریختسلیم،اعتراض
دادخواستخودرابهمراجعقضاییتقدیمنمایند.بدیهیاست
درصورتانقضایمدتمذکوروعــدموصولاعتراضطبق

مقرراتسندمالکیتصادرخواهدشد.
تاریخانتشارنوبتاول1403/04/04
تاریخانتشارنوبتدوم1403/04/20

4769/م الف 
منصور کشوری -رئیس اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان لامرد

 آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده ۱3 آئین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

برابررایشــماره140360311198000609-1403/03/10ورایاصلاحی
14036031119800618-1403/03/10هیاتموضوعقانونتعیینتکلیف
وضعیتثبتیاراضیوساختمانهایفاقدسندرسمیمستقردرواحدثبتی
حوزهثبتملکزرقانتصرفاتمالکانهبلامعارضمتقاضیآقایابراهیم
هنرپیشهفرزندقاسمبشمارهشناسنامه۷34صادرهازمرودشتدریک
قطعهزمینمزروعیبهمســاحت6۷362/4۵مترمربعپلاکاصلی166
واقعدربخش۵زرقانروســتایدهمیدانمیباشــدکهجهتآنپلاک
فرعی23منظورگردیدوازسندشــماره32361۵-1391/09/22دفتر
39شیرازوسندشــماره323614-1399/09/22دفتر39شیرازوسند
323610-1391/09/22دفتر39شــیرازازسهاممشاعیمتقاضیکسر
میگردد.لذابهمنظوراطلاععموممراتــبدردونوبتبهفاصله1۵روز
آگهیمیشوددرصورتیکهاشخاصنسبتبهصدورسندمالکیتمتقاضی
اعتراضیداشتهباشندمیتوانندازتاریخانتشاراولینآگهیبهمدتدوماه
اعتراضخودرابهاینادارهتسلیموپسازاخذ،رسیدظرفمدتیکماه
ازتاریختسلیماعتراضدادخواستخودرابهمراجعقضاییتقدیمنمایند.
بدیهیاســتدرصورتانقضایمدتمذکوروعدموصولاعتراضطبق

مقرراتسندمالکیتصادرخواهدشد.
تاریخانتشارنوبتاول:1403/04/06
تاریخانتشارنوبتدوم:1403/04/20

۱8۱0/م الف
حشمت مردانه-رئیس ثبت اسناد و املاکزرقان

آگهی تحدید حدود اختصاصی پلاک شماره ۲۲۲8/5۲۱ واقع در 
قطعه ۲ بخش ۱۲ فارس داراب

نظــربهاینکهتحدیدحدودششــدانگیکبابکارگاهپلاکشــماره
2228/۵21بهمساحت9110/6۷مترمربعواقعدرقطعه2بخش12فارس
داراببهموجبرأیشماره1403603110100006۵6-1403/03/04هیأت
موضوعقانونتعیینتکلیفوضعیتثبتیاراضیوساختمانهایفاقدسند
مستقردرادارهاسنادواملاکشهرســتانداراببهآقایاحسانصبور
فرزندعلیاکبرمنتقلشدهانجامنشده،اینکطبقدرخواستمالککه
تقاضایانتشارآگهیتحدیدحدوداختصاصیرانمودهاست،وقتتحدید
حدودروزشنبهمورخ1403/0۵/13تعیینوعملیاتتحدیدحدودپلاک
بالاازساعت8صبحدرمحلشروعوبعملخواهدآمد.بموجباینآگهی
ازمالکینومجاوریندعوتمیشودکهدرموعدمقررآگهیدرمحلوقوع
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از طرف محمد صداقت 



انرژیراه

مهر- داریوش امانی، رئیس ســازمان راهــداری و حمل ونقل 
جاده ای، گفــت: پیش بینی ها از حضور بیــش از چهار میلیون 
و ۹۰ هــزار زائر از طریق مرزهای زمینی در مراســم باشــکوه 

پیاده روی اربعین امسال حکایت دارد.
وی افزود: بر اساس مدل های پیش بینی طبق داده های دریافتی 
از سامانه های هوشمند مرکز مدیریت راه های کشور، از مجموع 
این تعداد زائر، ســهم تردد از پایانه مرزی مهران ۴۵، شــلمچه 
۲۶، خسروی ۱۵، چذابه ۹/۵ و باشماق و تمرچین به ترتیب ۲ 
و ۲/۵ درصد خواهد بود. امانی با بیان این که پیش بینی های یاد 
شده با فرض ۲۴ ساعته بودن مرز خسروی صورت گرفته، افزود: 
چنانچه مدت فعالیت مرز خســروی به ۱۲ ساعت کاهش یابد، 

تمایل زائران به مرز مهران افرایش خواهد یافت.
وی اوج زمان رفت را پنج شــنبه تا شنبه )۱۰ تا ۱۲ صفر( و روز 
اوج برگشــت را شنبه تا دوشنبه )۱۹ تا ۲۱ صفر( عنوان کرد و 
افزود: تعداد نــاوگان اتوبوس مورد نیاز برای روز اوج موج رفت 
برای کل مرزها ۴۰۰۰ دستگاه اتوبوس و برای روز اوج برگشت 
۴۹۰۰ دستگاه اتوبوس است که از این تعداد بیش از ۷۰ درصد 

ناوگان اتوبوس مربوط به مرز مهران و خسروی خواهد بود.
معــاون وزیــر راه در خصوص پیش بینی پارکینــگ نیز گفت: 
پارکینــگ مورد نیاز در این ایام برای مــرز مهران حدود ۱۴۰ 
هزار وســیله نقلیه، مرز شلمچه ۹۷ هزار و مرز چذابه ۲۱ هزار 

وسیله نقلیه پیش بینی می شود.
امانــی با بیان این که با توجه به متوســط ۲/۵ روزه فاصله رفت 
و برگشــت ناوگان اتوبوسی از مرز به مبادی و بالعکس، در سه 
روز اوج برگشــت )اربعین و روز قبل و بعد از آن( حدود ۹۰۰۰ 
دستگاه اتوبوس فعال برای جابه جایی زوار از مرزهای شش گانه 
مورد نیاز اســت، افزود: انتظار مــی رود در مجموع ۷۲ درصد 

ناوگان در مرز مهران و خسروی، ۲۱ درصد در شلمچه، ۵درصد 
چذابه و باشماق و ۲درصد تمرچین مورد نیاز باشد.

وی اظهار کرد: پیش بینی می شــود ۷۴ درصد کل زوار اربعین 
امســال مربوط به ۱۰ اســتان تهران، خراسان رضوی، اصفهان، 
 خوزســتان، قم، فــارس، البــرز، آذربایجان شــرقی، کرمان و 
مازندران باشــد. معاون وزیر راه و شهرسازی سهم ۳۷ درصدی 
دو اســتان تهــران و اصفهان در تقاضای نــاوگان اتوبوس را از 
نــکات مهم و قابل توجــه در امر مدیریت نــاوگان ذکر کرد و 
افزود: بیشــترین ســهم زائران ناوگان اتوبوســی در سفرهای 
برگشت مربوط به اســتان های تهران، اصفهان، خوزستان، قم، 
خراســان رضوی، فــارس، آذربایجان غربی و آذربایجان شــرقی 
است، به طوری که هشت استان فوق، ۷۱ درصد از سهم زائران 
ناوگان اتوبوسی را تشــکیل می دهد. رئیس سازمان راهداری و 
حمل ونقل جاده ای خاطرنشــان کرد: با توجه به تجربه سنوات 
قبل درخصوص ورود زائران خروجی از مرزهای شلمچه و چذابه 
از مرز مهران به دلیل مسافت زیاد و هزینه بالای حمل ونقل در 
کشور عراق، ضروری اســت تمهیدات لازم برای توزیع مناسب 
زائران از مرزهای یاد شده و پیشگیری از تجمع زوار انجام شود.

مهر- وزارت نفت اعلام کــرد: ظرفیت تولید نفت 
ایــران تا پایان امســال به روزانه ۴ میلیون بشــکه 

می رسد.
تحریم هــای نفتــی علیــه ایــران همــواره یکی از 
سخت ترین تحریم های اقتصادی به شمار رفته است. 
این شــرایط با هدف کاهش ظرفیت تولید و به دنبال 
آن صادرات نفت ایران وضع شــده است تا دسترسی 

کشور به درآمدهای نفتی کاهش یابد.
اگرچه در دولت های مختلف تلاش شد صادرات نفت 
با وجود تحریم ها ادامه داشــته باشد، اما بر هیچ کس 
پوشیده نیســت که خروج آمریکا از برجام، با هدف 
اخــلال در روند صادرات نفت ایران انجام شــد. این 
روند حجم صادرات نفت کشــور را در برخی مقاطع 

زمانی به کم تر از ۵۰۰ هزار بشکه در روز رساند.
این موضوع افزون بر آنکه درآمدهای ارزی ایران را تا 
حد زیادی محدود کرده بود، سبب شد ذخیره سازی 
نفــت خام و میعانــات گازی روی آب بیش از ۱۰۰ 
میلیون بشــکه باشــد. از این رو در دولت دوازدهم، 
خرید نفتکش های غول پیکر، با هدف ذخیره ســازی 
در دستور کار قرار داشــت. با روی کار آمدن دولت 
سیزدهم توجه به سروســامان دادن به روند فروش 
نفت به عنــوان اولویــت جبران بخشــی از ناترازی 

اقتصادی تعیین و به مرحله اجرا در آمد.
  ۸۷ میلیون بشکه میعانات گازی ذخیره شده در 

خشکی و دریا فروخته شد
در گام نخست تلاش شد، راهی برای خلاصی از روند 

سراســر هزینه بر و مبتنی بر ریســک نگهداری نفت 
خام و میعانات گازی ذخیره شده پیدا شود. تغییر در 
نحوه مصرف و نیز دسترســی به بازارهای صادراتی، 

به عنوان راه حل عملیاتی در این زمینه تعیین شد.
این اتفاق افتاد و ایران توانســت در فاصله چند ماه، 
۸۷ میلیون بشــکه میعانات گازی ذخیره شــده در 

خشکی و دریا بفروشد.
اما ایــن همه کار نبود؛ در ســال های پس از خروج 
آمریکا از برجام، با هدف کاهش آســیب ها به مخازن 
نفت و گاز و کنترل حجم ذخیره سازی ها، تولید نفت 
در کشــور به صورت تکلیفی کاهش یافته بود. با این 
حال امکان دست بردن در تولید گاز در کشور وجود 
نداشت، زیرا در زمســتان ناترازی گاز، امنیت انرژی 
کشــور را تهدید می کرد؛ تهدیدی کــه هم چنان با 
وجود افزایش۵۰ میلیــون مترمکعبی گاز در دولت 

سیزدهم وجود دارد.
با توجه به این موارد، دولت ســیزدهم با اســتفاده 
از ایجاد ظرفیت های تــازه برای صادرات نفت مانند 
حضــور در بازارهای ناشــناخته و پالایشــگاه های 
فراسرزمینی سعی کرد صادرات نفت را افزایش دهد. 
برای تأمین نفت مورد نیاز برای صادرات نیز، افزایش 
تولید نفت خام در دستور کار قرار گرفت. تا آنجا که 
جــواد اوجی، وزیر نفت، گفت کــه تولید نفت ایران 
در ابتدای دولت ســیزدهم روزانه ۲/۱ میلیون بشکه 
بود و اکنون به روزانه ۳/۶ میلیون بشــکه رسیده که 

نشان دهنده رشدی بیش از ۶۰ درصد است.

پیش بینی عبور بیش از ۴میلیون زائر اربعین از طریق 
مرزهای زمینی

وزارت نفت:

تولید نفت تا پایان امسال به ۴ میلیون بشکه در 
روز می رسد

شاخص بورس ۴هزار واحد افت کرد

تســنیم- در جریان دادوســتدهای روزگذشته بازار ســرمایه، بیش از ۷میلیارد 
و ۷۹۲میلیــون ســهم و حــق تقدم به ارزشــی بالغ بــر ۵هــزار و ۱۱۶میلیارد 
تومــان در بیش از ۲۶۲هزار نوبت مورد دادوســتد قرار گرفت و شــاخص بورس 
 بــا افت ۴هــزار و ۲۷۸واحــدی در ارتفــاع ۲ میلیــون و ۲۱۷هــزار و ۲۰واحد 

قرار گرفت.
بیشــترین اثر منفی بر دماسنج بازار سهام در روزگذشته به نام نمادهای معاملاتی 
شــپنا، وبملت و خودرو شد و در مقابل نمادهای معاملاتی فارس، وپارس و بفجر با 

افزایش خود مانع افزایش بیشتر نماگر بازار سهام شدند.
بر اســاس این گــزارش، در بازارهای فرابورس ایــران هم با معاملــه ۳میلیارد و 
۹۱۴میلیــون ورقه بــه ارزش ۶هزار و ۸۱۰میلیــارد تومــان در ۲۱۵هزار نوبت، 
 شــاخص فرابورس )آیفکس( ۱۵۴واحد افت کــرد و در ارتفاع ۲۲هزار و ۸۴۵واحد 

قرار گرفت.
در این بازار هم روزگذشــته بیشترین اثر منفی بر شاخص فرابورس به نام نمادهای 
معاملاتی بپاس، آریا و زاگرس شــد و در مقابــل نمادهای معاملاتی آریان، فالوم و 

شصدف بیشترین اثر مثبت را بر این شاخص به نام خود ثبت کردند.

قیمت بلیت قطار برای اتباع خارجی گران شد

تسنیم- راه آهــن جمهوری اسلامی ایران ۱۳ تیر ماه طی اطلاعیه ای پیش فروش 
بلیت قطارهای مسافری نیمه دوم تیر را اعلام کرد.

بــر این اســاس پیش فروش بلیــت برای بــازه زمانی یاد شــده در همه محورها 
)مســیرهای رفت تا تاریخ ۳۱ تیر و مسیرهای برگشــت تا یکم مرداد(، از ساعت 
۱۳روز چهارشــنبه ۱۳ تیر و پیش فروش حضوری بلیت از ســاعت ۱۵ همان روز 

آغاز شد.
با وجود زمزمه های افزایش قیمت بلیت که مدیرعامل راه آهن جمهوری اســلامی 
ایران نیز اخیراً آنرا تأیید کرده بود، پیش فروش مرحله دوم بلیت قطارهای تابستانی 

بدون تغییر قیمت انجام شد.
این در حالی اســت که قیمت بلیت قطارهای مسافری برای اتباع خارجی افزایش 
یافته است. به عنوان نمونه یکی از شرکت های حمل ونقل ریلی مسافری بلیت قطار 
قم-مشــهد را برای تاریخ ۲۵ تیرماه امســال با قیمــت ۹۲۴ هزار تومان به فروش 

می رساند.
امــا قیمت همین بلیت برای اتبــاع خارجی یک میلیون و ۳۸۵ هزار و ۸۵۰ تومان 

است، یعنی حدود۵۰ درصد بالاتر.

تحقق سهم تسهیلات مسکن بانک ها، فقط ۲۸ درصد

تســنیم- تازه ترین آمار منتشر شــده از عملکرد بانک ها در جهش مسکن نشان 
می دهد که با گذشــت ۳ ســال از اجرای قانون جهش تولید مســکن، ۲۷ بانک و 
مؤسســه اعتباری تاکنون فقط ۲۸/۲ درصد از تســهیلات تکلیفی بخش مسکن را 

پرداخت کردند.
در حالی طی ۳ ســال گذشته باید بیش از ۱۴۲۰ همت تسهیلات بانکی به بخش 
مسکن پرداخت می شد که فقط ۳۶۰ هزار میلیارد تومان قرارداد پرداخت تسهیلات 

مسکن توسط بانک ها امضا شده است.

یک سوم واردات عراق از ایران می رود

باشــگاه خبرنگاران-صمد حســن زاده، رئیس اتاق ایران در شــورای رؤسای 
اتاق های مشترک گفت: اتاق های مشترک با روابط و تعاملات بالا توانسته اند برخی 
از مشــکلات تجار از جمله صدور ویزای تجاری را حل وفصل کرده و مسیر تجارت 

خارجی را هموارتر کنند.
او ادامه داد: ما عزم جدی برای توسعه هرچه بیشتر اتاق های مشترک داریم. معتقدم 
با انتخاب رئیس جمهور جدید و علاقه ایشــان برای ارتباط با بخش خصوصی، حالا 
فرصت خوبی برای همکاری اتاق و اتاق های مشــترک با دولت ایجاد شده است که 

باید از آن استفاده کرد.
حسن زاده افزود: به دلیل نبود سیستم بانکی، قیمت محصولات صادراتی ما حدود 
۲۰ تا ۲۵ درصد گران تر است و مشکلات انتقال پول موجب شده ما از رقبای خود 
عقب بمانیم نیاز است اتاق های مشترک ورود کرده و شرایطی ایجاد کنند تا بتوانیم 

به صورت مشارکتی در بازار های آنها فعالیت کنیم.
رئیــس اتاق ایــران گفت: در حال حاضر یک ســوم صادرات ما به عراق اســت به 
 طوری که کشــورمان نقش مهمی در توسعه صادرات و روابط تجاری با کشور های 

خارجی دارد.

کاهش فروش ماه ژوئن برای سومین ماه
فروش خودرو در چین در سراشیبی سقوط

ایسنا- آمارهای انجمن خودروهای مسافری چین نشان داد که فروش خودروهای 
سواری در مجموع به ۱/۷۸ میلیون دستگاه رسید که سرعت کاهش از ۲/۲ درصد 

کاهش در ماه مه و ۵/۸ درصد کاهش در آوریل، افزایش یافته است.
جنــگ قیمت از ســال ۲۰۲۳ به افزایش فروش خودروهای چینی در اوایل ســال 
کمک کرد، اما با وجود یارانه های جدید دولت برای تجارت خودرو که در ماه آوریل 

اعلام شد، در ماه های اخیر تأثیر کمتری داشته است.
فروش خودرو در چین در نیمه اول ســال، با ۲/۹ درصد افزایش به ۹/۹۳ میلیون 
دستگاه رسید. فروش خودروهای انرژی جدید  شامل خودروهای الکتریکی خالص 
و پلاگین هیبریــدی رکورد ۴۸/۱ درصد از فروش خودروهــای داخلی را به خود 

اختصاص داده است.
غول خودروهای برقی چینی بی وای دی و شــرکت های تازه وارد مانند نیو، زیکر و 

لیپ موتور همگی رکورد فروش ماهانه را ثبت کردند.
طبق گزارش رویترز، رشــد کلی در فروش خودروهای برقی از ۲۷/۴ درصد در ماه 
مه به ۹/۹ درصد کاهــش یافت، در حالی که فروش خودروهای پلاگین هیبریدی 

۶۷/۲ درصد نسبت به رشد ۶۱/۱ درصدی ماه قبل افزایش یافت.
بر اســاس داده های جداگانه این انجمن، صادرات خودرو در ژوئن ۲۸ درصد نسبت 

به سال گذشته در مقابل افزایش ۲۳ درصدی در ماه مه، افزایش یافته است.

۶۳درصد ظرفیت سدهای کشور پرُ است

تســنیم- در ۲۸۸ روز ابتدایــی ســال آبی جــاری )از ابتــدای مهرماه ۱۴۰۲ 
تــا ۱۶ تیرمــاه ۱۴۰۳( در مجمــوع ۳۸ میلیــارد و ۶۵۰ میلیــون مترمکعــب 
آب وارد ســدهای ایران شــده که نســبت به ورودی ۳۶ میلیارد و ۲۸۰ میلیون 
 مترمکعبی آب به ســدها در مدت مشــابه ســال آبی گذشــته، رشدی ۷درصدی 

داشته است.
هم چنیــن در ایــن مــدت، به منظور تأمیــن آب شــرب، کشــاورزی، صنعت و 
مباحث زیســت محیطی، ۲۷ میلیــارد و ۸۲۰ میلیون مترمکعب آب از ســدهای 
کشــور رهاسازی شده اســت که نســبت به خروجی ۲۵ میلیارد و ۹۰۰ میلیون 
 مترمکعبی آب در مدت مشــابه ســال آبی قبل از ســدها، رشــدی ۷درصدی را 
نشــان می دهد. در زمان حاضر با وجود ۳۲ میلیارد و ۸۲۰ میلیون مترمکعب آب 
 ذخیره شده در سدهای کشور، ۶۳ درصد ظرفیت مخازن سدها پرُ و ۳۷ درصد این

ظرفیت خالی است.
میزان ذخایر آبی ســدها در روز ۱۶ تیر ۱۴۰۲ بالغ بر ۲۹ میلیارد و ۹۸۰ میلیون 
مترمکعب بود، که مقایســه این رقم با حجم فعلی ذخایر آبی ســدها، نشان دهنده 

رشد ۹درصدی ذخایر سدهای کشور در سال جاری است.
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آگهی ثبتی و دادگستری

خودرو

بورس

اقتصاد بین الملل

انرژی

حمل و نقل ریلی

مالیات

ایسنا- محسن کریمی، معاون امور بین الملل 
بانک مرکزی در یک برنامه تلویزیونی با اشاره 
به صحبت های رئیــس کل بانک مرکزی در 
رابطــه با اولیــن توافق پولی میــان ایران و 
روسیه و اتصال شــبکه کارتی»میر روسیه« 
به شــبکه شــتاب ایران از هفته اول شهریور 
مــاه به عنوان یکی از مــواد توافق پولی میان 
ایران و روســیه، به جزئیات پیمان پولی اخیر 
در راستای فرایند دلار زدایی میان دو کشور 
اشاره کرد و گفت: اقدامات متقابل و مشترکی 
که بانک های مرکزی ایران و روسیه داشتند، 
تقریباً از ابتدی دولت سیزدهم شروع شد که 

در پایان دولت سیزدهم به نتیجه رسید.
وی اظهار کرد: چهار اقــدام مهم و راهبردی 
در دستور کار بانک های مرکزی دو کشور قرار 
داشت که دو اقدام آن یعنی روابط کارگزاری 
با پــول ملی و زیرســاخت های پیام رســان 
بانکی دو کشــور به هم متصل شــده بودند 
کــه طی آن، همه بانک های ایرانی و روســی 
امکان ارســال پیام های استاندارد بانکی را به 
یکدیگر داشــتند. برای بهره برداری از این دو 
زیرساخت ریل گذاری شده لازم بود دو اقدام 
دیگر انجام شــود که یکی امضای تفاهم نامه 

پیمان پولی میان دو کشــور بود و اقدام دیگر 
امکان پرداخت های کارتی برای مســافران دو 

کشور بود.
معاون امــور بین الملل بانــک مرکزی افزود: 
این دو اقدام نهایی شده و از هفته های آینده 
عملیاتی می شود؛ به عبارتی مسافران ایرانی و 
روسی می توانند از کارت های بانکی خود هم 
در دستگاه های خود پرداز و هم دستگاه های 

کارتخوان در دو کشور استفاده کنند.  
   خط معاوضه نقدینگی

کریمی با اشاره به جزئیات پیمان پولی اخیر 
میان ایران و روســیه گفــت: پیمان پولی که 
بیــن دو بانک مرکــزی منعقد شــده از نوع 
خط معاوضه نقدینگی میان دو کشــور است. 
که یــک رویکرد بــرای دلار زدایی و کاهش 
خطرات تحریمی اســت که یک اقدام تحریم 
ناپذیر محسوب می شود. به عبارت دیگر، پول 
ملی هر کشوری را غیر قابل تحریم می کند.  

وی خاطر نشــان کــرد: همه کشــورها طی 
دهه های گذشته مبادلات خود را با دلار انجام 
می دادند که طی دو الی سه دهه گذشته یورو 
نیز به عنوان یــک ارز مبادله ای و تجاری وارد 
تجارت بین الملل شد، اما از دهه گذشته، برخی 

کشورهای مستقل به سمت رویگردانی از دلار 
و یورو رفتند و تصمیم به اســتفاده از پول های 
ملی خود گرفتند که دارای ریســک اســت و 
ابزارهای پوشش ریسک برای آنها وجود ندارد. 
معاون امور بین الملل بانک مرکزی ادامه داد: با 
این حال بانک های مرکزی این کشورها در یک 
اقدام نوآورانه شروع به کاهش ریسک پول های 
ملی خود از طریق قراردادهای معاوضه کردند 
و کشــور ایران نیز که یک کشور تحت تحریم 

اســت، طی چند سال گذشــته این رویکرد را 
اتخــاذ کرد و امروز متعاقــب این پیمان پولی 
صــادر کننده ما صادرات خود را به ریال انجام 
می دهــد، همان گونه که صادرکننده روســیه 
صــادرات خود را با روبل انجام می دهد که این 

یک اتفاق مهم است.
کریمــی ادامه داد: تصوری که در گذشــته و 
دهه قبل وجود داشــت، این بــود که ما باید 
به ســمت مبادله با پول ملی دیگر کشــورها 

حرکت کنیم، اما ما با این الگو قصد داریم که 
با هر کشوری که مبادله می کنیم تجارت خود 
را با پول های ملی خود انجام دهیم. وقتی که 
این زیرســاخت وجود داشــته باشد، تجار دو 
طرف نیاز به استفاده از دلار و یورو ندارند و ما 
ریالی که صادرکنندگان ما به دست می آوردند 
به عنوان ریال برون مرزی، می توانند در مرکز 
مبادلــه ارز و طلا آن را به نــرخ مبادله ای به 
دلار و یورو تبدیل کنند، بنابراین یک مشوق 
صادراتــی نیز برای صادرکننــدگان ایرانی به 
روســیه ایجاد می شود. وی با اشاره به مراحل 
اجرایی پیمان پولی و امکان استفاده از شبکه 
کارتی دو کشــور گفت: باید اشاره داشت که 
کشورها کارت های بانکی خود را در چارچوب 
مســتر و ویزا بــه دیگر کشــورهای متصل 
می کنند اما وقتی که چارچوب مستر و ویزا و 
سایر ابزارهای غربی، برخی کشورها را تحریم 
می کنند، نمی توان دست روی دست گذاشت. 
ایران یک شــبکه کارتی بومی و گســترده  با 
سابقه تقریبا ۲۰ ساله دارد که آن را به شبکه 
پرداخت کارتی میر روسیه متصل کرده ایم و 
دو شبکه را به یکدیگر بدون استفاده از مستر 

و ویزا متصل می شوند.

معاون بانک مرکزی تشریح کرد:

ریال تحریم ناپذیر می شود

ایسنا- محمد محمدی بخش، رئیس سازمان هواپیمایی کشور 
در نشســت خبری که به منظور تشریح دســتاوردهای دولت 
سیزدهم در صنعت هوایی برگزار شد، اظهار کرد: در سال ۱۴۰۰ 
صنعــت هوایی کشــور در معرض تهدیدات بســیاری از جمله 
کرونا، وضعیت اقتصادی نامناســب شــرکت های هواپیمایی در 
دنیا و کشور ما، وضعیت نامناسب ناوگان هوایی به دلیل کمبود 
نقدینگی، زمین گیر شدن هواپیماها، خروج متخصصان از کشور، 

تشدید تحریم ها ظالمانه و حملات سایبری متعدد و ...بود.
وی افزود: با همکاری و همراهی مراکز پژوهشی برنامه ای با چهار 
راهبرد طراحی شد که این چهار راهبرد شامل تاب آوری، توسعه 

ناوگان، نوسازی ناوگان و ساخت هواپیماهای بومی است.
رئیس ســازمان هواپیمایی کشور بیان اینکه امروز شاهد حضور 
هواپیماهــای ایرانــی در دنیا و هواپیماهای خارجــی در ایران 
هســتیم، عنوان کرد: بیــش از ۴۰ موافقت نامــه بین المللی با 
همســایگان داریم و تفاهم نامه ای نیز با کشــور روسیه به عنوان 

کشوری صاحب تجربه در بخش هوانوردی امضا شده است.
وی به برخی از دســتاوردهای دیگر دولت سیزدهم در صنعت 
هوانوردی اشــاره کرد و گفت: ارتقا جایگاه ســاختاری سازمان 
هواپیمایی، عضویت ایران در پنل های ایکائو، امضای تفاهم نامه های 
بین المللی، افزایش پروازهای بین المللی، تعمیر هواپیماهای غیر 
ایرانی در ایران، اهدای گواهینامه فرودگاهی، گســترش ناوگان 

هوایی، تدوین برنامه های توســعه صنعــت هواپیمایی از جمله 
اقدامات در دولت سیزدهم بود. وی تصریح کرد: در تأمین قطع 
مشــکلات جدی داشتیم اما با حضور شرکت های دانش بنیان و 
نیروهای متخصــص داخلی در حال حاضر در این زنجیره بیش 
از ۲۰۰۰ قطعه ساخته می شود. محمدی بخش با بیان اینکه در 
سه ســال گذشته با وجود مواجهه با انواع تحریم ها و مشکلات، 
اما ایمنی و امنیت در صنعت هوایی در عالی ترین سطح رعایت 
شــد، افزود: امروز ۲۸ شــرکت هواپیمایی خارجی به کشورمان 
پرواز دارند و در حوزه حمل باری با پنج قاره جهان کار می کنیم. 
محمدی بخش گفت: بیش از ۱۰۰ فروند هواپیما و هلیکوپتر در 
این ۳۳ماه به ناوگان هوایی کشــور اضافه شده که ۵۵ فروند از 

این میزان به چرخه عملیاتی آمده است.

رئیس سازمان هواپیمایی اعلام کرد:

اضافه شدن ۱۰۰ هواپیما و هلیکوپتر در ۳۳ ماه

صداوسیما- سید احسان خاندوزی، وزیر امور اقتصاد 
و دارایی در آیین افتتاح آزمایشگاه داده کاوی مالیاتی 
با مشارکت دانشــگاه ها، اندیشکده ها و شرکت دانش 
بنیان و افتتاح ارائه خدمات مالیاتی در دفاتر پیشخوان 
خدمات دولت، گفت: حرکت به ســمت داده محوری 
شــروع شــده که امیدواریم این روند اســتمرار یابد. 
وزیر امور اقتصاد و دارایی با اشــاره به اقدامات دولت 
ســیزدهم برای تحول در نظام مالیاتی کشور، گفت: با 
هوشمندسازی نظام مالیاتی، فعالیت های سودجویانه 
مالیاتی با اشــراف بر داده محوری قابل شناسایی شده 

است و این فعالیت ها به حداقل خواهد رسید.
وزیر امور اقتصاد و دارایی با اشاره به افتتاح آزمایشگاه 
داده کاوی مالیاتی گفت: این آزمایشگاه برای استفاده 
کاربران و پژوهشگران جهت تحلیل داده ها اختصاص 
یافته است. وی ادامه داد: برای اجرای این آزمایشگاه ها 
در وزارت اقتصــاد با مقاومت های زیادی روبه رو بودیم 
که اکنون با رعایت اصل محرمانگی این دسترســی را 
برای پژوهشــگران و شــرکت های دانش بنیان فراهم 
شده اســت. خاندوزی با اشاره به اینکه اطلاعات برای 

تحلیل ها موردنیاز شــرکت های دانش بنیان اســت، 
گفــت: هوشــمندترین و برترین شــرکت های دانش 
بنیان می توانند به دســتگاه های کشور در حکمرانی 
و تصمیم گیــری کمک کنند. وزیر اقتصاد تأکید کرد: 
همکاری با شــرکت های دانش بنیــان را می توان در 
قالب قرارداد ها و اجرای طرح های فناورانه به رسمیت 
شــناخت؛ هم چنین انتظار داریم دولت چهاردهم نیز 
تعاملات سازنده ای بین دولت و دانش و پژوهش کشور 
را با سرعت بیشتری ادامه دهد. وی گفت: شرکتی در 
زیرمجموعه هــای دولتی نداریم که داده های آنها ارایه 
نشده باشــد مگر جز چند شــرکت که اطلاعات آنها 
محرمانه است. آزمایشگاه داده کاوی مالیاتی با مشارکت 
دانشــگاه ها، اندیشکده ها و شرکت دانش بنیان و ارائه 
خدمــات مالیاتی در دفاتر پیشــخوان خدمات دولت 
بــا حضور وزیر اقتصاد و رئیس ســازمان امور مالیاتی 
افتتاح شــد. در این آزمایشگاه داده کاوی سازمان امور 
مالیاتی ۱۱۰ منبع اطلاعاتی درون و برون ســازمانی، 
 بیــش از یک هزار جدول و ۲۵ هــزار فیلد اطلاعاتی 

نگهداری می شود.

تسهیلات

تجارت

مسکن

کارگران حتی رؤیای خرید مسکن هم ندارند

تســنیم- ســمیه گلپور، رئیس کانون عالی انجمن های 
صنفی کارگری کشور با اشــاره به اینکه پیش شرط ایجاد 
مردم سالاری اجتماعی احقاق حق مسکن برای همه مردم 
از جمله کارگران اســت گفت: طبــق متن اصل ۳۱ قانون 
اساســی ایران، داشتن مسکن متناسب با نیاز، حق هر فرد 

و خانواده ایرانی است . 
تفسیر و نکات حقوقی پیرامون اصل ۳۱ قانون اساسی ناظر 
بر آن است که دولت می بایست به رفع هرگونه محرومیت 
در این زمینه بپردازد و قشــر نیازمندتر نظیر روستاییان و 

کارگران را در اولویت قرار دهد.
رئیس کانون عالی انجمن های صنفی کارگری کشور با ابراز 
اینکه در همه دولت ها این اصل قانون اساسی رعایت نشده 

است گفت: چنانچه تلاشی در این مورد شده باشد، به نوعی 
نافرجام مانده و به نتیجه نرسیده است.

گلپور با یادآوری اینکه بازار مسکن طی دولت های مختلف 
دچار نابســامانی بوده است افزود: افزایش بی رویه قیمت ها 
و عدم کنترل این روند و نبود یک ســطح مناسب در این 
حوزه بی تأثیر بر آشفتگی مسکن نبوده است، همین موارد 
باعث شده اســت این موضوع برای مردم بحرانی باشد، با 
این اوصاف نکته ای که وجود دارد این اســت که از دولت 
چهاردهم انتظــار داریم که با متخصصیــن در این حوزه 

مشکل را حل کنند.
وی با بیان اینکه از آقای پزشــکیان ســؤال داریم؛ آیا در 
دولت ایشــان مســکن از حالت کالا بودن خارج می شود 
و چــه برنامــه ای برای مســکن دارند؟ گفــت: امیدواریم 
متمولیــن هــر روز پولدارتر و فقرا ضعیف تر نشــوند، چرا 
 که آن ها کالای مســکن را دارند و فقرا به دنبال سرپناهی 

برای زندگی هستند.
گلپور با تصریح به اینکه کارگران خیال خانه دارشدن را هم 
نمی توانند متصور شــوند ادامه داد: یک زندگی معمولی و 

متعارف نیازمند مؤلفه هایی مانند شــغل، مسکن و آموزش 
و بهداشــت اســت، این ۴ مؤلفه را در قالب مطالبات خود 
از دولت چهاردهم داریم، امــا مطالبه اول جامعه کارگری 

بحث مسکن است.
 وی با تأکید به اینکــه کارگران از حافظ نهج البلاغه عدل 
علوی)ع( انتظار دارند گفت: انتظار داریم مطابق اصل ماده 
۳۱ قانون اساسی بحث مســکن در دستور کار قرار گیرد. 
در زمان حاضر بحث ساخت وســاز در دســت ســوداگران 
مســکن قرار گرفته اســت، نفــس محرومــان جامعه در 
 بحث مســکن که اســاس یک خانواده است در دست این 

قشر است.
گلپور بــا بیان اینکــه رئیس جمهور باید بــرای اصل ۳۱ 
قانون اساســی برنامه ریزی کند اضافه کرد: تا خانه نباشد، 
خانواده ای شکل نمی گیرد، بنابراین بحث مسکن، موضوع 
اصلی کارگران اســت، چرا که بــا قیمتی که بانک مرکزی 
اعلام کرده اســت که متوســط قیمت هر مترمربع مسکن 
پایتخت در خردادماه امســال ۸۵/۹ میلیون تومان اســت  
که نســبت به اردیبهشت امسال ۱/۴درصد و در مقایسه با 

خرداد پارسال ۹/۷ درصد افزایش داشته است.
تقریباً هیچ کارگری با دســتمزد فعلی که دریافت می کند 
توانایی خرید خانه ندارد. در ماده ۲۵ اعلامیه حقوق بشــر 
نیز آمده اســت که پیش نیاز زندگی شایسته برای هر فرد، 

تأمین مسکن مناسب است. 
بهانه هایــی مانند جلوگیــری از مهاجرت روســتاییان به 
شــهرها، کنترل جمعیت و... باعث شــده است که قیمت 
مسکن هر روز در شهرهای بزرگ گران تر شود، این بهانه ها 

پاک کردن صورت مسئله است.
رئیس کانــون عالی انجمن های صنفی کارگری کشــور با 
تأکید بر اینکه تا زمانی که تورم کنترل نشود، قدرت خرید 
کارگران افزایش نمی یابد افزود: به دلیل پایین بودن حداقل 
دســتمزد،  با وجود نیازی که واحدهای صنعتی به نیروی 
کار دارند، مشاهده می کنیم که کارگران سر کار نمی روند و 
به سمت مشاغل کاذب می روند تا بتوانند از پس هزینه های 
زندگــی بربیایند، در زمان حاضر ۷۰درصد درآمد کارگران 
صرف اجاره بها و مســکن می شــود، بنابراین رسیدگی به 

مسکن کارگران یک ضرورت است.

وزیر اقتصاد:

فعالیت های سودجویانه مالیاتی قابل شناسایی 
شده است
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»سن پترزبورگ۲« درحالی پس از ۱۵ سال تولید 
می شــود که رامبد جوان جای بهروز افخمی   را 
پشت دوربین این فیلم خواهد گرفت. کسی که 
به نظر می رســد پس از تجربه »نگار« و »قانون 
مورفی«، با دقتی بیشــتر نســبت به کارگردان 
قبلی، بتوانــد این فیلم را روی مرز واقع گرایی و 

فانتزی پیش ببرد. 
تولید ســری دوم فیلم ها دارد به اتفاقی معمول 
در ســینمای ایران تبدیل می شــود. اتفاقی که 
جدیــد هم نیســت؛ اما حــالا روی دور تندی 
قرار گرفته اســت. خبر ساخت دومین قسمت 
از »ســن پترزربوگ« که پانزده سالی است هر 
ازچندگاهی تیتر رسانه ها می شود، حالا با تغییر 
کارگردان آن گره خورده تا قسمت دوم این فیلم 

را بیش از پیش در مرکز توجه قرار دهد.
نخستین قســمت »ســن پترزربوگ« را بهروز 
افخمی کارگردانی کرده است. وی در زمان اکران 
این فیلم با تهیه کننده به مشکل خورد و بحث 
میان آنها رسانه ای هم شد. تهیه کننده درباره بالا 
بردن هزینه فیلم به دلیل وقفه ای که افخمی  در 

تولید انداخته بود، از او گله داشت.
با ایــن همه، اما بحث بر ســر ادامه کارگردانی 
قسمت دوم این فیلم توسط افخمی  در میان بود. 
افخمی  در مصاحبه های خود درباره حق مالکیتی 
که از قسمت اول در فیلم داشت، صحبت می کرد 
و حدوداً برای همه مسجل شده بود که قسمت 
دوم این اثر را نیز خود او کارگردانی خواهد کرد. 

هرچند در جشــنواره فیلم فجر سال ۹۲ عنوان 
کرد که به دلیل مشغله دو بازیگر اصلی، قسمت 

دوم این اثر هیچ گاه ساخته نخواهد شد.
اعتباریان از ســال ۹۲ درباره این فیلم مصاحبه 
کرد و گفته بود که قصد دارد قســمت دوم این 
اثر را تولید کنــد. اعتباریان بیش از افخمی  در 
مصاحبه ها، بر روی حضور پیمان قاســم خانی 
تأکید داشــت و منتظر بود تا او مجالی بیابد و 

این اثر را بنویسد.
از سوی دیگر، حضور محسن تنابنده در سریال 

داوود میرباقری دلیل دیگری شــد که ساخت 
»ســن پترزربوگ ۲« در بازه هــای متفاوت به 
تعویق بیفتد. هرچند حالا هم باید منتظر پایان 
تصویربرداری »پایتخت ۷« ماند تا تنابنده بتواند 

به این پروژه بازگردد.
از ماجرای یک اختلاف تا سابقه تهیه کننده در 

تغییر کارگردان فیلم هایش
اعتباریان طی مصاحبه ای در سال ۹۸، در روزهای 
فیلم بــرداری »»ملاقات با جادوگــر««، اعلام 
کرد که زمســتان همان سال، »سن پتزربورگ« 

را جلوی دوربین می بــرد. »ملاقات با جادوگر« 
آخرین فیلمی اســت که اعتباریان آن را پس از 
»سن پترزبورگ« تهیه کرده است. اما در آن سال 

نیز این اتفاق عملی نشد.
نکته جالب توجه این ســوژه، حــول اعتباریان 
تهیه کننده این اثر اســت که در کارنامه او، یک 
فیلم چندقسمتی دیگر هم به چشم می خورد. 
البته این فیلم ســه قســمت دارد و جالب آنکه 
در هر سه قســمت با فریدون جیرانی همکاری 
کرده است. این سه فیلم که به سه گانه ستاره ها 
معروف  اســت، برخلاف »سن پترزربوگ« در دو 

سال متوالی تولید و اکران شدند.
این اولین بار نیســت که قســمت دوم یک اثر 
سینمایی توسط اعتباریان تهیه می شود و جالب 
آن که اولین بار نیست که کارگردان اثر او تغییر 
می کند. سال ۹۷ اعتباریان در گفت وگویی خبر 
داد که از همکاری با محمدحسین لطیفی برای 
ساخت »ملاقات با جادوگر«، خوشحال است اما 

در نهایت جمشید بهرامیان این اثر را ساخت.
»سن پترزربوگ« در جشنواره فیلم فجر سال ۸۸ 
حضور پیدا نکــرد و با اینکه اعتباریان دلیل آن 
را مشکلات فنی و مســائل تدوین عنوان کرده 
بود؛ اما برخی رسانه ها گمانه های دیگری داشتند 
که به اختلاف کارگردان و تهیه کننده و مسائل 

سیاسی  بازمی گشت.
رامبد جوان و راه رفتن روی مرز واقع گرایی 

و فانتزی در »سن پترزربوگ«

با این حال »ســن پترزبورگ« که پس از اکران 
بسیار مورد اقبال قرار گرفت، قرار است به زودی 
نســخه دومی  به کارگردانی رامبد جوان داشته 
باشد. کسی که تولید فیلم خود او یعنی »زودپز« 
از سال گذشته مورد توجه رسانه ها بود و با وجود 
پایان فیلم برداری، به جشــنواره فیلم فجر سال 

گذشته نرسید
رامبد جوان که بیش از ســینما، در تلویزیون به 
چهره ای شاخص تبدیل شــد، آخرین اثر خود 
یعنی »قانون مورفی« را ۷ ســال پیش تولید و 
در سال ۹۷ روانه ســینما کرد. اثری کمدی به 
سبک اسلپ استیک که ماجراجویانه در شهرهای 
شــمالی ایران تولید شــد و فروشی حدود ۱۰ 

میلیارد تومان داشت.
او حالا مسئولیت سنگینی را به دوش دارد و باید 
علاوه بر حفظ انسجام »سن پترزبورگ« در ادامه 
فصل قبلی، با دو بازیگری همکاری کند که هر 
کدام به اندازه ۱۵ سال تغییر کرده و طبق گفته 

خود او چالاکی گذشته را ندارند.
با این حال به نظر می رســد نزدیک ترین گزینه 
برای کارگردانی »ســن پترزبورگ« که ترکیبی 
ســیال میان واقع گرایی و فانتزی است، رامبد 
جوان باشد. کسی که دو اثر اخیر او یعنی »نگار« 
و »قانون مورفی« نیز ترکیبی از همین دو عنصر 
بوده و احتمالاً با دقتی بیشتر نسبت به کارگردان 
پیشین این اثر بتواند »سن پترزبوگ« را روی مرز 

این دو عنصر با چاشنی طنز پیش ببرد.

 قطار فیلم های دوقسمتی به »سن پترزبورگ« رسید
 تغییر کارگردان پس از ۱۵ سال

بــه گــزارش ایرنا علیرضــا پاکــدل، رئیس 
فدارسیون هندبال در حاشیه بر گزاری مجمع 
انتخاباتی هیئت هندبال فارس در شیراز بیان 
کرد:  باشــگاه زاگرس در امر جــذب بازیکن، 
اســتخدام مربی و ثبت نام و پرداخت ورودی 
لیگ برتر هیچ فعالیتی انجام نمی دهند و این 

موضوع را بارها تذکر داده ایم.
بخش خصوصی از ورزش گریزان شده است

وی تأکید کرد: متأسفانه در سطح کلان استان 
فارس توجــه ویژه ای به ورزش نمی شــود با 
وجود این که فارس استانی صنعتی نیست؛ اما 
صنایع بســیاری فعالیت دارند که می توانند از 
ورزش حمایت کنند از این رو عدم حمایت ها 
موجب شده تیم هایی که با سرمایه شخصی در 
سطح اســتان فعالیت داشتند امروز از ورزش 

گریزان شده اند.
رئیــس فدارســیون در ادامه ســخنانش به 
وضعیت ســه تیم هندبال فارس در لیگ برتر 
اشــاره کرد و گفت: تیم های زاگرس جنوبی و 
شهید شاملی کازرون در وضعیت خوبی به سر 

نمی برند و تاکنون مدارک آنان جهت شرکت 
در لیگ برتر به فدراسیون ارسال نشده است.

چرا بسیاری از ملی پوشان فارس این استان را 
ترک می کنند؟

پاکــدل با بیان اینکــه چرا باید بســیاری از 
ملی پوشــان فــارس اکنون در خارج اســتان 
فعالیت داشته باشند افزود:  تیم هندبال نیروی 
زمینی کازرون با وجود انصراف ناصر شــاملی 

سرمایه گذار این تیم، هم اینک در صدد خروج 
این تیم از اســتان فارس و شهرستان کازرون 

هستند.
رئیس فدارسیون هندبال اظهار کرد: تیم های 
هندبال فــارس بهترین عملکــرد ورزش های 
توپی فارس در سال های اخیر داشته اند و لازم 

است توجه ویژه به این ورزش جذاب شود.
پاکدل ادامه داد:  هیئت هندبال استان فارس 
در ارزشیابی سالانه فدراسیون در سال ۱۴۰۲ 
رتبه دوم کشــور را کســب کرد؛ امــا اکنون 
تیم های لیگ برتری فارس با مشکلاتی مواجه 
هســتند و لازم است در ســطح کلان استان 

توجه ویژه ای به این ورزش شود.
میزبانی آسیا پس از ۱۸ سال

او همچنیــن با اشــاره به میزبانی مســابقات 
هندبال نوجوانان آســیا در شــیراز گفت: این 
رویداد پس از ۱۸ ســال به کشــور ما واگذار 
شده و لازم اســت تمامی دستگاه های اجرایی 
اســتان همکاری جدی برای انجــام میزبانی 

شایسته داشته باشند.

رئیس فدارســیون هندبال از معاون سیاسی، 
امنیتی و اجتماعی اســتانداری که علاقه مند 
به ورزش است، خواست به موضوع کار شکنی 
باشــگاه زاگرس جنوبی رســیدگی و برخورد 

جدی صورت گیرد.
مجمع انتخابی هندبال با یک نامزد،  فوتبال پر 

حاشیه با ۱۳ نفر
در پایان ایــن مجمع، رضا غلامشــاهی تنها 
کاندیدای ریاســت هندبال فارس با کســب 
۲۲ رأی اخذ شــده به مدت چهار سال دیگر 
به عنوان رئیس هیئت هندبال اســتان فارس 

انتخاب شد.
ایــن امــر در حالی اســت که بــرای تصدی 
ریاســت هیئت فوتبال پرحاشــیه فارس ۱۳ 
نفر کاندیدا شــدند و ایــن درد بزرگ ورزش 
فارس اســت که اکثر مجامع ورزشــی با یک 
کاندیــدا برگزارمی شــود و یا بــه دلیل عدم 
اســتقبال مدت هاســت به صورت سرپرستی 

اداره می شود.

ورزش

چرا بسیاری از ملی پوشان فارس این استان را ترک می کنند؟
تجلیل از قهرمانان شیرازی مسابقات جهانی

 پاراوزنه برداری و پارادومیدانی
 

به گــزارش پایگاه خبــری اداره کل ورزش و جوانان فــارس، آیین تجلیل از 
قهرمانان شیرازی هیئت جانبازان و توان یابان در دفتر مدیر کل ورزش و جوانان 
فارس برگزار شد.در این مراسم از علی اکبر غریب شاهی قهرمان مسابقات جام 
جهانی پاراوزنه برداری، علی گلباد نژاد و آرش خلج مربیان وی و سید علی اصغر 

جوانمردی نایب قهرمان مسابقات پارادومیدانی تجلیل شد.
عبدالرحیــم خداجو، مدیر کل ورزش و جوانان فارس در این مراســم با تقدیر 
از تلاش هــای رئیس و اعضای هیئت جانبــازان و توان یابان فارس گفت : برای 
ما استان فارســی ها افتخار بزرگی اســت که از هیئت جانبازان و توان یابان ۴ 
ورزشکار در مســابقات المپیک پاریس حضور دارند و این قهرمانان باعث عزت 
و سربلندی ملت ایران هســتند. خداجو ادامه داد: امیدواریم مدال خوش رنگ 
طلا ره آورد این عزیزان از مسابقات پارالمپیک پاریس برای استان فارس و ایران 
عزیزمان باشــد. مدیر کل ورزش و جوانان فارس اظهار داشــت: متأسفانه ما در 
المپیک نتوانســتیم سهمیه ای کســب نماییم، امیدواریم در میدان پارالمپیک 
سربلند باشیم. ورزشــکاران مایه غرور ملی ما هستند و اهتزاز پرچم ما توسط 
شــما عزیزان باعث احســاس افتخار همه خواهد شــد. علی اکبر غریب شاهی، 
پاراوزنه بــردار دســته ۱۰۷ کیلوگرم ایران در جام جهانی موفق به کســب دو 
مدال طلا شــد و ســید علی اصغر جوانمردی، ملی پوش پرتاب وزنه جانبازان و 
توان یابان کشــورمان نیز در رقابت های قهرمانی جهان نشان نقره این مسابقات 

را دریافت کرد.

قهرمانی دختران فارس
 در مسابقات جودو منطقه ۴ کشور

به گزارش پایگاه خبری اداره کل ورزش و جوانان استان فارس، مسابقات 
جودو دختران منطقه ۴ کشور در جزیره قشم با قهرمانی فارس پایان یافت.

در این مســابقات جودوکاران نوجوان استان فارس با هشت مدال طلا با اقتدار 
کامل به عنوان قهرمانی دســت پیدا کردند. تیم های هرمزگان و خوزستان نیز 

مقام دوم و سوم تیمی را به دست آوردند.
در ایــن مســابقات مریــم احمــدی بــه عنــوان مربــی و ســتاره امیــری 
 بــه عنوان سرپرســت مســئولیت فنــی تیــم نوجوانان اســتان فــارس را 

برعهده داشتند.
سلیمه صنعتی، مسئول کمیته داوران منطقه ۴، زهرا حسنی به عنوان مسئول 
کمیته برگزاری مسابقات منطقه ۴ و نگین نعمت الهی به عنوان داور و کادر 

اجرایی از استان فارس در این مسابقات حضور داشتند.
نتایج انفرادی جودوکاران نوجوان استان فارس به شرح ذیل می باشد:

-۴۰ اســما ملکی طلا؛ -۴۴ زهرا ابراهیم زاده طلا؛ -۴۸ مهســا شاهسونی 
طلا؛ -۵۲ستاره حسینی طلا؛ -۵۷کوثر اوجی طلا؛ -6۳ ماریا مظفری طلا؛ 

-۷۰ فاطمه حسنی نژاد طلا؛ +۷۰هدیه خیرده طلا.

سرمربیفرانسه:

 برخی فوتسالیست های ایران تاریخ را رقم زده اند

به گزارش تســنیم، فرانسه که تاکنون توفیق ویژه ای در فوتسال به 
دست نیاورده است، در مرحله انتخابی جام جهانی ۲۰۲۴ بالاتر از 
کرواسی و اسلواکی ایستاد و برای اولین بار راهی جام جهانی شد.

تیم ملی فرانســه حتی در مســابقات قهرمانی اروپا نیز دستاوردی 
نداشــته اســت و تنها حضور آنهــا در مهم ترین رویداد فوتســال 
 اروپــا بــه ســال ۲۰۱۸ برمی گشــت که بــه حذف فرانســه در 

دور گروهی انجامید.
 با این حال فرانســه طی ســال های اخیر پیشرفت چشمگیری در 
فوتســال داشــته و خود را به جایگاه دهم جدول رده بندی جهان 

رسانده است.
خروس هــا پس از اینکه در مرحله مقدماتی جام جهانی فوتســال 
۲۰۲۴ بالاتر از صربستان و نروژ ایستادند، در مرحله الیت هم پنج 
پیروزی از شــش مسابقه به دســت آوردند و بدون اینکه شکستی 
متحمل شــوند، مقتدرانه راهی جام جهانی شدند. فرانسه در جام 

جهانی ۲۰۲۴ با تیم های ملی ایران، ونزوئلا و گواتمالا هم گروه شد 
و روز اول مهر به مصاف شاگردان وحید شمسایی می رود.

رافائل رنو، ســرمربی تیم ملی فرانسه درباره دوره درخشان تیمش 
در عرصه بین المللی اظهار داشــت: فدراسیون فوتبال فرانسه یک 
برنامه توســعه در ســطح بالا تدوین کرده و فوتسال در فرانسه در 
حال پیشرفت اســت. توسعه فوتسال و حمایت از باشگاه ها در این 

برنامه دیده شده است.
وی در مورد هدفی که فرانسه برای جام جهانی ۲۰۲۴ ترسیم کرده 
اســت، خاطر نشان کرد: هدف ما این اســت که به پیشرفت ادامه 
بدهیم و در این دوره از جام جهانی تجربه کســب کنیم. ما هدف 
مشــخصی )برای جام جهانی ۲۰۲۴( نداریــم. این دوره باید ما را 
برای مرحله انتخابی مسابقات قهرمانی اروپا آماده کند و رقابت های 

قهرمانی اروپا هدف واقعی تیم ما خواهد بود.
سرمربی تیم ملی فرانسه درباره هم گروهی تیمش با ایران، ونزوئلا 
و گواتمالا گفت: گروه بسیار متوازنی داریم و به نظرم هر چهار تیم 
توانایی ارائه بازی های فوق العاده ای دارند. جایگاه اول گروه به ایران 
می رســد که مدعی اصلی گروه ماســت. ایران در فوتسال کشوری 

عالی است و ونزوئلا نیز قابلیت شگفتی سازی دارد.
و  کشــورمان  فوتســال  ملــی  تیــم  کیفیــت  مــورد  در  وی 
اینکــه برخــی کارشناســان انتظــار دارنــد ایــران تــا فینــال 
جــام جهانی فوتســال بــالا بیایــد، تصریح کــرد: ایــران چند 
 بازیکــن عالــی دارد و برخــی از آنهــا، تاریخ ایــن ورزش را رقم

 زده اند. ســالار آقاپور آینده فوتسال است و با بازیکنان باتجربه 
فوق العاده ماننــد طیبی، ایران تیمی بســیار امیدوارکننده 

اســت. این تیــم در کنــار مراکش، برزیــل، پرتغال و 
آرژانتین قطعاً یکی از مدعیان قهرمانی جام جهانی 

خواهد بود.

جان سینا کشــتی گیری که وارد 
دنیای ســینما شــد و به سرعت 
خودش را به عنــوان یک بازیگر 
کمدی اکشــن تثبیت کرد، در 

حالــی که وعده 
تــور  یــک 

خداحافظی 
ده هــا  بــا 

و  مبــارزه 
مبارزه  یک 
یــی  نها
حماسی 

را داد، گفــت از نظر فیزیکــی به پایان خود 
رسیده است. این بازیگر ۴۷ ساله اعلام کرده 
سال آینده پس از ۲ دهه حضور در رینگ 
از کشــتی حرفه ای بازنشسته می شود. 
وی به تازگی در سخنرانی صمیمانه ای 
که در تورنتــو در برابر طرفداران خود 
انجام داد با ناامیدی خبر داد که فصل 
۲۰۲۵ آخرین فصل بازی هایش خواهد 

بود. با این حال او قول یک تور خداحافظی با ده ها 
مبــارزه و یک مبارزه نهایی حماســی را داد و به 
طرفدارانش اطمینان داد که کشتی همیشه با او 

خواهد بود.
در یک کنفرانس خبری  سینا به خبرنگاران گفت از 
نظر فیزیکی احساس می کند به پایان خود رسیده، 
 اما این بدان معنا نیست که او از ورزشی که دوست 
دارد، فاصله می گیرد. سینا که ۱6 قهرمانی کشتی 

جهان دارد، از ســال ۲۰۰۱ وارد این صحنه شد 
و با شخصیت هایی که خلق کرد، طرفداران خود 
را به دست آورد. ســینا در فیلم های کمدی های 
»فاجعــه«، »فردیناند«، »بازدارنــدگان« و فیلم 
علمی تخیلی »بامبلبــی« به ایفای نقش پرداخته 
و نقش شــخصیت اصلی پیس میکــر را در فیلم 
ابرقهرمانی »جوخه انتحار« و مجموعه تلویزیونی 

»پیس میکر« ایفا کرد. 

 کتاب

موسیقی

 احتمال حضور »ریچارد کلایدرمن« اواخر امسال 
در ایران

کنسرت ریچارد کلایدرمن ۱۹ و ۲۲ نوامبر در تورنتو و ونکوور کانادا به تهیه کنندگی 
میلاد ماهان راد برگزار خواهد شد.

میلاد ماهان راد که تهیه کنندگی این تور را در کانادا بر عهده دارد، درباره این همکاری 
بین المللی می گوید: پس از برگزاری بیش از ۲۰ تور جهانی با خواننده های شرکت ما 
در سراسر دنیا، حالا همکاری با چهره های مطرح موسیقی جهان یکی از جدی ترین 
موضوعاتی اســت که در رأس هدف گذاری های ما قــرار دارد و همکاری با ریچارد 
کلایدرمن در گام نخســت، بی شک می تواند شروعی برای گسترش فعالیت های ما 
در اجراهای بین المللی باشد. او همچنین بیان می کند: بعد از برگزاری تور کانادا قرار 
است درباره حضور این هنرمند در ایران، با او مذاکراتی صورت پذیرد و تصمیم داریم 

برای اواخر امسال، کنسرت ایشان را در تهران برگزار کنیم.

این کتاب های صوتی را برای محرم از دست ندهید
 برای ایام محرم گروه فرهنگی هنری ســماوا بسته صوتی پیشنهادی خود را برای 
روزهای سوگواری امام حسین )ع( به مخاطبان ارائه کرد. نسخه صوتی کتاب »پس 
از بیســت سال« با صدای داوود حیدری، نسخه صوتی کتاب »پنجره های تشنه« با 
صــدای عبدا... روا، مجموعه پنج جلدی »یــک آیه یک نمایش« با صدای جمعی از 
هنرمندان و »مسکوی کوچک افغانستان« با خوانش فضه سادات حسینی برای ایام 

محرم پیشنهاد شده است.
»پس از بیست سال« رمانی تاریخی - مذهبی ست که به نویسندگی سلمان کدیور 
در انتشارات شهرستان ادب منتشر شده است. کدیور در این کتاب به سراغ ریشه های 
انحراف در جریان های سیاسی صدر اســلام می رود و سعی دارد به سؤالی بزرگ و 
قدیمی پاســخ دهد: چرا حتی آنان که می دانستند حسین  بن علی )ع( برحق است، 

او را کشتند؟
دومین پیشنهاد، نسخه صوتی کتاب »پنجره های تشنه« با صدای عبدا... روا، نوشته 
مهدی قزلی از نشر سوره مهر است. این کتاب روایت سفرنامه و شرح خاطرات مهدی 
قزلی از همراهی با کاروان حمل ضریح ساخته شده برای حرم حضرت امام حسین 

)ع( از قم تا کربلا است، اتفاقی که شاید هر صد سال یک بار رخ دهد.
پیشــنهاد بعدی مجموعه پنج جلدی »یک آیه یک نمایش« از نشر مهرک ویژه رده 
سنی کودک و نوجوان است که با صدای جمعی از گویندگان و هنرمندان از جمله 
مهدی طهماسبی، علی عبدل پور اصل، امیر زنده دلان و پدرام شهرآبادی صوتی شده 
است. »میزان« از شهید سید حسن حسینی، »آن ها زنده اند« از مجید ملامحمدی، 
»کارســتان« از محمدرضا آزاد، »کلیددار کعبه« و »به خاطر مروارید« به قلم سید 

حسین فدایی حسین، عناوین پنج جلد این مجموعه هستند.
آخرین کتاب کاری انتشارات سوره مهر به نام »مسکوی کوچک افغانستان« است که 

فضه سادات حسینی خوانش آن را بر عهده داشته است.
این اثر به قلم معصومه حلیمی، شرح زندگی و مشقت های بانویی اهل افغانستان است 
که به دلیل وضعیت متلاطم زندگی در زادگاهش، دائم در میان کشورهای افغانستان 
و پاکستان و ایران در سفر است و ابتدا اعضای خانواده اش را در جنگ های افغانستان 
از دســت می دهد و در ادامه، احمد تنها پســرش را هم در راه دفاع از حرم حضرت 

زینب )س( فدا می کند.
علاقه مندان می توانند نســخه صوتی این کتاب ها را از ســکوهای اینترنتی طاقچه، 

فیدیبو و کتابراه تهیه کنند.

بایکتورخداحافظی؛

»جان سینا« دیگر کشتی نمی گیرد
از تشک مبارزه تا »سریع و خشمگین«

به گزارش ایسنا، کریم بنزما روزهای بسیار سختی 
را در فوتبال عربستان تجربه می کند.

این مهاجم فرانســوی در اوج دوران فوتبالی خود 
تصمیم به جدایی از رئال مادرید گرفت تا پیراهن 
الاتحاد عربستان را برتن کند اما نتوانسته در این 

تیم عملکرد خوبی از خود نشان دهد.
روزنامه »ســعودی اسپورت« عربستان نوشت که 
دو باشــگاه النصر و الاتحاد در حال مذاکره برای 

یک معاوضه بزرگ در تابستان هستند.
طبق اعلام این روزنامه سعودی، النصر قصد دارد 

زمینــه  هم بــازی شــدن دوباره کــه 
کریستیانو رونالدو 
و کریم بنزما را 
به  و  کند  مهیا 
خاطر  همیــن 
د  پیشــنها

معاوضه تالیســکا و ســادیو مانه بــا این مهاجم 
فرانسوی را داده است.

این روزنامه عربســتانی در ادامه نوشــت که این 
اقدام باشگاه النصر با خشــم و ناراحتی هواداران 
این تیم همراه شده است؛ چراکه آن ها براین باور 
هســتند بنزما از روزهــای اوج خود فاصله گرفته 
 و اصــلًا نمی توانــد خریدی خوب بــرای تیم در 

تابستان باشد.
هم باشــگاه النصر و هم الاتحــاد فصل خوبی را 
پشــت سرنگذاشــتند و رقابت را به الهلال آماده 
واگذار کردند و به همین خاطر 
هــواداران دو تیم منتظر 
و  بــزرگ  خریدهــای 
سرشــناس در تابستان 

سال جاری هستند.

»رونالدو« و »بنزما« دوباره در کنار هم؟



بــه گزارش ســبحان، علی شــبانی، مدیرعامل 
شــرکت آبفا اســتان فارس در دیدار با مســلم 
صالحــی، نماینده مــردم شهرســتان اقلید در 
مجلس شــورای اســامی  و شــهرام منصوری، 
فرماندار این شهرســتان ضمن بررســی آخرین 
وضعیت منابع آب و روند آبرســانی به شــهرها 
و روســتاهای این شهرســتان، مســائل، موانع 
و نیازمندی هــای آبرســانی به مردم شــهرها و 
روســتاهای تابعه و ظرفیت های جدید آبرسانی 

را مورد تبادل نظر قرار داد. 
وی در همیــن راســتا بــه روش هــای کاربــردی در آبرســانی به طــرح نهضت مســکن ملی و 
همچنیــن روش هــای توســعه تصفیه خانه و شــبکه جمع آوری و دفع بهداشــتی فاضاب شــهر 
اقلید اشــاره کــرد و گفت: خوشــبختانه درســال گذشــته ۲ طرح فاضــاب روســتایی در این 
شهرســتان به نتیجه رســید و تأسیســات فاضاب شــهر اقلید به نحو قابل توجهی توســعه یافت 
 کــه این فعالیت ها از حیث تعداد اجرای طرح های فاضاب در شهرســتان های اســتان، منحصر به 
فرد اســت. وی در بخش دیگری از ســخنان خود در این نشســت اظهار داشــت: با توجه به تعداد 
پروژه های آبرسانی اجرا شده در این شهرستان انتظار داریم همه مسئولین شهرستان نیز توجه ویژه 

به تصویب اعتبارات مربوط به این حوزه داشته باشند. 
شــبانی در همین رابطه اضافه کرد: میزان اعتبار منظور شده در کمیته برنامه ریزی شهرستان بسیار 
ناچیز بوده که با توجه به وســعت نیازمندی ها و پروژه های نیمه تمام، ضرورت توجه بیشــتر به این 
موضوع مورد انتظار اســت. مدیر عامل شــرکت آبفا فارس در پایان با توجه به سابقه وجود مشکات 
اجتماعی در اجرای پروژه های شهرســتان اقلید، خواستار حمایت های ویژه مسئولین محلی به ویژه 

نماینده مردم و فرماندار شهرستان در رابطه با اجرای طرح های آب و فاضاب شد. 

مدیر عامل شرکت برق منطقه ای فارس عنوان کرد: 
پایدار ماندن شبکه برق علی رغم رکوردزنی بی سابقه 

گرمای هوا در روزهای اخیر

به گزارش ســبحان، در حالی که در ســه 
روز گذشــته بــه خصوص روز شــنبه ۱۶ 
تیرماه ســال جاری با افزایــش دمای هوا، 
گرم ترین روز غیر تعطیل ســال رقم خورد، 
 نیــاز مصرف بــرق نیز رکــورد جدیدی از 

خود به جای گذاشت.
یدالــه حقیقــی، مدیرعامل شــرکت برق 
منطقه ای فارس و بوشــهر در این خصوص 
گفت: همزمانی افزایش دمای هوا در استان 

فارس و دیگر نقاط کشور، باعث بالا رفتن شدید نیاز مصرف برق شده و مردم 
دو استان فارس و بوشهر گرم ترین روزهای خود را سپری می کنند.

  افزایش بی سابقه تقاضای مصرف برق در روز دوشنبه
وی با بیان اینکه افزایش بی ســابقه تقاضای مصرف برق در روز دوشــنبه که 
برای بار سوم در سال جاری رقم خورد، از میزان ۷۶ هزار ۷۶۰ مگاوات فراتر 
رفــت، افزود: هر چند این رکورد در طول تاریخ صنعت برق بی ســابقه بوده 
است؛ اما شبکه برق اســتان های فارس و بوشهر همچنان پایدار مانده، چون 

کلیه همکاران صنعت برق فارس در حال تأمین نیاز بی سابقه برق هستند.
وی در ادامه با بیان اینکه با توجه به پایداری گرما و پربار شــدن شبکه برق، 
طبیعی اســت که حوادثی در شبکه ایجاد شود، تصریح کرد: اما با هوشیاری 
نیروهای عملیاتی صنعت برق فارس، تمام این حوادث به سرعت رفع می شود 
و شبکه برق اســتان فارس و بوشهر، همچنان در مدار باقی مانده و پایداری 
خــود را به همت و تاش همکاران ما در این دو اســتان حفظ کرده اســت. 
حقیقــی در این روزهای گرم از مردم تقاضا کرد که با توجه به مصرف بهینه 
برق، عــاوه بر کمک به تأمین بــرق پایدار همه مشــترکین، هم از پاداش 
صرفه جویی و هم اســتفاده از جوایز ویژه کمپین »بــا انرژی« نظیر خودرو 

بهره مند شوند. 

فرمانده یگان حفاظت میراث فرهنگی فارس: 
باند حفاران غیرمجاز در شهرستان قیروکارزین

 دستگیر شدند

به گزارش ســبحان، ســرهنگ مســعود رزمجویی، فرمانده یــگان حفاظت 
میراث فرهنگی اســتان فارس از دســتگیری 4 حفار غیرمجاز در شهرستان 

قیروکارزین خبر داد
ســرهنگ رزمجویــی گفت: با گزارش مســئول میراث فرهنگی شهرســتان 
قیروکارزین و با توجه به اهمیت جلب و بهره گیری از مشارکت های اجتماعی 
در صیانت از آثــار تاریخی فرهنگی و همچنین پیگیری اخبار واصله مردمی  
مبنی بر حفاری غیرمجاز در منطقه ســرافزر این شهرســتان، مأمورین برای 
بررســی صحت وســقم موضوع به آدرس موردنظر اعزام شدند. وی افزود: در 
 این عملیــات چهار نفر در حال حفــاری غیرمجاز همراه بــا ادوات حفاری 

دستگیر شدند.
فرمانده یگان حفاظت میراث فرهنگی اســتان فــارس افزود: متهمین همراه 
با پرونده متشــکله برای ســیر مراحل قانونی تحویل مراجع قضایی شدند و 
هم اکنــون مراتب از طریق این یگان و واحد حقوقی در حال پیگیری اســت. 
رزمجویی گفت: بر اساس موادی از فصل نهم قانون تعزیرات، هرگونه حفاری 
غیرمجاز و خریدوفروش اشیاء و اموال فرهنگی-تاریخی جرم محسوب شده و 
ضمن ضبط اشیا و اموال مرتبط، مجازات حبس و جریمه نقدی در پی دارد. 

معاون تربیت بدنی و سلامت آموزش و پرورش فارس 
خبر داد: 

برگزاری دوره تخصصی توانمندسازی مراقبین سلامت

به گزارش سبحان، سید کاظم حسینی، معاون تربیت بدنی و سامت آموزش 
و پرورش فارس گفت:  گفت: اداره ســامت و تندرستی با همکاری جمعیت 
هال احمر اســتان فارس اقــدام به برگزاری دوره تخصصی توانمند ســازی 

مراقبین سامت نموده است. 
 حسینی افزود: دوره آموزشــی توانمندسازی مراقبین سامت استان فارس 
در راســتای آموزش و توانمندسازی مراقبین سامت، ارتقـــای مهارت های 
شغلی و همچنین افزایش سطح آگاهی و سامت مراقبین در جهت کمک به 

سامت دانش آموزان برگزار می گردد. 
معاون تربیت بدنی و ســامت آموزش و پرورش فارس افزود: توانمندسازی 
مهارت های مراقبین ســامت در راســتای طرح ارزشــمند ماهــر در حوزه 
کمک های اولیه و در چهار بخش آموزش؛ آتل بندی، زخم و پانسمان، کنترل 
عائم حیاتی و احیای قلبی برگزار می گردد. وی ادامه داد: این دوره آموزشی 
در ۶ جلسه بر اساس جدول زمان بندی برای مراقبین سامت نواحی، مناطق 

و شهرستان ها از تاریخ ۱۸ تیرماه در حال برگزاری است.

رها سازی 100هزار زنبور براکون در مزارع بیضا

به گزارش ســبحان، صدیقه مؤیدی، مدیر جهاد کشاورزی شهرستان بیضا از 
رها ســازی ۱۰۰ هزار زنبور براکون در ســطحی بالغ بــر ۲5 هکتار از مزارع 
گوجه فرنگی این شهرستان خبر داد و بیان کرد: عملیات رهاسازی زنبورهای 
براکون در نیمه اول تیرماه انجام شــد. وی اظهار کرد: در راســتای مدیریت 
تلفیقــی آفات به ویژه کرم هلیوتیس، در هر هکتار از مزارع مذکور چهارهزار 

زنبور براکون در یک مرحله رهاسازی شد.
به گفته مؤیدی؛ این طرح با هدف توســعه و ترویج مبارزه بیولوژیک با آفات، 

در مرحله تشکیل میوه انجام می شود. مؤ
یدی خاطرنشــان کرد: از ابتدای ســال زراعی جاری تــا کنون 55۰ هکتار 
 از زمین های کشــاورزی این شهرســتان به کشــت گوجه فرنگی اختصاص 

یافته است. 
وی از مزایــای اســتفاده از زنبور براکون در مــزارع گوجه فرنگی، به کاهش 
مصرف ســموم شــیمیایی و حفظ محیط زیســت، تولید محصول ســالم و 
باکیفیت، استفاده از روش های غیر شیمیایی برای مبارزه با آفات اشاره کرد.

مدیر جهاد کشــاورزی شهرســتان بیضا با اشــاره به هزینه پایین روش های 
کنترل بیولوژیک آفــات ابراز کرد: ترویج روش هــای مدیریت تلفیقی آفات 
توسط کارشناســان حفظ نباتات باعث شده است کشــاورزان به استفاده از 

تجهیزات و عوامل غیر شیمیایی کنترل آفات روی آورند. 

کشف 137 کیلو تریاک در عملیات مشترک
 پلیس فارس و البرز 

به گزارش ســبحان، سردار رهام بخش حبیبی، فرمانده انتظامی  استان فارس 
 گفــت: در عملیات مشــترک پلیس فــارس و البــرز، ۱3۷ کیلوگرم تریاک 

کشف شد.
ســردار حبیبی اظهار داشــت: در راســتای طرح برخورد با قاچاقچیان، روز 
گذشــته با انجام اقدامات اطاعاتی پلیس مبارزه با مواد مخدر اســتان البرز، 
مشــخص شــد قاچاقچیان حرفه اي قصد دارند مقداری تریاک را با سواری 
ســمند از استان های شرقی به شیراز منتقل کنند که موضوع به صورت ویژه 

در دستور کار پلیس فارس قرار گرفت.
وی تصریــح کرد: مأموران انتظامی  شهرســتان نی ریز تحقیقات خود را آغاز 
و حین گشــت زنی در محورهای مواصاتی ســواری ســمند را مشاهده و با 
اقدامات فنی آن را متوقف کردند.  فرمانده انتظامی  اســتان با بیان اینکه در 
بازرســی از این خودرو ۱3۷ کیلوگرم مواد مخدر از نوع تریاک کشــف شد، 
تصریح کرد: در این خصوص یک نفر قاچاقچی دســتگیر و برای سیر مراحل 

قانونی روانه دادسرا شد.
سردار حبیبی خاطر نشان کرد: پلیس با همکاري دستگاه قضایي با جدیت و 

برابر قانون با پدیده شوم اعتیاد مقابله مي کند. 

7 اخبار سال سی و یکم  شماره 6323 چهارشنبه 1403/04/20                                            

 رئیس شورای اسلامی  شهر شیراز: 

شورای راهبردی باید به یک دستورالعمل تبدیل شود
به گزارش ســبحان، در جلســه هم اندیشــی 
مدیریت شــهری و نمایندگان مردم شیراز در 
مجلس شورای اســامی  مسائل این کان شهر 
بررســی و بر اهتمام برای گسترش و تحول در 

ابعاد مختلف کان شهر شیراز تأکید شد.
  شورای راهبردی باید به یک دستورالعمل در 

شیراز تبدیل شود
سید ابراهیم حســینی، رئیس شورای اسامی  
شهر شــیراز در این جلسه با بیان اینکه شورای 
راهبــردی باید بــه یک دســتورالعمل در این 
کان شهر تبدیل شود، اظهار کرد: شورای شهر 
آماده اســت که دبیرخانه شــورای راهبردی را 
تشکیل دهد و ما باید تاش کنیم تا بتوانیم به 
وسیله شورای راهبردی اقداماتی را انجام دهیم.
حســینی با بیان اینکه یکی از اقداماتی که در 
شورای ششــم انجام شــد ارتباطات حسنه با 
دســتگاه های مختلف بود، افزود: نگاه شــورای 
اسامی  شــهر و شهرداری شــیراز به پروژه ها 
نگاهی مثبت و راهبردی است. وی عنوان کرد: 
ارتباط بین شــورای اسامی  شــهر، شهرداری 
و مردم باید برنامه ریزی شــده باشــد تا بتوانیم 
ایده هــا را با نقطه نظرات مختلف و به خوبی به 
مردم ارائه دهیم. رئیس شــورای اسامی  شهر 
شیراز با بیان اینکه مدیریت شهری ششم برنامه 
چشم انداز ۲۰ ساله شهر شیراز را برنامه ریزی و 
آماده دارد، گفت: تمام تاش شــورای اسامی  
شهر و شــهرداری شیراز این است که بر اساس 
بودجه، ایده، طــرح و اقداماتی را انجام دهد تا 
بتوان خدمات متنوعــی را به مردم ارائه دهیم. 
حســینی همچنیــن به نــگاه ویــژه مدیریت 

شــهری به رفع محرومیت از نقاط کم برخوردار 
با اختصــاص 3 درصد بودجه عمرانی ســالانه 

شهرداری تأکید کرد.
  جهش خوبی در پروژه های زیرساختی شروع 

شده است
محمدحسن اسدی، شهردار شــیراز نیز در این 
جلسه هم اندیشــی با بیان اینکه باید بتوانیم در 
موضوعات کان هم افزایی داشــته باشیم، اظهار 
کرد: شهرداری در ســال گذشته بسته 5۰ هزار 
میلیارد تومانی افنتاح، بهره برداری و آغاز عملیات 
اجرایی پروژه ها و طرح های متعدد شهری را ارائه 
کرد و قرار اســت تا انتهای نیمه نخســت سال 
جاری از یک بسته ۱۰۰ همتی در قالب افتتاح، 
بهره بــرداری و آغاز عملیــات اجرایی پروژه های 

عمدتاً تحول آفرین رونمایی کند.
اسدی با اشــاره بر راهبرد و خط مشی مدیریت 
شهری در خدمت رســانی، بر ایجاد رضایتمندی 
تأکید و بیان کرد: شهرداری شیراز به گواه آمار و 
مستندات و اظهار نظرهای کارشناسی و همچنین 
صاحب نظــران حقیقــی و حقوقی در ســطوح 
مختلف ملی، استانی و شهری از نظر تعداد، تنوع 
و حجم پروژه های عمرانی و طرح های زیرساختی 
در مقایســه با سایر کان شــهرها از رشد بالایی 
برخوردار اســت و جهش خوبــی در پروژه های 
زیرساختی شــروع شده اســت. عناوینی نظیر 
پایتخت زیســت محیطی آســیا در سال ۲۰۲4، 
تمیزی و نداشــتن آلودگی آب و هوایی در بین 
کان شهرهای کشور، شهر جهانی صنایع دستی 
و دبیری آن، عضویت در هیئت مدیره متروپلیس 
به عنوان مهم ترین انجمن کان شهرهای جهان 

و هیئت مدیره شهرهای تاریخی جهان از مواردی 
بود که این مقام ارشــد مدیریت شهری از سهم 

شهرداری شیراز در کسب آنها سخن گفت.
  شیراز نیاز به تحولات خیلی بیشتری دارد

وی با ذکر این نکته که شــیراز نیاز به تحولات 
خیلــی بیشــتری دارد، گفت: اگر مــا امروز در 
این کان شــهر به فکر تکمیل زیرســاخت های 
حمل ونقل نظیر بزرگراه ها، تقاطع ها، رینگ های 
بعدی دور شــهر و همچنین تکمیل و توســعه 
خطوط ریلی و ناوگان آنها نباشیم، در سال های 
نه چندان دور دچار مشکات عدیده ای خواهیم 
شــد. اســدی عنوان کرد: براین اســاس تاش 
شــورای اسامی  شهر و شــهرداری شیراز برای 
تقویت درآمــد و هزینه آن درراســتای تکمیل 
زیرساخت های شهری در ابعاد مختلف عمرانی، 

خدماتی و. . . است. شهردار شیراز در این راستا بر 
هم افزایی ظرفیت نمایندگان مجلس و مدیریت 
شهری برای تقویت زیرساخت های این کان شهر 

تأکید کرد. 
  ۴0 درصد از جمعیت استان فارس در شیراز 

زندگی می کنند
جعفر قادری، نماینده مردم شــیراز در مجلس 
شورای اسامی  نیز با تأکید بر مدنظر قراردادن 
افق و چشــم انداز این کان شــهر بر هم افزایی 
تمامــی  ظرفیت ها تأکید کرد. قــادری با بیان 
اینکــه 4۰ درصد از جمعیت اســتان فارس در 
شــیراز زندگی می کنند، افزود: این کان شــهر 
با دارابودن چهــار نماینــده می تواند  شــیراز 
اقدامات بســیار خوبی را انجام دهد و ما وظیفه 
داریم بخش غیردولتی و سرمایه گذاری مردمی  

را برای گســترش کار وارد کنیم. وی گفت: ما 
باید بتوانیم همه ابعاد شــهری »شیراز؛ سومین 
حرم اهل بیت )ع(« را مدنظر قرار دهیم و برای 
آن تاش کنیم.سید اسماعیل حسینی، نماینده 
مردم شــیراز نیز با اشــاره به برنامه ریزی بسته 
۱۰۰ همتی پروژه های شهرداری شیراز در نیمه 
نخست امسال اظهار کرد: این کان شهر، شهری 
فرهنگــی و بین المللــی با عنــوان و محوریت 
ســومین حرم اهل بیت )ع( اســت که باید هر 
تغییر و توســعه ای در شــیراز داریم که باید با 
مرکزیت حرم حضرت شاهچراغ )ع( انجام شود. 
حسینی گفت: شیراز دارای ظرفیت بالایی است 
که باید با هم افزایی مدیریت شــهری و مجلس 
جهت توســعه این کان شهر و توسعه فرهنگی 
آن تاش کــرد. محمود صفایــی، نایب رئیس 
کمیسیون شهرسازی، معماری و هوشمندسازی 
شورای اسامی  شهر شیراز با اشاره به اقدامات 
متعــدد شــهرداری این کان شــهر در ابعاد و 
بخش های مختلف اظهار کرد: شهرداری شیراز 
در بخش هــای فرهنگــی، مذهبی، ورزشــی، 
درمانی و عمرانی توانســته اقدامات مطلوبی را 
داشته باشد. در این جلسه حمیدرضا اسماعیلی، 
محمد امین، مهدی قلندری و  هادی شه دوست 
شیرازی معاونین شــهردار و همچنین  داریوش 
ستایشــگر رئیــس اتاق فکر شــهرداری و رضا 
جاویــدی مدیرکل ارتباطــات و امور بین الملل 
شــهرداری شــیراز نکاتی در زمینه های متعدد 
حوزه های مالــی و اقتصادی، فنــی و عمرانی، 
شهرســازی و معماری، حمل ونقــل و ترافیک 
ارتباطات  همچنین شــورای راهبردی و حوزه 

مطرح کردند. 

به گزارش سبحان، در جلسه مدیر عامل شرکت شهرک هاي 
صنعتــي فارس با مدیر کل آزمایشــگاه فنی و مکانیک خاک 
اســتان بر افزایــش همکاري ها بــه منظور ارتقــاي کیفي 
پروژه هاي زیرساختي و عمراني در شهرک ها و نواحي صنعتي 

استان تأکید شد.
   توجه ویژه به آزمایش هــای مکانیک خاک در انجام 

پروژه ها
سید مسعود عظیمي، مدیر عامل شرکت شهرک هاي صنعتي 
فارس در این جلســه ارتقاي کیفي پروژه هاي زیرساختي و 
عمراني در شهرک ها و نواحي صنعتي استان را از اولویت هاي 
اصلــي بیان کرد و گفت: در ایــن زمینه تعامل و همکاري با 
آزمایشگاه فنی و مکانیک خاک استان با هدف کیفیت بخشي و 

افزایش طول عمر مفید پروژه های عمرانی و همچنین کاهش 
 هزینه در ساخت و ســازها به صورت ویژه انجام خواهد شــد. 
عظیمي با اشاره به طرح های توسعه اي و زیرساختي شرکت 
شــهرک های صنعتــی فارس و لــزوم اعمــال آزمایش هاي 
مکانیک خاک اضافه کرد: این شرکت با دارا بودن ۶4 شهرک 
و ناحیه صنعتی درحال واگذاري که ســالانه به طور متوسط 
حدود۱۲۰ پروژه  زیرســاختي را در دســت اجرا دارد، توجه 
ویژه اي به انجام آزمایش های مکانیک خاک در اغلب پروژه ها 
دارد تــا ارتقای کیفی و افزایش طــول عمر مفید پروژه های 

عمرانی محقق شود. 
وي با بیان اینکه اگر به کیفیت در ساخت و سازها توجه شود 
ماندگاری پروژه افزایش خواهــد یافت و هزینه ها نیزکاهش 

می یابدگفت: شــرکت آزمایشــگاه فنــی و مکانیک خاک با 
تخصــص و تجربه ای که دارد در ایــن زمینه می تواند کمک 
زیادی به توسعه کیفی پروژه های عمرانی شهرک ها و نواحی 
صنعتی کرده و سرعت ساخت شهرک های صنعتی را افزایش 
دهد. مدیر عامل شــرکت شهرک هاي صنعتي فارس با اشاره 
به امضــاء تفاهم نامه همکاری ســازمان صنایــع کوچک و 
شهرک هاي صنعتي ایران با شرکت آزمایشگاه فنی و مکانیک 
خاک و لزوم اجرایي شدن این تفاهم نامه در استان گفت: در 
این تفاهم نامه بر اســتفاده مطلوب و بهینه از توانمندی های 
علمی و فنی شــرکت آزمایشــگاه فنــی و مکانیک خاک در 
ارائه خدمات مشــاوره ژئوتکنیک، ژئوفیزیــک، گمانه زنی و 
نمونه بــرداری، آزمایش هــای فیزیکی، شــیمیایی و کنترل 

کیفیت در پروژه های زیرساختی تأکید شده که اجراي مفاد 
تفاهم نامه کمک بزرگی در توســعه شــهرک های صنعتی و 

کنترل کیفی آن خواهد داشت. 

مدیر عامل شرکت شهرک هاي صنعتي فارس در جلسه با مدیر کل آزمایشگاه فنی و مکانیک خاک استان تأکید کرد: 

 افزایش طول عمر مفيد پروژه های عمرانی با آزمایش های مكانيك خاك

مدیر عامل آبفا فارس مطرح کرد: 

توسعه تأسيسات فاضلاب شهرستان اقليد

به گزارش ســبحان، نوید ایزدپناه، عضو هیئت نمایندگان و 
رئیس کمیســیون صنعت اتاق بازرگانی فارس در جلسه این 
کمیســیون  بیان کرد: ما در حوزه اقتصاد کشور با مشکات 
مهم متعــددی از جمله نظام پولی و بانکی روبه رو هســتیم 
که رفع عمده این مشــکات نیازمند تصمیم سازی و اصاح 
ســاختار اســت که نیاز اســت در برنامه کان کشور به آنها 

توجه شود.
وی با بیان اینکه اولویت بندی مســائل مهم در برنامه ریزی ها 
موضوع مهمی  است افزود: در مسائل مهم کشور و برنامه ریزی 
بــرای آنها اولویت بندی وجود نــدارد و عدم وجود یک نظام 
بانکی، نظام مالیاتی، نظام بیمه ای و برنامه مستمر برای رونق 
بخش تولید و صنعت از مهم ترین چالش های اقتصاد ما است 

که متأســفانه اولویت های بخش اقتصاد مــا در هر برهه ای 
تغییر می کند.

  برنامه هفتم توسعه کشور باید  قوی و با ثبات عمل کند
ایزدپنــاه بــا اشــاره بــه برنامــه هفتم توســعه کشــور 
اظهارداشــت: علیرغــم اینکــه بیش از 9 ســال اســت که 
سیاســت های کلی آمایش ســرزمین اباغ شــده اســت؛ 
امــا این ایــن مهم در اســتان ها مــورد توجه و اجــرا قرار 
نگرفته که اگر به هر اســتان بر اســاس برنامه سند آمایش 
 ســرزمین پرداخته می شــد، بســیاری از مشــکات کشور 

مرتفع می گردید.
عضو هیئت نمایندگان اتاق بازرگانی فارس با تأکید بر اینکه 
برنامه هفتم توســعه کشور باید در بعد اقتصادی در تدوین و 
اجرای برنامه کارشناســی، قوی و بــا ثبات عمل کند، اضافه 
کرد: پرنوسان بودن رشــد اقتصادی ، کاهش رشد اقتصادی، 
نا عادلانه بودن رشــد اقتصــادی، بهره وری پایین، ســاختار 
و فرآینــد معیوب نظام بودجه  ریزی کشــور، نظــام پولی و 
بانکــی نا کارآمد، نظام مالیاتی ناعادلانــه و ناکارآمد، کاهش 
ســرمایه  گذاری داخلی و خارجی، تورم و بیکاری، ارزش پول 
ملی، تحریم و تحقق سیاســت  های کلــی اقتصاد مقاومتی و 
اصل 44 قانون اساســی در برنامه هفتم توسعه کشور مطرح 

شده است.

وی با اشــاره به اینکه پدیده های اجتماعــی از جمله تغییر 
اقلیم، خشکســالی، مهاجــرت، کمبود آب را از مشــکات 
اجتماعی مؤثر بر حوزه اقتصاد عنوان کرد و ادامه داد: علیرغم 
مشــکات ملی و استانی حوزه اقتصاد، بخش تولید و صنعت 
ما در استان فارس با مشــکات تأمین آب روبه روست که با 
توجه به اینکه اســناد بالادستی توســعه ای کشور، مهم ترین 
نقشه راه توسعه کشور محسوب می شوند، امیدواریم با اجرای 
دقیق برنامه هفتم توســعه کشور شاهد رفع مشکات بخش 

تولید و صنعت کشور باشیم.
ایزدپناه در بخش دیگری از ســخنان خود با اشــاره به بحث 
ســهمیه ارزی صنایع و قیمت گذاری کالاها کــه در برنامه 
توســعه هفتم کشــور نیز به آن پرداخته شده است، تصریح 
کرد: طبق مــاده 4۸ قانون برنامه هفتــم قیمت گذاری باید 
بــرای کالاهای انحصاری و خدمــات عمومی  و کالاهایی که 
سوبسید مســتقیم دریافت می کنند انجام شود و برای دیگر 

کالاها ممنوع است.
   تأکید بخش خصوصی بر عدم وجود ارز ترجیحی است

وی افزود: تأکید بخش خصوصی بر عدم وجود ارز ترجیحی 
است که در این زمینه اصاح و تغییر آیین نامه ها را همراه با 
ارائه پیشنهادهای کاربردی و قابل اجرا با توجه به نیاز بخش 

خصوصی دنبال می کنیم. 

ایزدپناه با اشــاره بــه نقش اتاق بازرگانی به عنوان مشــاور 
ســه قوه عنوان داشــت: هدف ما در اتاق بازرگانی به عنوان 
پارلمان بخش خصوصی تقویت و رشــد ســرمایه گذاری در 
 استان اســت و مطالبات بخش خصوصی استان را با جدیت 

دنبال می کنیم.
در ادامه این جلســه قاســم ابوقداره، نایب رئیس کمیسیون 
صنعت اتــاق بازرگانی فارس نیز گفــت: بحث قیمت گذاری 
سال هاست دســتخوش بازی های سیاسی است درحالی که 
جنبــه اقتصادی آن بایــد مورد توجه قرار گیرد و ســاختار 
مشخص و استانداردی را بر اساس مؤلفه های اقتصادی برای 

آن درنظر بگیرند.
وی بــا تأکید بر اینکه اهتمامی  برای حل اصولی مشــکات 
حوزه اقتصــاد وجود نــدارد و در تمام برهه ها شــاهد حل 
مقطعی مســائل هســتیم، افــزود: چند نرخی بــودن دلار 
از دیگر آفت حوزه اقتصاد کشــور اســت کــه باید برای این 
موضوع در کشــور تدبیری اندیشیده شود. با تک نرخی شدن 
ارز شــاهد افزایش قیمت کالاها خواهیم بود که این موضوع 
را دولــت می توانــد از طریق ســازمان های تأمین اجتماعی 
و پشــتیبانی، و پرداختــن مابه التفاوت در قالــب یارانه به 
 دهک هــای مختلف جامعه کنترل کنــد و مابه التفاوت را به 

مصرف کننده نهایی بدهد. 

 به گزارش سبحان، محمدعلی چوبینی، معاون فرهنگی شهردار و رئیس 
سازمان فرهنگی، اجتماعی و ورزشی شهر شیراز ضمن تسلیت به مناسبت 
فرارسیدن ایام ســوگواری محرم و شهادت حضرت اباعبدا...الحسین)ع( 
اظهار کرد: در آستانه فرارسیدن ایام سوگواری محرم، شهر شیراز به عنوان 
 سومین حرم اهل بیت )ع( و شهر آستان مقدس امامزادگان و بقاع متبرکه 

سیاه پوش شد. 
وی افــزود: محات و معابر مناطق یازده گانه شــهر شــیراز این روزها 
رنــگ  و بــوی محرم به خــود گرفــت و تدابیر لازم برای فضاســازی، 
سیاه پوشــی، اکــران طرح هــای فرهنگــی و تبلیغات محیطــی معابر 
و محــات بــا توجه بــه مفاهیم ارزشــمند محرم و تعظیــم و تکریم 
 شــعائر اســامی بــا محوریــت آموزه هــای متعالــی عاشــورا انجام 

شده است. 
معاون فرهنگی شــهردار شیراز تصریح کرد: به مناسبت این ایام بیش از 
4۰۰ کتیبه عرضی و 3۰۰ کتیبه عمودی در ســطح شهر شیراز نصب و 

بیش از ۱۰ هزار مترمربع بنر چاپ شده است. 
چوبینی با اشــاره به اینکه دومین کنگره امیران، ســرداران و ۱5 هزار 
شــهید اســتان فارس که به میزبانی شهر شــیراز در آبان ماه برگزاری 
می شــود، و بیش از ۱5۰ سازه شــهری با موضوع محرم و شهدای دفاع 
مقدس در ســطح شهر شــیراز نصب شده است، خاطرنشــان کرد: به 
مناسبت این ایام بیش از 5۰۰ بسته کتیبه محرم به هیئات و تشکل های 

عزاداری و سوگواری اهدا شد.

وی ادامه داد: در ســطح شــهر شــیراز نیــز نصب بیــش از ۸۰ هزار 
مترمکعــب داربســت انجام شــد و بیش از ۲59 غرفــه جهت مواکب، 
 هیئات ســطح شــهر بر پا شــد و اقام مصرفی در میــان این مواکب 

توزیع شده است. 
رئیس ســازمان فرهنگی، اجتماعی و ورزشــی شهر شــیراز همچنین 
گفــت: به مناســبت ایــام محــرم ۱۱ عنــوان برنامه از ســوی اداره 
فرهنگی و هنری ســازمان فرهنگی، اجتماعی و ورزشــی شــیراز اجرا 
می شــود که برپایی نمایشــگاه عکس محرم در فرهنگســراها، اجرای 
تعزیــه و مقتل خوانــی در مراکز فرهنگی، نذر خــون، کتابخانه محرم، 
 عصر شــعر کربا و محرم به وقت کودکی از جملــه عناوین برنامه های 

اجرایی است.

معاون فرهنگی شهردار شیراز اعلام کرد:

شيراز سياه پوش عزای حسينی

رئیس کمیسیون صنعت اتاق بازرگانی فارس اعلام کرد: 

ضرورت توجه به مسئله توليد و معيشت مردم در برنامه ریزی های کلان کشور 
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طرح روزحدیث روز

ادبیات

جام ملت های اروپا از دریچه ادبیات

سفر به سرزمین 
»جوجه اردک زشت« و »دخترک کبریت فروش «

وایکینگ ها با ۶ تجربه حضور در جام جهانی از سال 198۶ تا کنون، یک 
بار در سال 1998 به مرحله یک چهارم نهایی راه یافتند. سرخ وسفیدپوشان 
دانمارک نیز از سال 19۶4 تاکنون 9 دفعه سابقه حضور در جام ملت ها را 
دارند و توانستند در سال 1992 بر سکوی قهرمانی این رقابت ها بایستند. 
هم وطنان اشمایکل همچنین سابقه قهرمانی در جام کنفدراسیون ها سال 

1995 را در کارنامه خود دارد.
عملکرد وایکینگ ها در یورو 2024

سوم  گروه  از  دانمارک  تیم  در  اریکسن  کریستین  کاپیتان  هم بازیان 
رقابت ها با تساوی یک بر یک مقابل اسلوونی کارشان را آغاز کردند. آن ها 
همین نتیجه را در مصاف با انگلیس نیز تکرار کردند و در دیدار پایانی به 
تساوی بدون گل در مقابل صربستان رضایت دادند و سرانجام با 3 امتیاز 
کسب  را  یک هشتم  مرحله  در  حضور  جواز  امتیازی   5 انگلیس  از  پس 
کردند؛ اما در نهایت در برابر آلمان میزبان رقابت ها در یک هوای نامساعد 
بارانی با شکست 2 بر صفر از صعود به مرحله یک هشتم بازماندند. پس 
از این باخت کسپر هیولمند سرمربی دانمارک به انتقاد شدید از سیستم 

کمک داور ویدیویی پرداخت.
تیم ملی دانمارک در سال 13۷8 در یک بازی دوستانه در کپنهاگ مقابل 
تیم ملی ایران با تساوی بدون گل متوقف شد. درخشش هادی طباطبایی 

در این بازی، لقب »شیر کپنهاگ« را برای وی به ارمغان آورد.
جنوبی ترین کشور اسکاندیناوی

پادشاهی دانمارک نیز کشور فراقاره ای و نوردیک در اروپای شمالی است و 
پایتخت آن کپنهاگ است. دانمارک، بخش اصلی و پرجمعیت ترین کشور 
این کشور در  دانمارک است. جمعیت  پادشاهی  قلمروی  تشکیل دهنده 
آن  رسمی  زبان  شده است.  برآورد  نفر  میلیون   5٫8 حدود   2019 سال 
عنوان  به  نیز  آلمانی  و  گرینلندی  فاروئی،  زبان های  است.  دانمارکی 
زبان های محلیّ در این کشور رسمیت دارند. واحد پول این کشور کرون 
دانمارک است و با اینکه این کشور در سال 19۷3 به اتحادیه اروپا پیوسته 
اما به منطقه یورو نپیوسته است. ٪80 مردم دانمارک مسیحی پروتستان 
هستند. جنوبی ترین کشور اسکاندیناوی است و تنها مرزی زمینی که دارد 
با کشور آلمان است. یک تونل زیردریایی و پلی معلق به نام پل اورسوند، 

دانمارک را به سوئد متصل می کند.
جزایر فارو و گرینلند بخشی از پادشاهی دانمارک به شمار می آیند؛ اما به 
ترتیب در سال های 1948 و 19۷9 به آن ها خودگردانی اعطا شده است. 
دانمارک از اعضای مؤسس سازمان ملل و ناتو است. کشور دانمارک دارای 
دولت رفاه  است و از نظر کم بودن اختلاف درآمد مردم، در رتبه اول جهان 
قرار دارد. دانمارک از نظر درآمد سرانه در رتبه هفتم جهان قرار دارد و در 
بررسی های سالانه، مردم آن همواره به عنوان یکی از شادترین ملت های 
با  یونیورسام  انتخاب می شوند و همچنین در سال 201۶ شرکت  جهان 
انتشار شاخص سالانه شادی، کشور دانمارک را در رتبه نخست شادترین 
و راضی ترین نیروی کار در دنیا قرار داد. این کشور به عنوان کشوری با 
یونسکو  تحقیقات  طبق  می آید.  به شمار  جهان  در  اداری  فساد  کمترین 
مردم دانمارک بعد از مردم کشور نروژ به خوشبخت ترین مردم روی زمین 

شهرت دارند.
تحصیل اجباری و رایگان در دانمارک

تحصیل در دانمارک رایگان و برای کودکان ۷ تا 1۶ ساله )دوره ابتدایی و 
سیکل اول متوسطه( اجباری است. حدود 90 درصد دانش آموزان ۷–1۶ 
ساله در مدارس دولتی و 10 درصد بقیه در مدارس خصوصی که تحت 
محتوای  هفتم  کلاس  تا  می کنند.  تحصیل  هستند،  دولت  مالی  حمایت 
آموزش برای همه دانش آموزان یکسان است. اما دانش آموزان ممکن است 
در پایه های هشتم تا دهم در دروس ریاضی، انگلیسی، آلمانی فیزیک و 
شیمی، به کلاس های با سطوح پایه و پیشرفته هدایت شوند. تحصیل در 
پایه دهم اختیاری است. دانش آموزان می توانند پس از گذراندن پایه نهم 
مدرسه را ترک کنند. پایه دهم با دو هدف آماده سازی دانش آموزان برای 
زندگی خارج از مدرسه و دادن دانش لازم برای تحصیل در دوره های بالاتر 
در نظر گرفته شده است. در تمام مدارس دانمارک، دانش آموزان به صورت 
طبیعی و بر اساس سن به کلاس بالاتر ارتقا می یابند. در هفت سال اول 
تحصیل هیچ گونه امتحانی وجود ندارد و هیچ گونه نمره ای به دانش آموزان 

داده نمی شود. 
هانس  جهان  سطح  در  دانمارکی  نویسنده  پرآوازه ترین  شک  بدون 
دریایی  »پری  از  مشهوری  افسانه های  نویسنده  آندرسن  کریستین 
»ملکه  من«،  »زندگی  زشت«،  »جوجه اردک  »بندانگشتی«،  کوچولو«، 

برفی«، »دخترک کبریت فروش« و »لباس جدید پادشاه« است.

تصاویر ساعت هوشمند و تبلت جدید وان  پلاس فاش شد
فن آوری

معرفی  رویداد  تا  روز  چند  فقط  درحالی که 
است،  مانده  باقی  وان پلاس  جدید  محصولات 
تصاویری از تبلت وان پلاس پد 2 و ساعت هوشمند 

Watch 2R فاش شد.
 Summer رویداد  کرد  تأیید  رسماً  وان پلاس 
شد.  خواهد  برگزار  تیر   2۶ در   Launch Event
از  رونمایی  شاهد  مراسم  این  در  می رود  انتظار 
 ،Watch 2R مدل  پلاس  وان  هوشمند  ساعت 
هدفون وان پلاس مدل Nord Buds 3 Pro باشیم.
پلاس  وان   گوشی  و   2 پد  مدل  پلاس  وان   تبلت 
انتظار  مدل Nord 4 نیز احتمالاً در مراسم مورد 
از  تصاویری  اکنون  و  معرفی می شوند  وان پلاس، 

ساعت و تبلت بعدی این برند فاش شده است.
از   Watch 2R پلاس  وان   هوشمند  ساعت 
پلاس  وان   به  زیادی  شباهت  ظاهری  نظر 
نقدهای  جاری  سال  اوایل  که  دارد   Watch 2
می رود  انتظار  اما  کرد،  دریافت  زیادی   مثبت 
قیمت پایین تری داشته باشد. وان پلاس ماه گذشته 
مدل دیگری از Watch 2 را در چین معرفی کرد 

که به نظر می رسد با نام Watch 2R در بازار جهانی 
عرضه خواهد شد. نکته مهم اینکه مدل جهانی این 
خواهد  به فروش  نیز  سبز  رنگ  در  احتمالاً  ساعت 

رسید.
Watch 2R اسم  انتهای  در   R به حرف  توجه  با 
هوشمند  ساعت  قیمت  که  داشت  انتظار  می توان 
مذکور از Watch 2 که با برچسب 299 دلار عرضه 
شد، پایین تر باشد. طبق برخی پیش بینی ها، قیمت 
Watch 2R حدود 199 یا نهایتاً 229 دلار خواهد 

بود.
 وان پلاس پد 2 از پردازنده قدرتمند اسنپدراگون 
 128 مدل  دو  در  و  برد  خواهد  بهره   3 نسل   8
با  گیگابایت   25۶ و  گیگابایت   8 رم  با  گیگابایت 
از  تبلت  این  عرضه خواهد شد.  گیگابایت  رم 12 
نمایشگر 12٫1 اینچی LCD با نرخ نوسازی 144 
خواهد  بهره  نیت   900 روشنایی  حداکثر  و  هرتز 
برد. از دیگر ویژگی های وان  پلاس پد 2 می توان به 
باتری 9٬510 میلی  آمپرساعتی و پشتیبانی از شارژ 

سریع ۶۷ وات اشاره کرد.

 علامت هشدار گرمازدگی در یک نمکزار - ایالت کالیفرنیا آمریکا

عکس خبر

  دادگاه رسیدگی به پرونده شهدای غواص

  همایش دیپلمات دانشور- تهران

  آخرین تمرین محمد بیرانوند، جوان ترین عضو کاروان ایران در المپیک پاریس

  یک گربه حبشی در نمایشگاه گربه - مسکو

تغذیه

دانستنی

قاب امروز

عکس : طاهره حیاتی    باران تابستانی -کوچه باغ های شیراز

قبلًا  که  جهان  زمینی  نقلیه  ویسله  سریع ترین 
 LSR نام  با  حالا  و  داشت  نام   SSC بلادهوند 
مواجه  بزرگی  چالش های  با  می شود،  شناخته 
شبه خودرو،  این  کردن  عملیاتی  برای  است. 
است  نیاز  پوندی  میلیون   12 خیره کننده  هزینه 
و بدتر از آن، هیچ راننده ای برای آن وجود ندارد. 
نمی تواند  معمولی  راننده  یک  که  است  بدیهی 
یک  یافتن  و  کند  رانندگی  خودرویی  چنین  با 
کند  قبول  را  ریسکی  چنین  که  حرفه ای   راننده 

هم دشوار است.
این خودرو برای دستیابی به سرعت مافوق صوت 
روی زمین و شکستن رکورد سریع ترین خودروی 
بلادهوند  آزمایش  اما  است  شده  ساخته  جهان 
پرهزینه  بسیار  آن  نگهداری  و  تعمیر  و   LSR
است  هنگفتی  مبلغ  پوند  12میلیون  بود.  خواهد 
و یافتن سرمایه گذار دشوار خواهد بود. به همین 
دلیل، از زمان شیوع بیماری کرونا، شرکت سازنده 

زیادی مواجه  مالی  با چالش های  این خودرو 
چالش  حال  است.  بوده 

راننده  نبود 

اضافه شده  پروژه  این  راه  بر سر  به مشکلات  هم 
باسابقه جت های  اندی گرین، خلبان  ابتدا،  است. 
با  رکوردشکنی  مسئولیت  بود  قرار  جنگنده 
بلادهاوند LSR را بر عهده گیرد اما وی به دلایل 
غیرقابل پیش بینی، دیگر نمی تواند پشت فرمان این 
اعضای  از  یکی  هنوز  که  هرچند  بنشیند  خودرو 

جدایی ناپذیر این پروژه محسوب می شود.
 LSR بلادهوند  تیم  رهبر  ادمونسون«  »استوارت 
راننده  یک  یافتن  برای  تلاش  حال  در  دائماً 
جدید و همین طور یک سرمایه گذار است. ویژگی 
سوخت  بدون  که  است  این   LSR منحصربه فرد 
فسیلی کار می کند و بنابراین، رویکرد سبز و پاک 
این خودرو می تواند جاذبه قدرتمندی برای جلب 

سرمایه گذاران باشد.
بلادهوند LSR چیست؟

صوت  مافوق  شبه خودروی 
 L S R

داده  توسعه  بلادهوند  بریتانیایی  شرکت  توسط 
شده است تا رکورد سرعت یک وسیله نقلیه روی 
اختیار  در  هم اکنون  رکورد  این  بشکند.  را  زمین 
اکتبر 199۷  SSC است که در  خودروی تراست 
با رانندگی اندی گرین به سرعت 1228 کیلومتر 
حال  شکست.  را  صوتی  دیوار  و  رسید  ساعت  بر 
که  هستند  تلاش  در   LSR بلادهوند  سازندگان 
 1۶00 معادل  ساعت  بر  مایل   1000 سرعت  به 
کیلومتر بر ساعت برسند. حال باید منتظر باشیم و 
ببینیم این پروژه از پس چالش های مالی و راننده 
سرعت  رکورد  توانست  خواهد  و  آمد  خواهد  بر 

یا زمینی را پس از نزدیک  بشکند  دهه  دو  به 
همچنان  عنوان  اختیار این  در 

باقی   SSC خواهد ماند.تراست 

استخدام راننده، چالش بزرگ سریع ترین خودروی جهان برای ثبت رکورد

خودرو

رفتاری  تغییرات  که   2020 سال  مطالعه  اساس  بر   
افراد را تحت تأثیر داروهای رایج بدون نسخه بررسی 
می کرد، استامینوفن که به نام پاراستامول نیز شناخته 
خطرپذیر  رفتارهای  به  منجر  است  ممکن  می شود، 
این  انتشار  هنگام  عصب شناس  وی،  بالدوین  شود. 
یافته ها توضیح داد: به نظر می رسد استامینوفن سبب 
مخاطره آمیز،  فعالیت های  با  مواجهه  در  افراد  می شود 
احساسات منفی کمتری داشته باشند یا به بیان دیگر، 
یافته ها به تحقیقاتی اضافه  این  احساس ترس نکنند. 
استامینوفن  اثرات  نشان می دهند  که همگی  می شود 
فقط به کاهش درد محدود نمی شود و به فرآیندهای 
به  نسبت  افراد  پذیرش  قدرت  کاهش  روان شناختی، 
کاهش  حتی  و  همدلی  کاهش  تجربه  آزردگی،  حس 

عملکردهای شناختی منجر می شود.
توانایی  می دهد  نشان  تحقیق  این  مشابه،  روشی  به 
عاطفی افراد برای درک و ارزیابی خطرات ممکن است 

با مصرف استامینوفن تغییر کند یا مختل شود.
این اثرات ممکن است خفیف باشند و در حال حاضر 
فرضی در نظر گرفته شوند، اما ارزش توجه دارند، چون 
استامینوفن یکی از رایج ترین داروهای مسکن در دنیا 
عمدتا  داروی  مختلف  نوع  از ۶00  بیش  در  که  است 

بدون نسخه یافت می شود.
سنجیدند  تیمش  و  وی  آزمایش ها  از  مجموعه ای  در 
استامینوفن  میلی گرمی   1000 دوز  یک  چگونه  که 
بزرگسالان(  برای  توصیه شده  منفرد  دوز  )حداکثر 
داده  به شرکت کنندگان تخصیص  تصادفی  به طور  که 
با  نتیجه  گذاشت.  اثر  آن ها  ریسک پذیر  رفتار  بر  شد، 

کنترل  گروه  یک  به  تصادفی  به طور  که  دارونماهایی 
داده شد، مقایسه شد.

یک  باید  شرکت کنندگان  آزمایش ها،  از  یک  هر  در 
بادکنک بادنشده را روی صفحه کامپیوتر باد می کردند 
ارمغان  به  خیالی  پولی  آن ها  برای  کردن،  باد  هر  و 
می آورد. دستورات این بود که تا حد امکان با باد کردن 
بادکنک، پول خیالی به دست آورند، اما مطمئن شوند 
از  را  پول هایشان  صورت  این  در  که  نترکد،  بادکنک 
که  داد شرکت کنندگانی  نشان  نتایج  می دهند.  دست 
گروه  با  مقایسه  در  بودند،  کرده  مصرف  استامینوفن 
تمرین  طول  در  محافظه کارتر،  و  محتاط تر  دارونمای 
به طور قابل توجهی ریسک پذیری بیشتری از خود نشان 
مصرف  استامینوفن  که  کسانی  کلی،  طور  به  دادند. 
کرده بودند، بادکنک های خود را بیشتر از گروه کنترل 

باد کردند و البته ترکاندند.
وی گفت: اگر ریسک گریز باشید، ممکن است چند بار 
باد کنید و سپس تصمیم بگیرید پولتان را نقد کنید 
دست  از  را  پولتان  و  بترکد  بادکنک  می ترسید  چون 
بدهید. اما برای کسانی که استامینوفن مصرف می کنند، 
اضطراب  آن ها  شود،  بزرگ  بادکنک  هم  چقدر  هر 
کمتری دارند و در مورد بزرگ شدن بادکنک و احتمال 
می کنند. پیدا  کمتری  منفی  احساسات  آن،   ترکیدن 

علاوه بر شبیه سازی بادکنک، شرکت کنندگان در طول 
دو آزمایش، نظرسنجی هایی را هم پر کردند و سطح 
احساس  مختلف  فرضی  در سناریوهای  که  را  خطری 
می کردند، ارزیابی کردند، مثلًا شرط بندی درآمد یک 
روز در یک رویداد ورزشی، سقوط آزاد از روی پل بلند 

یا رانندگی بدون کمربند ایمنی. در یکی از بررسی ها، 
کنترل، خطر  گروه  با  مقایسه  در  استامینوفن  مصرف 
درک شده را کاهش داد، اگرچه در بررسی مشابه دیگر، 

همان اثر مشاهده نشد.
نشان دهنده  لزوماً  این  مانند  آزمایشاتی  که  حالی  در 
تأثیر استامینوفن بر افراد در سناریوهای واقعی نیستند، 
اما بر اساس میانگین نتایج آزمایش های مختلف، تیم 
این نتیجه رسید که رابطه معناداری میان مصرف  به 
استامینوفن و انتخاب خطر بیشتر وجود دارد، حتی اگر 

اثر مشاهده شده اندک به نظر برسد!
محققان دریافتند اثرات آشکار دارو بر رفتار ریسک پذیر 
از  روانی،  فرآیندهای  دیگر  انواع  طریق  از  می توان  را 
با  است  ممکن  کرد:  تفسیر  اضطراب،  کاهش  قبیل 
مصرف  دارونما  که  افرادی  بادکنک،  اندازه  افزایش 
اضطراب  احساس  احتمالی  انفجار  به  نسبت  می کنند، 
بیشتری پیدا کنند. وقتی اضطراب بیش از حد شود، 
آزمایش متوقف می شود. استامینوفن ممکن است این 
ریسک پذیری  به  منجر  اما  دهد،  کاهش  را  اضطراب 
جایگزین  توضیحات  چنین  بررسی  می شود.  بیشتر 
بررسی  همچنین  و  پدیده  این  برای  روان شناختی 
استامینوفن  اثرات  مسئول  بیولوژیکی  مکانیسم های 
در  باید  این،  مانند  موقعیت هایی  در  افراد  انتخاب  بر 
اثر  بالقوه  تأثیر  با وجود  بررسی شود.  آینده  تحقیقات 
استامینوفن بر درک خطر افراد، این دارو همچنان یکی 
از مهم ترین و پرمصرف ترین داروهای جهان است که 
داروی  یک  عنوان  به  جهانی  بهداشت  سازمان  توسط 

ضروری در نظر گرفته می شود.

کدام مواد غذایی به سرعت باعث چاقی می شوند؟

تأثیر عجیب »استامینوفن« در افزایش رفتارهای مخاطره آمیز

عجزوناتوانىصهیونیستها
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لبنان
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است.  افراد  از  بسیاری  مشکل  وزن،  اضافه  داشتن 
افراد  از  برخی  است:  صادق  هم  موضوع  این  برعکس 
بسیار لاغر، دوست دارند وزن اضافه کنند و به همین 
دلیل غذاهای چرب و شیرین می خورند؛ اما حتی یک 

گرم هم به وزن آنها اضافه نمی شود.
در برخی موارد، لاغری ممکن است با یک بیماری یا 

عده ای  برای  بنابراین  باشد؛  مرتبط  خوردن  اختلال 
اما  افزایش دهند؛  را  افراد مهم است که وزن خود  از 
الکساندرا  نمی شود.  پرداخته  موضوع  این  به  معمولاً 
است  معتقد  غذایی  رژیم  و  تغذیه  مورسیه، متخصص 
سلامتی،  انداختن  خطر  به  بدون  وزن  افزایش  برای 
باید بدانیم چه غذاهایی را در فهرست خوراکی ها قرار 

دهیم.
مواد  برخی  حد  از  بیش  مصرف  داریم  که  وزنی  هر 
غذایی برای سلامتی مضر است؛ بنابراین حتی کسانی 
شیرینی،  مصرف  باید  شوند  چاق  می خواهند  که 
شکلات، همبرگر، گوشت 
سایر  و  نوشابه  سرد، 
شیرین  و  چرب  غذاهای 

را محدود کنند.
می گوید:  مورسیه 
از  افراد  از  برخی 
فیزیولوژیک  نظر 
مناسب  وزن  دارای 
هستند؛  لاغر  یا 
وزن  افزایش  بنابراین 
اگر  است.  دشوار  آن ها  برای 

این افراد هر چیزی به دستشان می رسد را بخورند که 
چاق شوند ممکن است سلامت خود را به خطر جدی 
بیندازند. برای اینکه به روشی نسبتاً سالم وزن اضافه 

کنید، غذاهای پرانرژی بخورید:
می توانید  وزن،  افزایش  برای  بخورید.  بیشتری  چربی 
در رژیم غذایی خود از کره، خامه و به ویژه روغن های 
گیاهی استفاده کنید که از نظر تغذیه ای بهتر از کره یا 
خامه هستند؛ همچنین اسیدهای چرب اشباع کمتری 
قلبی عروقی  سیستم  بر  اشباع  چرب  اسیدهای  دارند. 

آثار مضر دارند.
مصرف غذاهای نشاسته ای، برنج، ماکارونی و نان را که 
دارای تراکم انرژی بالایی هستند و کالری مشخصی را 

برای افزایش وزن فراهم می کنند، افزایش دهید.
مصرف پروتئین خود را افزایش دهید، به خصوص اگر 
مراقب  اما  آورید؛  دست  به  عضلانی  توده  می خواهید 
نشوید؛  بالا  پروتئین  با  غذایی  رژیم  یک  وارد  باشید 
زیرا نتیجه معکوس دارد. حتماً در رژیم غذایی خود از 
پروتئین های گیاهی )عدس، نخود، نخود فرنگی، لوبیا 
مفیدتر  سلامتی  برای  زیرا  کند؛  استفاده  زیاد  قرمز( 
افزایش وزن  باعث  از کربوهیدرات است که  و سرشار 

می شود.


